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Készült a Budapest Főváros IV. kertilet Újpest onkormányzataKépviselő-testiiletének
2023. máľcius 30-án (csütiirttik) 14,00 óľaĺ kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. keľ. István vt 14.II' em.) Dísztermében taľtott üléséről

A képviselők közül jelen vannak:
Altfatter Adalbert
Czigler LźszIő
Czinke Sára
dľ. Dabous Fayez
Déri Tiboľ
Farkas István
Hladony Sándor
Maholányi Zsolt
Molnár Tibor

(20 fó)

Nagy István
ozsváth Kálmán
Perneczky Lâszlő
Rácz Norbert
Rádi Attila
Szabó Balźzs
dľ' Szabó Béla
dr' Szabó Gábor
Szécsi Péter

dľ. Trippon Norbert
Vasvári Lászlő

Az ülésre később érkezett: -

Az ülésroltávol van: Szecsodi Tamás'

Déľi Tiboľ
Köszönti a testület tagait, a megjelent vendégeket, Vaľju Lâszlő és Kanász-Nagy Máté
orszźęgyu|ési képviselő urakat, akik megtisztelték jelenlétükkel a képviselő-testülěii ülé.t,
valamint a Hivatal munkatársait. Megállapítja, hogy a képviselo-testületi ülés 20 fővel
határozatképes.
ozsváth Kálmán képviselő úr aľľól ttĄékoztatta, hogy Nagy István és dľ. Dabous Fayez
fľakcióvezeto urakkal egyeztetve, a mai naptól, 2023. március 3o-ától képviselői munkt||âí az
Újpestért Egyesület natcĺo3ĺtan folýatja. 

_

A kiküldott Meghívóban szereplő napirenddel kapcsolatban módosító indítványa, hogy a Ż.
napiľendi pont után, 3. napirendi pontként a,,Személyi kérdésekkelkapcso1atos''-eloterjesztést
javasolja napirendre venni. Az 5. napiľendhez ,,Javaslat az egyes 

''o"iáli. és lakásbérbeadási
ttĺrgý önkormányzati rendeletek módosíttĺsâra" az előteľjeszto ésNagy István frakcióvezető úr
is módosító javaslatot nyújtott be.
Az eređeti Meghívóban 10. napirendi pontként szereplo Íves út keleti oldalán lévő 5 darab
ingatlannal kapcsolatos településrendezési szęrzł5dés lekerĹilt napiľendről, ahogy arľól e-
mailben a mai nap folyamán tźţékoztattâk a képviselőket.
Ezen túlmenően 25. napfuendi pontként ,,Javaslat tulajdonosi döntés tttmogatâsâról a Ręx
Állatmentő Alapítvány âltat letesĺteni kívánt oktató- és iľodaépületľe vonařkozőan, és 26.
napirendi pontként a ,,Javaslat tulajdonosi đontés tttmogatźsźről az Újpesti Torna Egylet
részére" ttrgý két új előterjesztést javasolja napirendre venni, melyeket szintén előzetésen
megküldtek a képviselők részére'
Több előteľjesztés is érkezett az Egyebek napirendhez, melyeket az alâbbj sorrendben javasol
napirendre venni és megtárgyalni:

o Maholányi Zsolt, Perneczky LâszIő és Altfatter Adalbert képviselő urak által kozösen
jegyzett ,,Hatźĺrozati javaslat aFőthattttábantervęzett akkumulátoľ raktárľól és gyárról''
kapcsol atos előteľj esztést,

o Nagy István frakcióvezeto ír ,,Javaslat a polgármester és az a\polgźrmesterek hivatali
személygépj ërmíi magźĺnçé|uhasznźiatźnak kiterjesztésére vonatkozÓ eloteľjesztést,

. Szabó Ba|tns képviselő úr négy előteĺjesztést nffitott be:



,,Javaslat a Szülőotthon mögötti egykori bęton sportpálya parkolási célú
hasznosításáľa';
,,Javaslat vizsgâlat lefolytatására a Glokalis Kft-vel és aWizarts Kreatív Kft-vel kötött
szeruo désekkel kap cs o latb an" ;

,'Homoszexuális pedofil jiujitsu edző önkormźnyzati lakásban és önkormtlĺyzati
bérleményben'' tárgyĹr előterjesztés, amivel kapcsolatban a jegyző törvényességi
kifogást jelzett

,,Hozztĺjtlrulás megadása az UVSE szźtmfua az'íJjpest ĺév hasznźĺIatźthoz".
Kéľdés, észrevétel nem lévén az tůtala beteľjesztett módosításokkal szavaztsra teszi fel a
napirendet.

Nyílt iilés:
1. A IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló

beszámoló

Javaslat az Újpesti Ambrus Óvoda _ Újpesti Ambrus ovoda Vöľosmaľty Tagóvoda
iĺtézményvezetőj ének nyugállom ânyb a vonulás miatti munkavégzés alóli mentesített
idej ére szóló megb izott intézményv ezetői kinevezésre

Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokľól szóló
önkormányzati rendeletek módosítására

Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzatânak 2023. évi
közb ęszer zési tervének 2 . sztlmu mó đo sítás ára

3. Személyi kéľdések

4. TĄékoztatâs a szociális ľászorultságtól fĹtggő pénzbeli és természetben nýjtott
szociális ellátásokľól szóló 1512022, (IV. 28.) cinkormányzati rendelettel kapcsolatos
szakmai segítségnýjtás taľtalmáľól

5. Javaslat aZ egyes szociális és lakásbéľbeadási tćtreytL <lnkoľmányzati ľendeletek
módosítására

7. Javaslat a Budapest Fováľos IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testületének
az önkormányzati kitüntetésekről és elismero címekľől szóló 7l20I2. (II' 28)
önkormány zatí r endeletének mó do sítás áľa

9. Tâjékoztatâs és döntés a Fóti út _ Fiumei út _ Julianus barát utca - Váci út titalhattĺrolt
tömb egy részének településrendezést éľintő (KÉSZ) módosításainak elokészítésévęl
kapcsolatban

IO.Tájékoztatás és döntés azÍves út és Sándor István utca keresztezésének észak-keleti
oldalán lévő ingatlanon épülő tttrsashâz floldszintjén 12 db meglévő iroda helyett
kialakítandő 12 db lakás településrendezést éľintő módosítások előkészítésével
kapcsolatban

11. Javaslat a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzat Gazdasági Intézménye
Ż023. évi belső ellenőrzési tervének módosítására



12. Javasţat az Újpesti Humanitárius Alap 2022. évi felhasználásáról szóló beszámoló
elfogadására

13. Javaslat aZ Újpesti Aradi Óvoda Pozsonyi Tagóvodája egy csopoľtszobájânak
hasznâlatba ađáştra

14. Javaslat az Újpesti Bőrfestő Óvodában és az Újpesti Nyár Óvodában angol-magyaľ
kétnyelvĺi csoportok indítására

i 5. Javaslat az újpesti köznevelési intézmétyek átszervezésének véleménye zésére

16. Javaslat azÚjpestiCsokonai YitézMihály Általános Iskola és Gimnázium udvaľán lévo
műfüves futballpálya felújításához sztikséges 10 %- os önĺész biztositástra

17.Javaslat dľ. Sem191 Aladâr, Újpest egykori polgármesterének a Megyeri Temetőbęn
lévő sírhelye felújításáľa

18' Javaslat Budapest IV. keľület 7O58Il17 helyrajzi szźrnu névtelen közterĹilet
elnevezésérő1

19. 00001 azonosítószámú ,'Újpest Kapuja
s projekt'' elnevezésű pźĺlyćtzat Támogatási

20. Javaslat a 20. szttmu felnőtt háziorvosi körzet elltĺtźĺstta kötendő feladat-ellátási
elo szer ző dés, i l l etve fel adat- ellźúási szer zo dés el fo gad ás ára

2I.Javaslat.Fudapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzatPolgtrmesteri Hivatala
Ujpesti onkormányzati Rend észetén, a G azdasâgi Főosztáiy, Adőiţazgatási osztályán
és a Pénzügyi és Számviteli osztályĺín lévő üres és megüresedő álláshelýek betöltéséhez
v alő elózetes hozzĘëlrul ásľó l

22. Döntés a Budapest IV', 76546/16 Ltsz.-il ingatlanľa vonatkozó vâ|toztatźsr tilalom
elrendeléséről szóló 1I/2020. (IV.9.) önkormányzati rendelęttel összefiiggő
törvényességi felhívásról

23 . B eszźlmo l ó l ej áľt határi d ej ű hattľ ozatok vé gľeh aj tás áľó l

24. Javaslat tulajdonosi döntés tźtmogatâsâról a Rex Állatmentő Alapítvány által létesíteni
kívánt oktató- és irodaépületre vonatkozőan

25. Javaslat tulajdonosi döntés tźĺmogatásëról az Újpesti Torna Egylet részére

26. Egyebek

Zártĺilés:
27 -29 . Javasl at az Újp est Közbiztons źĺgâért eli smero címek adomźny oztts tr a

30' Javaslat Dr. Kardos Andor Újpest Jövője Díj adományozősźra
(20 igen, elfogadva)



Déľi Tĺboľ
Napiľend előtti felszólalásra jelentkezett Bedő Katalin alpolgármesteľ asszony, Czinke Sáľa
képviselo asszony' illetve Szabó Balźĺzs képviselő úr. Napirend előtti felszólalással
kapcsolatban a Képviselő-testület SZMSZ-e alábbiak szerint rendelkezik:
,,22lA, $ (1) A napirend elfogadását követően, de még a napirendi pontok megţttrgyalásźĺ
megelozően bármely képviselő - legfeţebb öt perc időtartamban - felszólalhat bármely, a
Képviselő-testület feladatköľét érintő, de a Képviselő-testület ülésénęk elfogadott napirendjén
nem szereplő kéľđésben.

(2) A felszólalási szándékot -ha az ügy körülményeí ezt lehetővé teszik - legkésobb az ülés
megnyitása előtt egy őrt..val be kelljelenteni az ęlnöknek. A felszólalási szándék bejelentésével
egyidejűleg közölni kell a felszólalás tärgyât' és okát.

(3) A napirend előtti felszólalásra - legfeljebb öt perc időtaĺtamban - a polgármesteÍ) aZ
alpolgármesterek és a jegyzo válaszolhat. A Képviselő-testület egy alkalommal - legfeljebb öt
perccel - a felszólalás idejét meghosszabbithatja."
Kéri, mindenki ennek megfeleloen járjon el. Először Bedő Katalin alpolgármester asszonynak
adja meg a szőt napirend előtti felszóIalâsźthoz.

Bedő Katalin
Tisztelt Képviselő-testület! Polgármesteľ Úľ! Tisztelt Jelenlévok! Ahogy azt a hétvégén
újságírói kérdésre meg is erősítette, több hónappal eze\otI közúti ellenőľzés soľán a
jogosítványát bevonták. Szeretné hangsúlyozni, hogy mindez szabadidejében' egy hétvégén
történt, éttermi születésnapi köszöntést követően, amikoľ is egy hibás döntést hozott. Az
erkolcsi és a biintetéssel jáľó aĺyagi felelősséget természetesen vállalja. Közfeladataĺ elltĺtâsćú
ez semmilyen szinten nem befolyásolta, ahogy ezt az eset óta tapaszta\hatták. Hónapok óta a
munkáját ugyanúgy ellrćtja, miĺt azelott. Nagyon sajnáţa a töľténteket és biztosít mindenkit,
hogy tanult ahibâjaből, további részleteket azonban nem tud megosztani, hiszen folyamatban
lévő ügyről van szó. Ezzel azugyetrészérő szeretné lezttmi és a feladatait pedig folytatni fogja.

Déľi Tiboľ
Megköszöni ahozzâszólást és megadja a szőt dľ. Trippon Norbert alpolgármesteľ úrnak, mivel
az SZMSZ szerint napirend előtti felszólalásra lehetősége van válaszolni.

dľ. Tľipnon Noľbeľt
Tisztelt Polgármester Ur! Jegyzo Asszony! Tisztelt Képviselő-testület! Kedves Kollégák!
Erdeklődők és Vendégeink! Szeretné megköszönni Bedő Katalin alpolgármester asszony á,Ţta|
elmondott táţékoztatâst, különös tekintettel az emben és őszinte hangľa. Szeretné megeľősíteni,
hogy az említett eset közfeladatai ęl1'ätástt semmiben nem érintette, abban nem akadályozta és
nem is akađtiyozza. Szeretné a|âhuzni és kiemelni, hogy alpolgármesteľ asszony munkáját
k<izismeľten, magas színvonalon, közmegelégedésre végzi, éppen ezért személyében,
munkájába, illetve közfeIadatainak a színvonalas ellátásába vetett bizalmuk töretlen és szeretné
még egyszer megköszöĺlni az őszinte ttĺ1ékoztatâsat.

Déri Tiboľ
Tisztelt Alpolgármester Asszony! Nagyon szépen köszönjük attłjékoztatást és köszöĺjikaztaz
oszinteséget, amit az elmult időszakban velünk szembe tanúsított és mivel fe|ad,atât,munkáját
folyamatosan magas színvonalon és a legjobb tudása szeľint végzi, köszönjük és további jó
munkát kívánunk.
A következo felszólalónak, Czinke Sára képviselőasszonynak adja meg a szőt.



Czinke Sáľa
Tisztelt Polgármest9r Ú1! Tisztelt Képviselőtársaim! Kedves Vendégeink! Mint Spoľttanácsnok
szeretne szólni az elmiůt időszakban történt Újpest jelentősebb ,po.t ...rnényeirol. Bizonyára
sokan értesültek róla, hogy március 29-én, tegnap este ľendezték ; LEN-Európa-Kupa donioiet
és az UVSE megnyeľte a bajnokságot, amihezinnen gratulálunk nekik, de ha már iit rragyunk,
akkoľ egy pźtr elmúlt idoszakban megtörtént eseményre hívná fel a figyelmet. Az UVSE férfi
vízilabda csapata szintén győze|met aľatott ategnapi napon I2:8 artnýban a pécsiek ellen. Az
UTE Jégkorong Akadémia U16-os csapata megvédte bajnoki címét u 

^ugyu, 
bajnokságban.

Az UTE Karate SzakosztâIya büszkesége Kákosy olívia, aki idén márciusbán -"guodt. łmét
és ismét felnőtt Para Karate Európa bajnok lett. Dénes Eszter és Péni István páros eziistérmet
nyert az indiai Bhopalban rcĺďezett Világkupán légpuska vegyes csapatversenyben' Veres
Amarilla egyéni női páľbajtőr és egyéni kard ,'A'' kategóriábanis egyaľánt 3. helyezést ért ę| az
Olaszorszźtgban megľendezett 3. Keľekesszékes Világkupán. Ezt a két bronzérmet mtĺr
beszćtmitják nekik az olimpiai kvalifikációba is. Az UTE vívás szakosztályának versenyzője
Mohamed Aida bľonzérmes lett a máľcius közepén rendezett felnőtt női tőr vá1ogatón és-ezie|
értékes ranglista pontot szerzett. Március kĺizepén Fľanciaorsz á"gbanrendezték *g urlfiúsági
Szinkĺonkorcsolya Világbajnokságot, ahol Magyarországot az|JTE szinkľonko.".ólyu .šupň
képviselte. A Íiatalok életük első világbajnokságán 18. helyen végeznek. Gulyás Michelle
öttusázó m el folytatta a iđei Világkupa sorozatbanmegszerzet a Újpesti Torna Egyleiés Török Feręnc
Csepel veg
veľsenyzői is jól szerepeltek március hón
megszerezte a magyar bajnoki címért jfuő arun
szép eredményeket ér el azutóbbi időben, érd
a Veszprémben megrendezett IX. Medencés Hosszúttĺvűsző országos Bajnokságon, Kapás
Boglárka és Gomöri Zsolt ęzüstéremmel térthaza.

Yég"j' az Újpesti Önkormányzat tital szervezett két eseményre hívná fel a jelenlévok
figyelmét. 2023. ápľilis 22-éĺ az Újpesti Sportnap és 2023. május 15-én a n Ú1p"sti
Félmaľatonľa, valamint a Keľékpár és Futófesztiválra szeretné invitálňi a jelenlévőket.

Déľi Tiboľ
Megkoszöni a hozztĺszőIâst és végül, de nem utolsósorban megadja a szőt Szabó Balëu,s
képviselo úľnak és felhívja a figyelmet az SZMSZ-ben foglaltak betańására.

Szabó Balázs
Tisztelt Képviselő-testület! Nagyon csábító szâmźraés gondolja, mindenki aztvtnja,hogy ő is
alpolgármester asszonyügyével kapcsolatban szól hozzä.Azt gondolj a, alpolgźrmester asszony
elmondott mindent, amit tudott és rendkívül sajnálja, hogy ez töľtént rrél" é. ,,nyilvánvalóan
senki nem kivtĺĺja ezért az o fejét''. Azt goldolja, mindenkihibć2'hat és ,,az Vesse rtl az elsó
követ, aki még nem vezetetthaza ľészegen Újpesten bármifele renďezvényről''. Amikor szőba
került, hogy Bedő Katának le kell lemondania, természetesen nem kell lemondania, sőt arľa
bźltontanâ, hogy próbálkozzonmeg a polgármesteĺ jelöltséggel. Aztgondoţa, a Demokratikus
Koalíció még tud korrigálni, abban a tekintetben, hogy egy még kiválóbb jel-o1tet állítson a jĺivő
évivttlasztásra. Azt gondoţa, a Bedő Katávalvaló viszonya ľendkívül sżoľos, nagyon keđveli
ot és reméli, hogy ez aviszoĺy vźitozatlanmaľad a jövőben is. Renđkívülmódon elismeri az ő
munkáját, és bár sok kľitikával tudja illetni, de most máľ másfél perc eltelt, nem kívánja
elfecséľelni a szőt eÎre aZ ügyre. Szerinte mindent elmondott, amit eizel kapcsolatba tudoft és
valóban fontosabb ügynek taĄa azt,hogy az Újpesti Yizilabd,a Sportegyestilet, mert nekĺ ęz a
9sapat az Újpestet jelenti és szimbol izźĺlja, a tegnapi napon óriási sikeľ| aratott a LEN-Európa-
Kupa döntőjében. 9:8 aľányban elvesztęttę az első mérkőzést, viszont 9:13 arânybam megnyerte
a tegnapi visszavágót a Népligetbeĺ,ráadâsul a Ferencváros ellen és ígazavan izinke Sárának,



hogy gratultĺl. ,,Azt nem tudja, hogy fradistaként o tegnap kinek szurkolt' đe ezt tegyĺik
zźlrőjelbe, természetesen ettőlmég nagyon orülünk ennek a sikernek. Ez szenntę a legnagyobb
újpesti sportsiker ebben az évtizedben és azt gonđolja, amikoľ azt nyilatkozttlk a csapat
vezetoedzői és játékosai, hogy ezt a győzelmet Benedek Tibor emlékének ajźnljäk, al<kor azt
nagyon jól tették. Itt most valóban egy hatalmas sikert ünnepelhetnek és azt gondolja, már csak
ilyen helýöľténeti örökségként szęretné felolvasni azoknak a csapattagoknak a neveit, akik
részesei voltak ennek a hatalmas sikernek, hogy ez a jegyzókonyvbe, ott legyen és évtizędek
múlva ez visszakereshető legyen: Aubéli Tekla' Baksa Vanda, Faragó Kamilla, Golopencza
Nóra, Hajdú Kata, Irmes Rozália, Kóka Zelma, Lendvai Zoé,Mâcsai Eszter, Peľesztegi-Nagy
Kinga, Rybanska Natasa, Szegedi Panni a csapatkapitány Szücs Gabriella, Tiba Panna, Varró
Eszter a vezetőedző Benczur Máľton, illetve a klub elnöke Lovas Péter. Gľatulál nekik, ez a
legnagyobb újpesti sportsiker az elmúlt időszakban''. Nagyon ľeméli, hogy a következő városi
ľendezvényen vagy testületi ülésen személyesen is koszönthetik ezt a csapatot és ismét
bebizonyosodott az, hogy Újpesten lehet sikeľes sportcsapatot építeni és ęzt a sikeres
sportcsapatot oze István nélkül lehet építeni. Nagyon sainâlia, hogy ezt a hatalmas nagy
sportsikert nem azÚjpesti Toma Egylet színeiben éľte el ez a csapat Köztudott' hogy ők abbăn
a pillanatban, ahogy oze István ,,eltúnik'' azIJTE é1éro1, abban a pillanatban visszatérhetnénęk
az egyesületbe, ahova egyébként valók. Még mindig vannak olyanok ebben a városban, akik
megkérdőjelezik ennek a csapatnak az ,,tĺjpestiségét'', szeľinte rosszul teszik. ,,EZt a csapatot
egyedül oze István nem tękinti újpestinek ebben az egész váľosban'' Nagyon reméli, hogy
egyszeľ majd valamikoľ ez a csapat Újpest részelesz, formálisan is kap majđ egy uszodát és éż
a csapat nem csak anói szakágban, de akâr a ferfi szakágban és az utánpótlás koľosztályokban
is sikeres lesz. Még egyszer gľatulál nekik, óriási siker. ',HajrâviláglHajraÚjpest!''

łJaev István
Ugyľendben kért szót. Elmondja, számtalan olyan helyzetet éltek meg, amikor Szabó Ba|ázs
elkezdett nem a napirendhez tartoző kéľdésről beszélni, akkor polgármester úľ megállította.
Most ebben az esetben meg nem történt meg. SzabőBaltvsúgy tuđja, hogy azUVSE ügyében
szeretett volna szólni és ehhez képest Bedő Katáľólbeszélt'

Déľi Tiboľ
Ttţékoztattlsként elmondja, fordítvaadtabe napirend előtti felszóLaltĺsfuavonatkozó sztndékât

Nagv István
Nem emlékszikrâ pontosan, meľt kettő levelet is kapott. A napirend előtti felszólaláshoz nem
szólhat hozzä az SZMSZ szeriĺt, ugyanakkor azért szeľetné elmondani' erősen furcsállja azt,
hogy ,,Szabo Balâzs már annyira szeľette a múlt héten Bedő Katát, hogy majdnem belehalt,
ęIlhez képest most meg az 1'rlrténlk, hogy Szabó Balźzs éppen az ellenkezőjéro|, mtr
polgármesteľ jelöltnek is el tudja képzelni.'' Azt gondolja, itt valami tortént az elmúlt egy
hétben, hogy ilyen közeli kapcsolatba keriiltek, ahogy Szabó Balâzs mondta, amiről jó lenne,
ha őket is tájékoztatnák.
Azigyhoz nem kíván hozzâszolni, de tényleg állítsa le polgármester úr Szabó Balâzst, akkor
az UVSE-vel kapcsolatban volt a probléma, mert akkor arról nem kellett volna bęszélnie.

Déľi Tibor
Megadja a szőt dr. Trippon Norbert alpolgármester úrnak Szabó Balćzs napirend előtti
felszólalásával kapcsol atban.

dľ. Tripľron Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Milelőtt elszabadulntnak az indulatok engedjék meg, hogy Újpest
töľténetéből ľövid szemelvényekľe hivatkozzon, nevezetesen 1922. oktőber ZO-źĺn tette le



polgármesteri esküjét Semsey A|adźr Újpest ikonikus polgármestere, aki székfoglaló beszédet
is taľtott és2-3 mondatot idéz ennek kapcsán, illetve a napiiend előttihozzászólásra is reagálna.
,,A Képviselő-testĹilet tantĺcskozttsi terme legyen mindenkor és mindenki előtt a városi
közügyek tár t temploma, ámelybe úgy lépünk be mindenkor' hogy ajtó
előtt leoldjuk s, a pártoskodás és az onza mâganérdek sáros saruit - mondtael UJpest ko -, ugyanis itt a vaľos közönségének nagy érdekeit kell
szolgálnunk. Egy munkaképes, hivatása magaslatán álló Képviselő-tésület mĺ]<odése nyomán,
o|ľan megnyugvás, béke lengi át az emberek lelkületét, ämely nyugalom és béke nyomán
virâgző jólét és általános megelégedés fakad az egész városbaĂ''. i'Jga.-..ter úr akkor azt
mondta, hogy ,,az alkotómunka alapja a béke,
megm&gezi a lelkeket, megmérgezi a vźro
kimondhatatlanul sok szenvedés jár a nyomáb

ere. Alapjában véve a béke reményé
estületi ülést a mai napra és javasolja, hogy kezdjék el a napiľendi pontok
ását.

1' A Iv. keľüIeti Hivatásos "Îíizohtópaľancsnoks ág 2022. évi tevékenységéľől szóló
beszámoló
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

Déri Tiboľ
Az elhangzottak szellemében köszönti az tilésen Béľes Ferenc tuzoltő alezľedes uľat, és
megkérdezi kívánja-e kiegészíteni az előterjesztését? Megállapítja, hogy tíizolltóparancsnok úr
nem kívánja kiegészíteni az előterjesztés. Kérdés, észrevŹtel nem lévén szavaztşrateszi fel a
hatâr o zati j ava s l ato t.

Hivatásos âg 2022. januáľ L _ 2022. decembeľ 31. között végzetttevékenysé ót elfogađja.
Felelős: Po
Határidő: azonna|
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Megkö szön i a T uzoltő-p arancsnoks ág munk Ę át, és további j ó munkát kíván.

2. s Ovoda - Újpesti Ambľus Ovoda VtiľösmarĘ
nek nyugállományba vonulás miatti munkavégzés

ff*:xľJ:intézményvezetőíkinevezésľe

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevételnem lévén szavazćĺsrateszi fel
a hatćtr ozati j avasl atot.



kancsolatban

Főváľos onkoľmá
Főváros

da Vtiľösbľus

Budapest Főváros IV. kerület-Újpest Ö úgy dönt, hogy az
Újpesti Ambrus Óvoda _ ÚJpôstĺ ł óvoda (cim:_io+l
Budapest, Ambrus Zolttĺn utca 2.; oM azonosító: 034308; adősztm: 16917620-1-41; KSH
statisztikai számjel: 169176Ż0-8510-322-0I) intézményvezetői álláshelyére aZ új
intézményvezető kinevezésig határozott ĺdőľe 2023. ápľilĺs 1. napjátó| 2023, július 31.
napjáig megbízott intézményvezetőnek Ktipe Kľisztina iĺtézményvezető-helyettest PED
II./09. besorolással bľuttó 53 1.657.-Ft/hó illetménnyel jőv ähagyja.
Felelos: Polgármester az illetékes alpolgármester útján
Határidő: 2023. április 10.
(20igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Gratulál a kinevezéshez ésjó munkát kíván

3. Személyi kéľdések

Déľĺ Tiboľ
Tâjékoztatja a Képviselő-testületet, hogy Vasvári Lâszlő azMSZP önkormányzati képviselóje
bizottsâgi tagcseľékľe vonatkozóan a következő módosító indítvány nyújtotta be' Javasolja,
hogy a testület aKözbiztonsági Bizottságból Kőszegi Viktóriát hívja vissza2O23. március 31.
napjźxa| és a Bizottság megĹiľesedętt helyére 2023. április 1' napjától Nagy Andrást válassza
meg, illetve az Ú3pesti Vagyonkezelő Zrt. felügyelő tizottsági iăgsâgábő1hívja vissza Nagy
Andľást 2023. március 31-ei hatállyal és 2023 âpnlis 1-jétől Nagy Józsefet jelöli ene a
pozíciőra. Kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel ahatźĺrozati javaslatokat.

Budanest F'őváľos Iv. keľĺilet Úipest onkoľmányzata Kéoviselő-testületének

estülete úgy dönt, hogy
- a Ktizbiztonsági Bizottságbrĺl Kőszegi Vĺktóľiát bizottsági tagi tisztségéből 2023.

március 31. napjával visszahívja, egyben a bizottság megüresedett helyére 2023. április
1. napjától megválasztja Nagy Andľást 2024. október 31. napjáig teľjedő hattrozott
időtaľtamra;

Felelős: polgármesteľ
Hatáľidő: azonnal
(19 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

Budapest Főváľos IV. kęľület Úipest Önkoľmányzata Kénviselő-testiiletének
5 4 l 20Ż3.ilII.3 0.) határ ozata
A Képviselő-testület, mint aZ UV Ujpesti Vagyonkezelő Zártkörllen Műkt'dő
Részvénytáľsaság egyedüli, tulajdonosi jogokat gyakorló ľészvényese jogkörében eţárva úgy
dönt, hogy

- az UV Újpesti Vagyonkezelő Zźrtkoruęn Műkodo Részvénýáľsaság felügyelő
bizottsági tagságából visszahívja Nagy Andrást Ż023. március 31.-i hatállyal'

ak



_ 2023. április 1. ĺlapjâtől kezdődőęn 2024. október 31. ĺapjâig az IJY Újpesti
Vagyonkezelő Ztfikoruen Múködő Részvénýársaság felügyelő bizattsagânak đgavá,
megválasztja Nagy Józsefet.

Felelős: polgáľmester
Határido: azonnal
(19igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

4. Tájékoztatás a szociális ľászoľuttságtól függő pénzbeli és teľmészetben nyújtott
szociális ellátásokľól szólĺí 1512022. (Iv. 28.) tinkoľmányzati ľendelettel
kapcsolatos szakmai segítségnyújtás taľtalmáról
Előteriesztő: dľ. Dallos Andrea Jegyzo

5. Javaslat az egyes szociális és lakásbérbeadási tárgyúl tinkormányzati rendeletek
módosításáľa
Eloterj esztő : P erneczky Lászlo alpol gármester

dr. Dallos Andľea
Kiegészítésében elmondja, hogy a szalgnai segítségnyújtással kapcsolatosan előkészített
szakmai anyag erősen összefügg a következo napirendi pontot is érintő, egyes szociális és
lakásbérlemény tárgyű önkormányzati rendeletek módosításáva1 kupciálatosan, ezért
amennyiben a másik napirend előterjesztője is egyetétt ezzel, javasoţa, hogy közosen
tćlrgyaljźtk meg ezt a napirendi pontot, úgy, hogy majd akkor külön szavaznak ahatározati az
előteľjesztésekről.

Naw István
Ugyrendben kért szót. Tekintettel arra, hogy az 5' napirendhez az előterjesztés módosítás az
ülés előtt lett kiosztva, a tźrgyaltls előtt szeretne kérni egy pźr perc szünetet, hogy
tanulmányozza,mert ez korántsem felel meg annak, amit gondolinől a rôndelet módosításáľól
és ő is beadott egy módosító javaslatot' Lehet, hogy a végén a saját javaslatát is módosítani
fogja. Aĺĺa kéri a képviselőtársait, próbálják meg értelm ezni ezta rendelet-t ervezetet,ami most
már nagyjćĺból helyén van, de szerinte olyan állampolgár nincs, aki eztmegérti. Továbbra is baj
yan a noľmavilágosság elvével, és nagyon sajnálja. Kitéľ egy fel mondat erejéig, hétfon á
Népjóléti és Lakásügyi Bizottság ülésén történtekľe, illetve ha jól emlékszili, a rlĺma és
Környezetvédelmi Bizottság ülésére, ami ťolött nehezen tér napirendre. Először is elnézést kell
kérnie azoktől, akikkel ott kiabált, amiatt, hogy nagyon felidegesítette a helyzet, ,,ezértbenezętt
valamit és hülyeségnek nevezte, ami utólag azt mondj u, ur,á" ez a mi brinünk volt, tehát mi
helyezttink el benne olyan rendelkezést annak idején, biztos megvolt az oka, amikoľ a
kollegákkal eztvégígnéztik, aminek szerintem nem lelrne ott a helye,áe most ettol fuggetlenül
ez megtörtént és elnézést kért az érintettektol egy e-mailben másnap reggel, mert este még
ellenőrizte a dolgot.''
Ami viszont nagyon nem tetszett neki és felidegesítette és tulajdonképpen vgyanez zajlott a
Klíma és Környezetvédelmi Bizottság ülésén is' Azt tapasztalti, akik ôţonn"ř 

"gy 
bĺzóttsági

ülésre, úgy gondolj tĺk, abizottsági ülés azértvan,hogy ,,2O perc alatt leiavarjuk,řělmartolirit
apénzt éshazamenjünk''' A pľoblémája azvolt a sajźúbizottságában, hogy ott ü1 20 emberrel
szemközt, akik előtt nincs ott aZ anya1, üręs az asztal és ,,verbális és nonverbális jelekkel
utalnak arra, hogy hallgassak már, mi a fenét beszélnek itt bele a dolgokba'', hoiott úgy
gondolja, önkormányzati képviselőként, 2] évęs alpolgármesteri múlt utźĺnazok,akik ottülnJk,
kötelességĺik meghallgatni őt és vitatkozni vele. Az úgy nem műkodik, hogy azelmúlt 3 és fél
évben senki nem szőIt hozza. Egyetlen hozzászőlâsra emlékszik, amikoí azt kérték számon
rajta, hogy miért nevezĺl/.t.Íénak az a|polgtrmester urat' Egyetlen érdemi hozzâszőltĺs ez volt,



néhány egyéni ügyben biztos lehetett, de komolyan mondja, hogy ezért nem jár mćrbizottsâgi
ülésekľe, meľt semmi értelme nincsen. Eztbe kéne fejezni, és ha ott valamit szőI, azt vegyék
komolyan és ezt is vegyék komolyan ęzt arendęletet. olvassa el mindenki és kíváncsian váľja
a véleményeket. Nem szeretne csak Perneczky uĺĺal vitatkozni. Kéri' hogy az źĺlta|abenyújtott
módosítási javaslatot is olvassák el.

Déľi Tiboľ
Képviselő úr ĺigyrendi javaslata azvolt, hogy 5 perc frakciószünetet kér, illetve annyi technikai
kéľése lenne, a személyi kérdéseknél elmaľadt az eskütétel. Tudomása szerint itt van a
teľemben, Nagy Andľás most megvtiasztott bizottsági delegált tag és amakéťl, hogy az eskü
letételéhez fáradj on előle.
Felkéri Molnár Tibort, a Képviselő-testület legfiatalabb tagtrźĺt, hogy mondja elő az eskü
szövegét.

Nagy Andľás bizottsági delegdlt tag letette az esküt.

Déľi Tiboľ
Gratulál, és jó munktúkivtĺn. Most rendeli el fľakcióvezetóur által kért frakciószünętet.

FRAKCIÓSZÜNET
Déľi Tiboľ
Folýatódik a képviselő-testületi ülés és Pemeczky Ltszlő alpolgármesteľ úrnak adja meg a
szőt. TźĄékoztatja továbbá a Képviselő-testületet, hogy a napirend tźtrgyalźĺsźĺnak
megkezdésekor abban állapodtak meg, hogy a 4. és 5. napirendet egyben targyalják és az 5.
napirendi pont vitájának végén fognak szavaznl'.

Peľneczkv Lász|ő
A szóban forgó rendelet, a szociális rászorultságtól fiiggő pénzben és természetben nýjtott
szociális ellátásokľól szóló I512022. önkormányzati rendelet, amivel kapcsolatbanérkezettegy
szakmai segítségnyújtás a Kormányhivataltól. Ennek a rendeletnek a módosítâsćĺrakeľül most
sor, részben a Kormányhivatali segítségnýjtás, részben Nagy István frakcióvezető úr' illetve a
saját észrevételeink alapján. Azért azt mindenekelőtt tisztâznikell, hogy miben á11 ez abizonyos
sza\<rnai segítségnyrijtás, mekkora abaj? Áiláspontja szerint leginkább semekkoľa, ,rgyuni* u
helyi önkormźlnyzatok törvényességi felügyeletét a Magyarorszâg he|yi önkormányzatairől
szőló2011. évi CLXXxx' törvény, 132' $ szabtiyozza.
Felsoroţa, hogy egy Kormányhivatalnak melyek a lehetséges eszközei: a töľvényességi
felhívás, törvényszéki, államkincstáľi, számvevőszéki vizsgźiatot lehet kezdeményezni, ha
valami baj van.
Ebből a legpuhább, tehát szakmailag a legkonstruktívabb, legegyüttműködőbb lehetőség a
szakmai segítségnyújtás. Ez nem jelent jogszabályséľtést, nem jelez töľvénýelenséget,
legfeţebb további pontosítást javaso1 egy-egy jog arLyagmegszövegezésével kapcso1atban. Volt
már ilyen Ujpest torténetében, utoljáľa még Nagy István regnâIâsa alatt,2Ol5-ben elfogadott
szociális ľendeletekhez érkezętt egy vaskos kormányhivatali észrevétel csomag 2O22-ben'
amikor a Kormányhivatal minden önkormányzat szociális ľendeletét źĺtvizsgáIta. Vagyis hét
évigaz akkori szabtiyozźĺssal és szövegezéssel is tudott múködni a jogszabá,ly alkalmazćs. Az
más kérdés, hogy a 2015-ös rendelethez olyan sok kormányhivatali észrevétel érkezett, hogy
módosítás tucatjai helyett célszenĺbb volt teljesen újra írni a ľendeletet' Miért? Mert a jogalkotó
sztĺndéka folyamatosan egyértelmű volt, a szociális szolgźútatâsok és támogatások rendszere, a
jogosultságok tekintetében nem volt éľdemi vagy koncepcionális eltérés vagy tartalmi vita.
Jelen vita vonatkozásában sincs taľtalmi vagy koncepcionális eltéľés, a szövegezésben és
kodifikációban van köztünk nézeteltęrés. Szerencsére ehhez a rendelethezmá,rjóval kevesebb
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kormányhivatali javaslat érkezett, és ami most jött az is inkább szövegezési pontosításokra tesz
javaslatot, hogy még jobban lehessen alka|mazni a rendeletet. ,,EzzeÍ együtt is, tekintsék ezt a
mostani módosítást egy rendszeres karbantartásnak, az eddigi 100 %-os szöveg l7O oÁ-ta
fejlesztésének''.
A Kormányhivatalészręvétel csomagja egy I992-es és 1997-es alkotmánybírósági hatźrozatra
hivatkozik, ani azért kiilönös, mert amikoľ Magyarország Alaptörvényét b evezették és a zfuő
rendelkezés 5. Ş-a kimondta, hogy ennek a,,gľânitsriltrd'źrgir'' Alaptörvénynek a
hatálybalépése 2012. január 1. előtt meghozott alkotmánybíróságihatźtozätok traiályukat
vesztik' tehát itt a szerzó a Kormányhivatalban tévesen hivatkožott az alkotmtĺnybiiősâgi
hatźĺrozatolça' Mégiscsak fogadjuk el a Sólyom Lźĺszló fémjelezte Alkotmánýbíľósági
Hatźlrozatokat iľányadóként' Ennek lényege, hogy 

',Nem fogadható eI az a szabâlyozâr, u-"řy
értelmezhetetlen voltánál fogr'a teremt-jĘbízou:ytalanságot". Erre történt a hivatko zt,. é,s azt
gondolja, nem volt sem aZ eredeti, sem a jelenlegi veľziókban olyan értelmezhetetlen
,,zagyvaság,halandzsa" ,agy egyrnásnak ellentmondó passzus, ami értelmezhetetlenné tette a
kollegák szâmára a jogalkalmazást. A koľábbi rendeletben és a mostaniban is teljesen
egyértelmrí' hogy kinek' milyen támogatás, milyen időtartamban, milyen összegben, -ily"r,eţaľásľendben, milyen igazolások benýjtásáva| źtllapitható meg támogâtás és hogyan töľténik
a folyósítás.
A hétfói Népjóléti Bizottság tilésén Nagy István mintegy 40 peľces bozzćşzoltlsát követően
âtnézték még egyszer a rendelet-tervezetet, hogy tudnak-e még jobban javítani ezen aZ
eredetileg beterjesztett szövegen. Mindezeket megfontolva hozĺa-ma a ństĹilet elé ezt a
módosítást.
Kezdi azzal, hogy lehet lakhatási támogatást kérni összesen 10 jogcímen tram, viz, gtu, tćtvhó,
szenrryviz szeméthulladék, béľleti díj, közösköltség, tuzelő és különszolgáltatási á1,hoz. ez
energiafogyasztźĺshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás ebből a 10 jogcímből, csak kęttőre az
áram és a gâzfogyasztâsra vonatkozik _ ez ,,a" és 

',c'' 
jogcím, a toĹbiľe 

''"*, 
bá. megsegyzi,

hogy a többiľe is alapéľtelmezésben lehet kéľni. Nyilván, ámikor az energiaźnák elszabadultak
és azon belül az áram és a ťoldgáz volt különö sen az) ami tavaly tytr óa ilyen nagyon fájó
módon megemelkedett, akkoľ gondolták, hogy egy ilyen kiegészítéssel keil ehi ebben a két
pontban. A kiegészítő támogatës a râszoruló személy vagy_hźĺztartâs szâmâra folyósítható,
illetve nem ők folyósítják, hanem ők kéľelmezhetik,nem a k-özos képviselők ,tehtiegyértehú
a jogalkotó sztĺndéka és a szövegben is így van kodifikálva, hogy itt a rtszoruló család
jövedelem sávok alapjćn, tehât az ajtón belüli energiafogy aszttĺs az łmit,tudnak tćtmogatni. Ez
az ęredęti szövegben is így volt. Kérdés, hogy került akkor a bele ebbe a
szövegbe? Ugy kerülhętett be a közös kĺlltség, hogy noha Újp s ezt meg is
kérdezték a kollegái levélben a lakásszövetkezetektől illetve hogy mIvel
f,ĺtenek, milyen eneľgiaszolgáltatások vannak? Azttudjźĺk,hogy a lakótelepek túlnyoňó részén
távhőszolgćitatâs Van' a távhőszolgtitatćs árai nem vtůtoztaŔ, ęhtĺt ez kifejezetten csak az
egyéni fiĺtésľe, illetve adott esetben hűtésre, tehźú ćram és gćzhaszntiatravonatkozik. Újpest
teľületén târsashâz szintjén nagyon kevés van ilyen, de még létezik közos gźzkaztn pi.ru,
Erdosor utcában. Abban az esetben, ha onnan lenne valáki, aki kérelmězné, o n"rn u
szo|gtůtatőtól, nem a gâzmuvektol kap szćrr:Jtĺt, nincsen egyéni méróőrttja, hanem a közös
költségből lehet kiszámolni légköbméterľe, hogy mennyi az o gtz ťutése éš ezértkertilt be az,
hogy adott esetben a közös költségből is kimutathatő' Az egyértelmű volt, hogy nem a
folyosóknak meg a liftaknáknak vagy a lépcsőházakn ak az eňôľgia költségeihe z kivtnnak
hozztţâruLĺi,kízârólag ar'rarźĺszoruló családok ajtón belül realiztůóďő költségeihe z. Egyćita1ân
nincs jelentősége, hogy milyen formában történik az épilet fenntartása, üzĂeltet ésą'mi az ajogi forma' ki a tulajdonos. Az vizsgâIandó, hogy ai ađott lakásban milyen jellegrĺ energia
felhasznttI źĺs történik.
Az is felmerült a most benyújtott módosítási javaslatban, hogy esetlog nem jó a szźtmitźlsi
metodika. Azt gondolja, de igenis, szükséges és indokolt is a szăbály ozâg, ugyarus a kiegészíto



eneľgia támogatásra valő jogosultságot nem zźĺrjaki, ha a kérelm ezo lal<hattlsi támogatásban is
részesül. Azt viszont szükséges elkerülni, hogy mind a két jogcímen megkaphassa az energia
szźmlĘtlnak egy tészét, mert ha két jogcímen lekéri, akkor előfordulhat az,hogy aktĺr til|fizetés
is történik, többet fizetnénk a szolgźitato irćnyźhą mint amennyi a tényleges sztĺmla. Ez már
korábban is benne volt szövegęsen' ezt még tovább pontosították, hogy igen, mind a két
jogcímen jogosultak kéľni a rászorulók energia hozzájaru\źtst, de a két jogcímen kapott
támogatás nem haladhatja meg az energia sztĺmla osszegét' Ez egy matematikai feladat, ha X-
nek vesszük a lakhatási támogatást és Y-nak a kiegészítő energiatámogatást, akkor abból jön ki
Z, ami a két támogatásnak a különbsége és le kell vonni az egyiket a másikból. Ennek a két
összegnek a különbözete lehet az enetgia célú támogatásnak az összege. Ezt a jelenlegi
szövegben Nagy István javaslattĺra még tovább pontosították, hogy ez kellően egyértelmú
legyen, hogy a két összeg különbözete az, ami támogatásként megkaphatő a két jogcímen
összesen' A jogalkotói szándék, miszerint az energitůloz többlet támogatásokat kell nyújtani a
rászoruló családok szźtmźlra, aZ sosem volt vita ttrgya. Itt egy szemantikai vagy
megfogalmazt.sbeli vita vagy nézetkülönbség van. A problém a az,hogy az a módosító javaslat,
amit frakci ővezető úrtól kaptak hétťon, a mtlr \étezo szöveget olyan szinten egyszenisíti, hogy
az mtľ igaztłből nem értelmezhető vagy pontosan alkalmazható. A Kormányhivatal
segítségnyťljtástnak megfelelően nem rendezi azt akérdést, hogy akiegészitő támogatás a
lakhatási támogatással együttesen vehető-e igénybe. Ezt még külön egy mondatba most
beemelték, hogy igen' ha valaki nem reagál, nem kéľ lakhatási támogatást, csak kiegészítőt,
akkoľ is ki lehet egészíteni, ezt egyértelműsítették a mostani szöveg verziőban.
A másik pontatlanság a benýjtott módosítónak a szövegében, a jogcím kérdése, szűkszavrian
úgy foga\maz,hogy a tźtmogatźĺs összegének kiszámításánál a lakhatási támogatás összes díját
le kell vonni, vagyis, ha mind a 10 jogcímen kéľ például hulladékgazdálkodáshoZva1y bérleti
dijhoz, azt is le kéne vonni. Az onkormtnyzat szánđéka az, hogy kizźrőIag folđgáz- és
elektľomos áľam vonatkozźĺstĺban nyujt támogatást. Ki kell mondani, hogy a kiegészítő
támogatás csak ,,a'' ttramra és ,,c'' ťoldgâzravonatkozik, tehát a benyújtott módosító javaslatban
nem pontos ez a megfogalmazäs, de megértve a Nagy István frakcióvezetó ur szźĺndéktń, ezt
beemelték a módosító javaslatba. A benyrijtott módosító javaslatának utolsó pontja szerintük
egy indokolatlan szigorítást tartalmaz.Itt anól van szo,hogy igazolnia kell azt akérelmezónek,
hogy pontosan kitől sztĺrmazik az ő energia szttmlá,ja, vagy ki adta ki a sztmlźľ-, ki adtak ki az
igazolâst, különösen, ha ez a közös költségből lenne visszaszámoIva. Ez azt je|enti, hogy be
kéne kérni egy csomó.olyan alapító okiratot, amit tulajdonképpen az eljtĺts szempontjából még
ťolösleges, hiszen az Önkoľmźĺnyzat azugyÎéllel á11 kapcsolatban és a kérelm ez| felélas azéi,
hogy az titala benyújtott papíľok, dokumentációk, számlźĺk, igazo|ások valódiak, azok valós
helyrol sztĺrmazĺak Amennyiben a Szociális osztâIy kollegái így lźtjâk, hogy ismeretlen
helyľol vagy gyanús kinézetű lęnne az igazolźĺs, amit mondjuk egy lakásszövetkezettol vagy
ttĺrsashtni képviselőtől hozott az adott illető, akkor még mindig lehet kérni hiánypótlást, meg
lehet vizsgálni, é-s ok közvetlenül is írhatnak a szo|gâItatőnak, ha errę szükség van.
Hangsúlyo zza) aZ onkormanyzat az egyénekkel , a rźszoruIókkal áll valójában kapcsolatb aî) ęZ
egy háromoldalú dolog, hogy adott esetben ez a lal<hatási támogatást, illetve a kiegészítő
energiatámogatást a gtnmuvekhez, elektromos múvekhez fog majd egyenesen érkezni. Elébe
menve egy vźrható kérdésnek, miszeľint, hogy sikerültek eddig a kifizetések, illetve hányan
igényeltek? Tavaly novembeľ és idén február őta, teht.ł 4 hónap alatt 48 darab olyan kéľelmező
volt, aki gtnhoz kért kiegészító ttmogattĺs, ez nem csak a lakhatási, hanem a kiegészítő
támogatás és 96-an kértek źĺraĺn tttmogatást, összesen 744 darub kiegészítő támogatást tudtak
megítélni. A kifizetések ütemezése az már más dolog, meľt van olyan' hogy a szolgáltatók
kimutatják ezeket a tâmogatâsokat, teht'ľ- maga a kifizetés az kozvętlenül a szolgáltatók felé
zajlik. A megítélt támogatások osszege az irźnymutatő. Biztos, hogy lehetnę még jobban
feltökeni a kassztlt, és az is elhangzott, hogy nem hiľdetik, szerinte hirdették, de nagyon
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köszöni, hogy a FIDESZ külon még meghirdette. Az Újpesti Szociális Kalauz neviĺ kis
kiadványunkban és online is eléľheto, de minden ilyen pľomóciónak örülnek.
Nagy István frakcióvezető úrtól kérdezi,jól éľtelmezi-e azt, hogy abban tartalmilagnincsen
köztiik vita, hogy valamilyen módon ezt az extľa enęrgia igenyt, ami az energiaćĺrak
elszabadulása miatt a rászorulókat érinti, valamilyen módon segĺtenĺtit kell azújpestiekirek, az
újpesti rászorulóknak? Valójában tényleg mondattani és a\kalmazhatósági kérdésekről
beszélnek, hiszen minden rendęlet esetében az a|kalmazás során folyamatosarl_vizsgálni kell,
hogy mennýre sikeľül azt jőI alkalmaznj. Eddig nem érkezett olyan jelzés, hogy a Szociális
osztëlly bármely munkatáľsa jogbizonýalanságot tapasztalt ,rôl.'u_ vagy ne tudta volna
megfelelő módon elbírálni a benffitott kérelmeket' Aménnyiben netán e'teziL ilyen _ bár nem
tartja valósziĺÍinek, mert már eddig is 100%-os volt és most még jobb lesz a rendeleti szöveg -
akkoľ még tovább fogják módosítani.
Elmondja, Nagy István fľakcióvezeto úr előterjesztését nem tudja befogadni, ugyanakko r ar,ţa
szeretné kérni, hogy esetleg gondoţa végig, hogy a jelenlegi szövegük ismeretébin visszavonja
és elfogadja azt, amit nagyon pontosan megfogalm aztak.

Szabó Balázs
Igaztlből még a szünet előtt szeľetett volna reagálni, mert tényleg egy érdekes gondolatot
mondott itt Nagy István abizottstĺgi ülésekkel kapcsolatban, de maiegýkĺcsit úgy érzi,hogy
akkoľ kisiklatná a megindultvitât,mert a javaslathoz tulajdonképp.'' 

''ăLi 
érdemi hozztĺszolźsa

nincs, viszont az ót is zavafia, hogy a bizottsági tiléseken micsoda ,,szemforgatás, meg
prüszkölés'' van, amikor valaki hosszasan beszél és ez szerinte tisztelet1"'.ég azokkal szemben]
akik veszik a fźtrađtsâgot és előterjesztésęket készítenek' módosító javaslařokat nyujtanak be,
érvelnek, bármi is legyen az adott téma. A legtcibb bizottsági tag, aztkell, hogy *ond.1u, n"*
veszi a faradtságot, se aZ érdemi hozzászőlâsľa' se a javaslátok ńegszövegezěséľe. Ha valaki
pár percnél többet beszél, akkor már foľgatj a a szemét és megjegyzŹseket tesz, meg mutogat'
meg bekiabál' Szerinte tiszteletlenség, ő olyan, amilyen, de mégis-egy valamit talán nem lehetall elettel az elotte felszólalókat. Szerinte ezen valahogyřJ ľ::*::5,::;jľf,î,:TffŁîľä'ŤlĹŤ:ffi:ÎJ1ÎŁ!ffi!,
annál több szakértőihozzâszőlźĺs fog majd &kęzni. Ht,ł ezközel sem történt meg. Eza hétfoi
bizottsági iilés iskolapéIdĘa volt annak, hogy valaki szakmai javaslatokat meg kritĺbkat
ťoga|maz meg és nem bírják a bizottsági tagok elviselni ezt a kritik ćľ-, meg egyiltalán azt a
tiszteletet megadni, hogy Nagy Istvánnak, Perneczky Lászlónak vagy akár-net<i sok esetben,
hogy végig hallgassák egynást tisztelettel. Igazavan Trippon Norbęrtíek, amikor idézi Semsey
polgármester urat, hogy amikor belépnek ebbe a terembé' akkor a gýlölködés saruját kint kell
hagynia a termen kíVţil. Ez abizottsági ülésekre is talán igaznakkéne lenni. Szerinte, amikor
veszi a faradtságot és órákat dolgozik egy-egy javaslattal, meg éjszakába nyrilóan szövegez
meg egy-egy előterjesztést, neki sem esik jól, ha ,,mindenféle páľtoknak, még csak .'"- i.
újpesti delegáltjai, akik magukat szakéľtőknek nevezik, vagy legalábbis azza| a cimszőval 1ettek
oda bęđelegźiva, tudjuk, hogy ez nem minden esetben fedi a va1óságot és akkoľ azt atisztę|etet
sem adják meg akár neki, akáľ a többi képviselőnek, hogy végig hallgassák" Ez a hétfoi
bizottsági ülés botľányos volt.
A javaslattal kapcsolatban még annak idején megfogalmazta az alapvető kritikáit, nem fogja
megismételni, teljesen más szellemiségű szociális és lakásrendeletet Ĺozott volna a testület Jé,
de azt hiszi, nem most van annak ítt az ideje,hogy ezenváltoztassanak. Amik itt vannak apró
mó do sítások, a szakm ai v íttĺt maj d l efo lyt atj tk r ajta kívül mások.

Nagy István
Elmondja, nem ezt kérdezte volna Perneczky Lâsz|ő alpolgármesteľ úrtól. Jegyző asszoný
ťolhívta tegnap és elmondta nekik, azt kérd'ęzné, hogý hányan kaptak es miiyen osszegű
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támogatást? Az, arĺťr ott felvan sorolva 16.000-től 10.000 forintig' ebből a I44 embeľből, akik
támogatásban részesültek, hányan kaptak 16.000, 14.000, 12.000 és 10.000 forintot? Ezlett
volna a kéľdése.
Másik kérdése, hányan kapták a kettőt együtt, azaz ősszesen 24.000 forintot? Volt-e olyan, aki
24.000 forintot kapott? Jól emlékszik-e, hogy a polgármester úľ azt mondta, akik az
onkormányzalhoz foľdulnak és jogosak a tźĺmogattsra, azok aktr havi 24.OO0 foľint
támogatásban is részesülnek? Ez a rendelet alapján és az ęlóző alapján nem kaphattak volna
24.000 forintot, mer1 levonják tőlük azt a 6.000' 8'000, 10'000 forintot, amit megkapnak
lakásfenntaľtási támogatásként. Ezazt jeleĺti, ha levonunk valamit, akkor nem több lesz, hanem
kevesebb lesz.
Másik észľevétele' nem tudja, Perneczky Lâszlő vagy valaki meghallgatta-e azt ahangfelvételt,
amit elmondott. Valószinu igen, mert itt aztlt,ŕrja, hogy minden észrevétele, amit ott teht az
benne van. Valaki elolvasta azt az 5 oldalas előteľjesztést, amit erľrek az e1y szakasznak a J
bękezdésébíĺ| irt a Kormányhivatalnak és úgy emlékszik, be is küldte ide a vźroshâzźra?
Általában törvényességi felülvizsgálat kéľését be is küldi az Önkorm źnyzathoz, hogy ne érje
senkit meglepetés, ha mttÍ" szźĺtazra beszéli a szźĺjźi-" testületi ülésen és utána simán
Ieszavazzétk Szeľinte itt nem olvasta el senki az előterjesztést, ő el szokta olvasni, különös
figyelemmel, ami érinti a sajćú âgazatában történt dolgokat. Ebből a7 szakaszból tudott 5 oldalt
írni, mert annyira átgondolatlan' gyenge és gyakorlatilag csak a,,duma'' volt, hogy adunk ilyet,
aztán kiderül, hogy ezîemműködik vagy azújpestiek nagyon jól állnak anyagllag,mertha744
ember fordult az Önkormtnyzathoz segítségért, akkoľ itt valami nem stimmţt. Áttoľ va1y a
rendelet nem stimmel, vagy az embeľek vannak jobb anyagi köľĹilmények között. Trippon
Norbert szerint meleg van és a meleg jót tett az újpesti lakosoknak, az Önkorm tĺĺyzatnak ezek
szęrint ebben nincs dolga, a meleg téI elintéz mindęnt.
Ebben a ľendeletben, amit a testület elé teľjesztett Perneczky LtszIő,7 szakaszból 6 módosul'
akkoľ ez rlem volt tökéletes, ľáadásul egyre bonyolultabbá válik. A normavilágosság ebből
aztźtnvégképp nem derül ki. Nem szereti ezt a szót se 

',normavilágosság'', ami aztjelenti, hogy
bemegy egy ügyfél vagy ľákeľes az interneten a ľendeletľe és megéľti, hogy mit akar a szęrző'
Se az elózóbőI, se ebből nem érti meg, de öľĹil neki, ha ott nem figyelt ľá senki legalább a
hangfelvételt utólag meghallgatták, meľt abban minden benne van.
Saját rendelete jó, érthető és világos, egy hibája van. Megkérdezi,hogy az ,,a" és,,c'' pontban
mi van írva, amire hivatkozik az előterjesztő, villaĺy, Efu, közös költség. Szerinte Pemeczky
Ltĺszlő,,c'' pontot mondott a közös költségre' Nézzék meg aZ eredetit és a rendeletben is ,,a'' és
,,c'' pont van emlékei szerint, de nincs előtte az ęredeti előteľjesztés.
Elérkeztek a dolog lényegéhez. Megkéľdezi, elolvasta valaki a lakásfenntartási támogatást
annak a feltételeit? Az ahe|yzet, hogy megint nem figyelt oda senki, ő meghallg atta abízottstryi
ülésen, hogy a pontokat együtt kell éľtelmezni. Együtt értelmezték és 6 helyen javitottâk a 7
szakaszból álló ľenđeletet. Tehát minden rendben van' minden tökéletes, csak apľó
pontosításokat igényelt. Pontosították és pontosan aztírtćkbe, amit kifogásolt javításként.
Mi a feltétele a lakásfenntartási támogatáshoz jutásnak? Azt gondolja, két fontos része vaĺ a
lakástámogatásnak' Az egyik, amiľe nem tér ki ez arendelet, hogy olyan arânybanľészesülhet
lakásfenntartási támogatásban a j^övedelme a|apjtn rászoruló, ha a méltânyolható
lakáshaszná,lata ĺemhaladja meg aZ Önkormányzat âItaI elfogadott lakáshasználati méľtékęt.
Azaz, ha valaki 100 négyzetméteres lakásban lakik, de csak 60 négyzef'méter az, amit az
elismert lakásnagyság megenged, akkoľ a ttmogattlsnak csak 60 %-át kapja meg, mert
aľányosítják. Ezzel szeretnék a lakás tulhasznâlatot nem támogatni, ez aZ egyik része a
dolognak, mert ez így igazstĺgos; Ha valaki 100 négyzetméteres lakásban lakik, annak a 100
négyzetméteres lakásnak a fiĺtése biztos, hogy sokkal többe keľül és nincs ilyen vízsgtiat, de a
lakásfenntaľtási támogatásnak feltétele. Nemcsak feltétele, hanem csak ilyen arányban kapja
meg a lakásfenntaľtási támogatźĺst. Ez az egyík, de van egy rosszabb híľe, amit maga is javítani
szeretne. Semmi szükség a(4)bekezdésľe, hogy a 24.000 forintból levonják a 8.000 forintot'
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Az égv1lá'gon semmi szükség nincs rá, ő ugyan azt irta oda be, de azt ki kell törolni onnan. Az
ahelyzet, hogy mindenkinek adni kell, aki befér a lakásfenntartási támogatásb a, azbefog férni
ide is és megkapja a maximális összeget.
Megpľóbálj a e|magyatázni egy konlaét példán. ,,Akiknek aZ egy fóre jutó jövedelme a 200 oÁ

és 250 %közé esik' akkor azok az onkormányzathoz foľdulók maximálisan 14.000 forintot
kaphatnak. Akkor meg kell nézní, hogy hol van aZ ahattr, ahol oda jutunk, hogy az illetők
megkapja 14.000 foľintot ennek a|apjtn,tehát nem vonjunk le tőlük a lákhatási ttmogatźst.Ez
ahatttr 84.000 forint, mert ha 84.000 forintot elosztom néggyel, tehźt azegy főre eso jövedelem
84'000 forint, akkoľ ęz ahattlr 21.000 forint. Tehát ennyi lesz a lakháiasĺ tâmogatâs és az
energia fogyasztásnak az elismert k<iltsége, de ha a 21.000-ből levonjuk a 7.000 fołntot, amit
lakásfenntartási támogatásként kap az illető, akkor megkapja a t4.000 forintot. Akik ez alatt
vaĺutak, azoktől levonjuk. Nos, akik ez alatt vannak egy fore jutó jövedelem esetén, mondjuk a
20.000 foľintnál levonjuk, akkor ők már csak 13.000 forintot kapnak eszerint a logika r""rint,
meľt a 14.000 forintból levonunk 1.000 forintot, akkor már csak 13.000 forinlot kapnak.
Életszenĺ-e az,hogy valakinek afogyasztâsaviz, gźrr,korórköltség fogyasztása 20.000 forint?
Szerintę ez egyedül a lakótelepeken életszerú, meft beszélve lakásszövetkezetekkel, ami külön
vita volt itt, és ebben nem jutottuk dűlőre, de előbb-utóbb lehet, hogy a tźlvhő ára is
megemelkedik és akkor nagyon sokan fognak befémi ebbe a rendszerbe. A, uhelyzet, hogy a
legelesettebbek nem kapják meg a 16.000, 14.000, 12.000 és 10'000 forintot. Az egyes
kategóriákban a mondjuk a 0 és 7I.82O forint között, mert a 47 .88O forinttal számolt már, ebben
az esetben azoknemkapjákmeg atámogatást, akiknek azegy főre eső jövedelme 7I.lz)forint,
mert az ő esetükbeĺ I1.955 forint az elismeľt összes eneľgia számlájuk a 25 Yo-kal sztlmo|va',
és akkoľ ők a korrigtit szttmla alĄán kapnak 9.995 forint támogaiást' onnantól kezdve, ha
eljutnak a 96.000 forintos egy főľe jutó jovedelemhez és minden más feltételek megfelelnek,
akkoľ ők meg már megkapják a 16.000 forintot. Egyrészt problémája ennek a ređdeletnek,
hogy azt lehet mondani, a túlfogyasztást támogatja, de ľeméţĺk, hogynem igy van. Másrészt,
pont azok j tlmak ro s szul, akík az alsóbb j övedelemh atâr alatt vannak.''
Szęrinte a 4-es pontot ki kell huzni, onnantól kezdvę minden egyszeriĺbbé válik és az ő ľendelete
tökéletesen működik és azmégérthętő is. Számoţanak utána, ne vonják le azt, amit nem lehet
és nem is érdemes levonni' Sokkal egyszenĺbbé teszi magtú a ľendelet a|kalmazását, mert ha
valaki most kifizetett 24.000 forintot, azt jogszerutlenül tette. Ezek szerinte nem azvolt a cél,
hogy 24'000 forintot kapjanak, hanem az vo\t a cél, hogy 1ó.000 forintot kapjanak, mert
levonnak belőle. Ez egy súlyos problémája a ľenđeletnek, de nézzék meg, sztlmoljanak'uttna,
szívesen tart őrźĺt, csak ez így nem jó. Tehát 7-ből 6 bekezdést módosítottak éš utánamég
kideľĹilt, hogy nem jó a rendelet, mert bajok vannak vele. Az a 25Yo ezt a levonást teljeseň
indokolatlanntĺ teszi, nincs rá szükség, és emiatt volt ez a rendęlet ennyire bonyolult és
érthetetlen és marad továbbra is az.
A tegnapi bizottsági ülésen elmaľadt, mert annyira felbosszantották, hogy semmi érdek1ődés
nincs, igaz itt sem szokott lenni. Amit elmond, jó szándékúan mondja éi, ľ'ogy ne kelljen a
Kormányhivatalnak levelet írnia, de most azér1mondja el, meľt ęztarthatatlan éŢffirhetetlen, ó
hónap telt el, tavaly augusztus 22-én fogadták el ezt a rendęletet és alkalmazĺak 

"gy.or.'ľendeletet. Szerencsére kevesen igénylik és ebből ezértnemlehet baj, de a ľendelet továbbľa is
rossz' ezértmódosító indítványként saját rendeletét is módosítja azzal,hogy az o ľendeletéből
vegyék ki a (a) bekezdést, akkoľ 6 szakaszből áll ez a rendelet és tökéleteserr rendbe kerül.

Perneczkv Lász|ő
,,olyan érzése van, hogy máľ Nagy István sem érti, hogy pontosan mi a matek, bevallja, ő sem
tudta követni. Kicsit aggódott, hogy ténylegesen óľát fog tartani, mert így is 20 peľc Volt''. A
lényeg az, hogy két jogcímen lehet lakásfenntartási és kiegészítő tamogátas kapni Újpesttől.
Előfoľdulhat az,hogy valaki megkapja az egyikjogcímen is és megkap učatja amásik jógcímen
is. Ha mindkét jogcímen megítéltetik neki a ttĺmogatâs, akkor eloĺorduhátna aZ) amennyiben
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nem Vonják ki az egyikből amásikat, hogy a tényleges villanyszámlttjânalvagy gźtzsztĺmlâjänźi
tobbet kellene neki, pontosabban nem neki, hanem a szolgtitató felé fizetni. Ezért szükséges
az,hogy hozzâ viszonyítsák a tényleges energia szćmltĺjćĺhoz, az igazo\źstthoz, a kimutatásához
azt,hogy mennyit támogatásban fog ľészesülni. Nagy István most azt javasolja, hogy abból a
módosító indítványából, amiľől már nyilatkozott, hogy nem szeľetné befogadni, abból most itt
helyben kihűz, attőI, az nem lesz sokkal befogadhatóbb. Amikoľ véget ér áprilisban a
támogatási szezon) ki fogják mutatni azt, hogy pontosan hányan igényelték, voltak-e olyan
típusú anomáliák, amelyekĺe Nagy István megpróbálta felhívni a figyelmet. Volt-e valami
jogalkalmazási probléma a Szociális osztály munkatársainak koľében vagy esetleg apćĺIyâzők
körében, nem tudtak megfelelő instrukciókat adni, nem tudtak a kollegák segíteni az
igénylőknek abban, hogy milyen papíľokat kell beszerezni, milyen igazolásokľa. Ha valaki nem
jutott hozzá a 

',kimaxo1ható'' eneľgia támogatások összegéhez lakásfenntaľtásból és kiegészítő
támogatásokból, akkor természetesen nyitottak a ľendelet további tar1almi módosítására.
Azért kellett 6 helyen belenýlni a ľendeletbe, meľt vtůtoztak a terminológiák is, illetve ahol
olyan szavak szerepeltek, ami nem a taľtalomhoz Ártozik, aztkovetkezetesen mindenhonnan
ki kell huzni, ezértugy túnik, mintha rengeteg tartalmi vtitozâs lęnne berrne, de ez valojttban
egy-egy szó például a lakásszovetkezet szónak akihuzâstĺtjelenti. Tehát nem érdemi, taľtalmi
vá'Itozt's csak ezt kovetkezętesen paragrafusokon keľeszttil végig kell vinni. Azzal szokták
vádolni, hogy nagyo nbízik a kollegáiban, ami igaz is. Azt gondolj a, eEY vezető akkor teszi jól,
ha saját magâĺćtl okosabb emberek elveszi köľbe magtú,nękí ezt nem nehéz teljesíteni, van
annyira önkľitikus. Azt gondolja, menjenek azzal a rendelet-módosítással tovább, amit most
benffitott és nyitott arra természetesen, hogy számoljanak, de ne itt most a Képviselő-testület
keretében, úgy, hogy m tlt azt se tudják, miľol van szó. Azt akiegészítő kimutatást természetesen
e.l fogiák készíteni és jelzi, hogy nem neki küldték el, ilyen értelemben ezt nem tudta bekémi.
Állnak elébe akár NLB ülésén, akâr külön végig matekozzâk ezt, ĺyllvtĺn lesz egy elemzése
annak, hogyan sikerült az elsó szezon és ha esetleg a tttvhotĺrakat is rászabaditják majd a
lakosságra, akkor nyilván a ttryhó ügyében még majd töľhetik a fejüket, mivel kideľült, hogy
V. 

jpest területének igen jelentős része távhovel van ellátva. Azmégegy külön probléma lesz az
onkormányzatunk számttra és minden önkormányzat szźĺmźĺra' állunk elébe, most viszont nem
szeretné befogadni Nagy István módosított módosító javaslattú, hanem menjenek elore azt kéri
azza| a módosító javaslattal, amit kiosztottak.

Nagy István
Neki nem Perneczky alpolgármester úr kollegáival vanbaja, hanem vele van baja. Szerinte a
kollegái sem tudják meggyózĺi és ennek, amit itt előadott semmi értelme nincs, ezzelnem lehet
a Kormányhivatalhoz fordulnia. A kollegáknak felesleges munkát okoztak ezze!, anĺak a 4.
pontnak a feĺlĺtartćtsa értelmetlen, attól kezdve át kell írni a 2' pontot is, ahol az értelmezésę
van annak, hogy most akkor tényleg konigált sztmlát kell figyelembe venni. Teljesen
értelmetlen így azegész,tehćĺtaztgondolja, számoljanak utźna. Frakciószünetbenköltségvetést
módosítottak és ezt az egy dolgot nem lehet megtenni, hogy utána gondolnak. ,,Annak a
ľendeletnek rossz megfogalmazâsavan még mindig, nem haszntĺlhato egyszerúen, de legalább
rendbe jön a dolog.'' Akik ezt elolvass tlk, eló kell venni a lakhatási támogatást is és megnézni,
hogy mi az ,,a" éS ,,c'' pontja, meg a közös költséghez nem adunk támogatást Vagy nem tudja,
hogy van ez. Semmi értelme nincsen elkülöníteni, hogy mi a gáz meg a villanyfogyasztás,
együttesen kell értelmezni és mindegy, hogy ki a szolgtitató. Összeadjuk a háľom összeget,
mondjuk a közös koltségbol nem tudja, hogy fogjak kivenni a kollegák, hogy mennyi abból a
villany, menný agtĺz, mennyi a csatornadţ és mennyi avízdij. Egyévben egyszer eldönti a
ttrsasház, aztźĺĺ jő esetben megmondják, hogy mennyi. Ezt mindegyiket be kell kérni a
kollegáknak, le kell vonni belőle, értelmetlen, a kollegáknak megnehezítĺ a munkâjźĺt, ez a
probléma. Amiatt is értelmetlen, meľt pont azok nem kapják meg, akiknek alacsony a
fogyasztásuk, viszont a jövedelmük szintén alacsony.



\, u: alapvető probléma, 7 pontból 6-ot módosítani kell, és utána sem sikeľül végig gondolni'
o szâĺtrá' egy őrźĺt, irt egy új rendeletet, uttnaleellenőľiztette a saját rendeletét jogiluĂe. utćna
még gondolkodott rajta 7-2 őrân źú másnap és ľájĺitt, hogy itt baj van a2s %-kal, és Ęyáltalán
nem paralel az elismeľt lakás mér1ék miatt a rendeletünkk el. Az még egyszer a túlfogý aszttlst
kezdi el támogatni. Itt ülnek a képviselők, szerinte nagy részük nem érti miľől besžél, lehet
sęnki nem éľti, hogy miről beszél, azértmonđja jtrjanakutćn.
Beszéţenek egy kicsit arľól, hogy kezdődött a dolog. Pemeczky Lâszlo íľt júniusban neki egy
e-mailt, hogy kozösségi energiafogyasztâsi támogatási rendeletet akar késžíteni. Taltnkettén
vá"laszoltak râ Szabő Ba|tĺzzsal. Megíľta neki, hogy gondoţa, először mondják meg, mennýt

e, mehet yitott is, nincs felső határ és utána tehet egy lohető ręnd nem veri szét az onkormányzat költségrr"io'ět,
talttn,han azéľt ahozzállkforduló újpestieket tudják támogatni'.

Miután megírta a véleményét, hogy mivel kellene rövid távon és hosszú távon foglalk-ozni,
kapott egy levelet, hogy nem úgy gondolta Perneczky úr, hogy mindenkinek elktildje a leveleĺ
csak neki. Erre megvźiaszo|ta, ha csak neki küldi, akkor meg is irhatja a rendeletět, pont ezt
akarta elkeľülni. Ehhezképest most az történt, hogy született egy rendelet, kiderült, hogy rossz
lett és a Kormányhivatalmegkifogásolta. Amikoľ ő sorolta a kifogásait' az senkit nem Ăäekelt,
volt egy gombnyomás. Most is ez lesz, nincs kétsége afelől, ,"nki 

''"'r' 
gondoţa, hogy enőĺ

már fél éwel ezelőtt is beszélt, most is beszél, hathaigazavan.,,Hétfón ĺgý tĺnią hogy valami
leesett, de nem minden.'' Így teljesen értelmetlen hoizásző|ĺi egy napireňái ponthoz.

Déľi Tĺbor
Ztrszőként megadja a szőt az előterjesztőnek.

Peľneczkv László
,,Igyekezett minden kanyarban kapaszkodni, hogy nagyon ne maradjon le valamelyik érvnél és
nem biztos, hogy teljesen sikeľĹilt, hogy most akkor figyelembe vettük, amit javasolt
frakcióvezető úr vagy nem vettük figyelembe, beépítettük ,rugý rr.*, bejött egy módosító, abból
kihúzott egy monđatot, valami 25 o/o-os problémáról beszélt, amivel käpcsořátuu'' se hétfon, se
most nem mondott Semmit". Tehát nýtottak arľa, hogy nézzik*"g, -ät"k ozzanakmajd ezen
aŻ5 %o-on,bármi legyen is az.Ta|án frakcióvezető úrnak is majd sikén ekálasztani a lakhatási
támogatást, az eîeÎEia kiegészitő ttmogatástól, ami két külön jogcím és a kettőnek az
összekeverése nem szeľencsés. Yźitozatlanul azt mondja, hogy-nágyon-nagyon alaposan
végigbeszélték ezt és igyekeztek éppen a Kormányhivatâl veleńenyăt, illetvă javaslaiait is
figyelembe véve, az egyébként már korábban is teljesen jól alka|maziató, mtiködő, 100 %-os
rendeletęt, I70 oÁ-ra módosítani. Reméli most még jobb lesz. Frakcióvezető úr 

^zt 
monďja,

hogy óľiási baj van, ami nem igaz,mert akkor törvényességi felhívás vagy ki tudja mi minden
jött volna, de nem az jott a Kormányhivataltól. A jogalkótó szándéka-miszerint energitthoz
többlettámogatást kell nyújtani, az tńmeĺt Ha valaki alul kiesik ebből a rendszerből' akkor
majd megvizsgâIjâk és a kovetkezo körben meg fog1ák emelni' pont azért, hogy ne essenek ki
a leginkább rászorulók a tćĺmo gatttsok köréből.
Nagy István frakcióvezető úr módosító és a módosított módosítóját nem szeretné befogadni,
ellęnben ami most ki lett osztva és ki lett küldve, kén, azttekintsék alapjavaslatnak.

Déri Tiboľ
Ztrsző után Szabó BalázsjelentkezetthozzâszőIásra. Egyetlen rövid mondatľa megadja a szőt.

Szabó Balázs
Egy gondolat bántotta meg a fülét, amikor azt mondta alpolgármester úr' hogy nyitottak ajavaslatokľa. Emlékezzen víssza, hogy nyáľon mennyi javaslatot tett le ezze\ a rendęlettęl
kapcsolatban aZ asztalrra, a gyerekes családok támogatásával kapcsolatban. Azt tudja,
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megbeszélték, de hányszor nyújtott be módosítőt egyszer sem voltak nýtottak ęgyre sem, csak
ezért akart sző|ĺi, hogy ez tényszenien nem igaz, hogy nyitottak bármire, és amikor
meghirdette, hogy vttrja a javaslatokat' azokból sem épített be egyet sem nem.

Déľi Tĺbor
Felhívja képviselő úľ Íigyelmét, hogy mźtr |ezttrta avitźĺt, egy monđat erejéig megadja a szőt.

Nagy István
Egy mondatot szeretne mondani' Reméli alpolgármester úr kollegái éľtették, hogy miről beszélt
a 25 oÁ'kal kapcsolatban. A lakhatási támogatást nem elválasztani kell, ez mfu egy külön
rendelet, nem taľtozik össze, azőta, amióta a 25 o/o szerepel alatta, márpedig a lakhatási
támo gatás r égőta szerepel benne.

Déľi Tiboľ
Megköszoni ahozzźtszólásokat' leztrta a vitźt. Először a 4 ' napirendi pontról fognak szavazĺia,
a szakmai segítségnffitás tudomásul vételével kapcsolatban. Szavazásra teszi fel ahattrozati
javaslatot.

Budapest Főváľos IV. keľület Úipest onkormánvzata Kénviselő_testiiletének
55/2023.íIII.30.) határozata Budapest Főváľos Koľmányhivatala a szociális

tudomásul vételéľől
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Budapest Főváľos
Kormányhivatala a szociális ľászorultságtól fĹlggő pénzbeli és természętben nffitott szociális
ellátásokľól szóló I5l2022. (IV. 28.) önkormányzati ľendelettel kapcsolatos szakmai
segítségnýjtás taľtalmtlt az abban, valamint a jegyzoi előterjesztésben foglaltak szerint
tudomásul veszi.
Felelos: Jegyző
Hatáľidő: azonrlal
(20 ígen, elfogadva)

Déri Tiboľ
Megkérdezi Nagy István frakcióvezető urat, hogy fenntĄa-e a módosító indítványát módosító
módosítóját?

Nagy Isfván
Van itt még más rendelet-módosítás is ebben az előterjesztésben. A rendeletalkotást olyan
szinten uzik, hogy már saláta rendeletet is alkotnak. Szerepel benne két tétel, amiľe szeľetné
felhívni a Íigyelmet.
A helyi jövedelemalap 168 Yo-a ennek a szociális vetítési alapnak. Két javaslata van ezzel
kapcsolatban. Az egyik, nem tudja, mit fognak módosítani, de lehetséges, hogy ezt a szociá,lis
vetítési alapot hamarabb módosítják és akkor a 68 o/o-kal hamarabb fognak felmenni az itt
meghatźĺrozott bekeľülési jövedelemhatáľok vagy elfogađjak, hogy a nyugdíjminimum, amit
nemvtitoztattak az e|mult időszakban legalább 20 éve,lehetséges, hogy aztkéne benne hagyni,
mert a kettő most egyforma összeg. Ez most lutľi, erľe felhívja a figyelmet.
A másik pedig, hogy miért Í68 oÁ, miért nem I70 oÁ, az e1y keľek sztm? 1,68-cal szorozni
peţsze mindegy mint 1,7-tel' de miért nem 170 %. Nem sok 1.000, 2000 foľint a különbség, de
mégiscsak sztmít, Neki a 168 % is jó, de ha másképpen számolnak és ţ7O % a
nyugdíjminimumhoz vaçy a szociális vetítési alaphoz képest 

''nem 
oszt, nem szoroz", csak a
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nyugdíjminimum és a szociális vetítési alap kéľdésére hívta fel a f,rgyelmet' Majd meglátják,
hogy ebben igaza lesz-e.

Déľi Tiboľ
Megkérdezi alpolgármester urat, hogy befogadja_e frakcióvezető úr módosító indítványát?

Terminológiavćł|tozźĺs töľtént, az öregségi nyugdíj helyett jött be a szociális vetítési alap, tehtú
felső jogszab âly tltvezetése' hogy ezt atęrminológiát hasznaljtk. A 168 % praktikusan a korábbi
I40 % 20%-kal történő megemelése, i1y jött ki a matek' Ezt a kollegák nagyon pontosan
végigsztlmo|tźů<, azért Van erľe szükség, mert tavaly emelkedtek a nyugdţak tĺ'bb alkälommal,
így elofoľdulhat az, hogy valakinek a kevés nyugdíja aĺlnyira 

'.'"g".''élk"dett, 
hogy már nem

jogosult a helý támogatásokra és ezt az emelést azért vezętték be, hogy legalábbígyanannyi
vagy valamivel többen legyenek jogosultak a helyi támogatások igénybevéielére. A 17O o/o-os
j avaslatot nem szeretné befogadni.

Déľi Tĺboľ
Megköszöni ahozztszólásokat, leztĺrta avitźt és az 5. napiľendi pontľól fognak szavaznia.
Rendeletalkotásról van szo, amlhez érkezętt Nagy István frakciőiezeto úrtó'í egy módosító
illetve olyan módosított módosító, amit kiegészitett a I7O %o-kal. Megkérdež| hogy ezt
fenntartja_e továbbra is? Megállapítja, hogy fenntartja, rendben. Perneczký alpolgármesier ú,
ćita| az előterjesztéséhez benyújtott módosító indítványát kérte, tekintsék âlapjavaslatnak.
Előszöľ Nagy István frakcióvezető úr módosító indítványáról fognak szavazni. Szavaztĺsrateszi
fel a határozati javaslatot.

Łudapest Főváľos Iv. keľÍilet Úipest onkormánvzata Képvis elő-testületének

rmźnyzata
István frakcióvezető úr módosító indítványát, miszeľint:

Képviselő-testülete úgy dönt' hogy Nagy

,,I5lA. $ (1) A megnövekedett energiafelhasznźtlâsi időszakban - november 1-től április 30-ig -
energiafogyasztćshoz nyújtott kiegészítő támogatás tłIlapithato meg azon kérelmezo részăe,
aki

a) az onkormâĺyzatközigazgatási tęrületén lévő saját tulajdonában (résztulajdonában)
álló lakásbanva1y

b) más tulajdonában á1ló lakásban bérlőként, haszonélvezeti vagy használati jog
jogosultjaként

életvitelszenĺen legalább egy éve folyamatosan lakik, és ezt okiľattal igazolja.
(2) Az energi afo g y aszttsho z nýj tott kie gészítő támo gat ás

a) a villamosáram fogyasztâs díjához;
b) a gâzfogyasztás díjához,valalnint az
c) a) és b) pont szeľinti energiaköltségeket tartalmaző közös koltséghez

állapítható meg.
(3) Az energiafogyasztâshoz nyújtott kiegészítő támogatás cisszege, amennyiben a kéľelmező

és a családjában élők egy foľe jutó jövedelme
a) nem haladja meg a helyi jövedelemalap lĺO%-tlt, 16 000 Ft;
b) meghaladja az a) pont szerinti méľtéket, de nem haladja meg a helý jovedelemalap

200o/o-tlt,14 000 Ft;
c) meghaladja a b) pont szeľinti mértéket, de nem haladja meg a helyi jovedelemalap

250oÁ-źLt,12 000 Ft;
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d) meghaladja a c) pont szerinti mértéket, de nem haladja meg a helyi jövedelemalap
300oÁ-ât,10 000 Ft,

azzal,hogy az eneľgiafogyaszttĺshoz nyújtott kiegészítő támogatás összege egyik esetben
sem haladhatja meg a (2) bekezdésben felsorolt energiafogyasztásokhoz kapcsolódó
igazolt költs égek ö sszegét;

() Az eneľgiafogyasztáshoz nyújtott kiegészítő támogatás :ugyanazoî lakásra csak egy
jogosultnak állapítható meg, függetlenül a lakásban é1o személyekéshâztartások számától.

(5) Az energiafogyasztáshoz nýjtott kiegészítő támogatást a kérelem benýjtása hónapjának
első napjától kell megállapítani. A támogatás folyósítása a szoIgtitatő részére történik és
annak összegét atćtmogatźĺssal érintett költség tekintetében a szolgáltatő irja jőva.

(6) Az energiafogyasztáshoz nyújtott kiegészítő támogatás megállapítása iránti kérelemhez a
4. Ş (2) bekezdésben foglaltakon túl még mellékelni kell a 15. $ (3) bekezdése szerinti
okiratokat, nyilatkozatokat és igazolásokat.''

Továbbá a helyi jövedelemalap: a szociális vetítési alap havi összegének 170 oÁ-a

7 igen, L2 nem,1 tartózkodâs szavazati aránnyal nem támogatja.

Déľi Tiboľ
VégĹil szavaztşra teszi fel az előterjeszto tltal alapjavaslatként módosított ľendelet-tervezetet
és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásáľa mínosített tobbségĺe van szükség.

Budapest Főváros IV. keriilet Újpest onkormtinyzata Képviselő-testiilete az egyes szociĺÍlis
és lakdsbérbeaddsi tdrgyú önkormdnyzati ľendeletek módosításdról szóló ľendelet-tervezetet
eţogadja, és ezzel megalkotja Budapest Fővlíros IV. keriilet Újpest onkoľmlÍnyzata
Képvíselő-testiiletének az egyes szocÍálís és lakdsbéľbeadtísi táľgyti önkormdnyzatí ľendeletek
mlj dosítlts lźró l szó ló 5/2 0 2 3. (I IL 3 1.) önko rmdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgármester
Hataridő: azomal
(18 igen, I tartőzkodás, 1 ťo rLęm szayazott, elfogadva)

6. Javaslat a személyes gondoskodást nyrĺjtó, szociálĺs és gyeľmekjóléti ellátásokľól
szóló łi nko rmány zati ren d eletek m ó d o s ítá s á ľa
Eloteri eszto : P erneczky Ltĺsz\ő alpol gármester

Déľi Tiboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észľevétel nem lévén szavaztĺsta
teszi fel a rendelęt-tetvezeIet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotására minősített
többségre van szükség.

Budapest Fővliros IV. keľiilet Újpest onkormttnyzata Képviselő-testiilete a személyes
gondoskoddst nyújtó elldtltsokról, azok igénybevételéről, valamint afizetendő téľítésí díjakľól
saíló 37/2008. (ilI. 22,) önkormónyzatí rendelet, vulamínt a személyes gondoskodlűst nyújtó
gyermekjóléti alapelldtdsok foľmdiról, azok igénybevételéről, valamint a Jizetendő térítési
díjról sajló 23/2010. (Wil. 23.) önkormdnyzati rendelet módosításttľól szóló ľendelet
teľvezetet eţogadja, és ezzel megalkoţa Budapest FővlÍľos IV. keriilet (Ijpest onkormttnyzata
Képviselő-testiłletének a személyes gondoskoddst nyújtó elldtlísokról, azok ígénybevételéľől,
valamint a Jizetendő térítési díjakról sujló 37/2008. (XII. 22.) önkormdnyzatí rendelet,
valamínt a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjólétí alapelltÍtdsok foľmltiról, uzok
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igénybevételéről, valamint aJizetendő térítési díjról saitó 23/2010. (Wil. 23.) önkormónyzati
rendelet módosítlÍsdról saíló 6/2023. (III.31.) önkormlÍnyzati rendeletét.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(20 igen, elfogadva)

7. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-
testületének az tinkormányzati kitüntetésekľől és elismeľő címekről szól]1ól7l20l2.
(II. 28.) iinkormán y zati r endeletének m ód osítás áľa
Előteť esztő : P erneczky Lźszló alpol gármesteľ

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavaztsra
teszi fel a rendelet-tervezetęt és felhívja a Íigyelmet, hogy a ľendelet megalkotásáľa minősített
többségľe van szükség.

Budapest Fővóľos IV, keľiilet Újpest onkoľmdnyzat Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővdľos IV. keľiilet (Ijpest onkoľmlÍnyzata Képviselő-testületének ăz
önkoľmdnyzati kitiintetéSekről és elismeľő címekľől szóló 7/2012. (II. 28.) önkormónyzati
ľendelet módosítdsdról saílĺj rendelet-tervezetét és ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV.
keľület IJjpest onkormdnyzata Képvíselő-testiiletének az aikoľmlÍnyzatÍ iitiintetésekľől és
elísmeľő címekľől sujló 7/2012. (il 28.) önkormúnyzati rendelet móclosítdstíról sajló 7/2023.
QII. 3 1.) önkoľmdnyzatÍ rendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatrĺridő: azonnal
(20 igen, elfogadva)

8. Javaslat Budapest Főváros IV. kerüIet Újpest Onkormányzatának 2023. évi
kőzbeszerzési teľvének 2. számú módosításáľa
Előterjesztő: dr. Trippon Norbeľt alpolgármesteľ

Déľi Tĺboľ
Az eloteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel a hattĺrozati j avaslatot.

elő-testülete úgy dont, hogy
I. az 

' 
előterjesztés 1. mellékletét képezó Budapest Főváros IV. keľület 

- 
Újpest

onkoľmán yzatźtnak 2023' évi mó do sított Kö zb es zerzési tervét elfo gadj a.

2. felkén a polgármestert, hogy _ a felelos akkĺeditált közbeszerzési szaktanácsadó útján _
gondoskodjon nyilvánossá tételéről, valamint a módosított Közbeszerzési terv EKR-ben
történő megj elenéséről.

Felelős: polgármester, a felelős akkľeditált közbeszerzési szaktanácsadó útjan
Határidő: 3 munkanapon belül
(20 igen, elfogadva)
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9. Tájékoztatás és dtintés a Fóti út - Fiumei út - Julianus barát utca - Váci út által
hatáľolt ttimb egy részének településľendezést érintő 6Ész) módosításainak
előkészítésével kapcsolatban
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tibor
Előteľjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatttrozati j avaslatot.

58|2023.(III.30.) határozata a Fóti út - Fĺumei út - Julĺanus barát utca - Yáci út által

ti
út _ Fiumei út _ Julianus barát utca - Váci it á,Ital határolt tömböt érintő Újpesti Toma Klub
źĺItal tett KÉSZ módosítási javaslattal kapcsolatban elkészített előterjesztésben foglalt
tĄékoztatâst elfogadja, és a fejlesztési kérelemben foglaltakat tźlmogaţa, továbbá felkéri a
Polgármestert, hogy a fejlesztéssel kapcsolatos további Képviselő-testületi döntésekhez a
Telepítési Tanulmánýerv véglegesítése, és a hozzâ Ártoző Településrendezési Szeľzodés
előkészítése érdekébęn Fejlesztővel a további egyeztetéseket az előterjesztésben foglaltak
figyelembevételével folytassa le.
Hatáľido: 90 nap
Felelős: Polgármester
(20 igen, elfogadva)

10. Tájékoztatâs és dtintés az Íves út és Sándoľ István utca keľesztezésének észak_
keleti oldalán lévő ingatlanon épülő táľsasház ftildszintjén 12 db meglévő iľoda
helyett kialakítandĺí 12 db lakás telepĺĺlésľendezést éľĺntő módosítások
előkészítésével kapcsolatban
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni' kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatârozati javaslatot.

5912023.(I\30.) hatáľozata az lves út és Sándoľ István utca keľesztezésének észak_keleti

táiékoztatásrő|
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzata Yćnosüzemeltetési és Városfejlesztési
Bizottstĺgaúgy dönt, hogy az Íves út és Sándoľ István utca kęresztezésénęk észak-keleti oldalán
Iévő 7651215l3 hrsz alatti ingatlanon épülő tćtrsashâz floldszintjén 12 ďb meglévő iroda helyett
kialakítandő 12 db lakás településrendezést érintő módosítások előkészítéséľől szóló, azÍves
Liget Kft' altal2023. máľcius 8-án tett felajánlás alapjźĺn elkészített előteľjesztésben foglalt
tájékoztatast elfogadja, és a fejlesztési kérelemben foglaltakat ttĺmogatja, továbbá felkéri a
Polgármester, hogy a fejlesztéssel kapcsolatos további Képviselő-testületi döntésekhez a
Telepítési Tanulmánýerv véglegesítése, és a hozzá, tartozo Településrendezési Szerződés

zŻ



előkészítése érdekében Fejlesztővęl a további egyeztetéseket az előterjesztésben foglaltak
fi gyelembevételével folytassa le.
Határido: 90 nap
Felelős: Polgármester
(18 igen, 2 nem, elfogadva)

11. Javaslat a Budapest Főváľos Iv. kerület Újpest onkormányzat Gazdasági
Intézménye 2023. évi belső ellenőľzési teľvének módosításáľa
Előteriesztő: dr. Dallos Andľea jegyzo

Déľĺ Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észręvétel nem lévén szavazâsta
teszi fel a hatttrozati javaslatot.

Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkorman yzat Gazdasági Intézm urr"%r:::"łi'J-ä
ellenőrzési terve melléklet szerinti módosítás át jővthagyja.
Felelős: Jegyző
Határidő: azoĺlĺal
(20 igen, elfogadva)

12. Javaslat az Újpesti Humanĺtáľius Alap 2022. évi felhasználásáľól szóló beszámoló
elfogadására
Eloteľjęsztő: Beđő Katalin alpolgármesteľ

Czi gler L âszl ő alp o l gáľm e ster

Déľi Tiboľ
Az előterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észľevétel nem lévén szavazźsra
teszi fel a hatćĺrozati javaslatot.

beszámoló elfogadásáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testrilete az Újpesti
Humanitárius Alap 2022. évi felhasználásáról sző|ő b esztlmolót elfogadj a.
Felelős: polgármester
Határido: azonnaI
(20 igen, elfogadva)

13. Javaslat az Újpestĺ Aľadi Óvoda Pozsonyi Tagóvo ája egy csopoľtszobájának
használatba adásáľa
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ

Déľi Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazźsra
teszi fel ahattrozati javaslatot.
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ormtlny zata Képvi s elő -testül ete (a további akban :

Képviselő-testület) az előteľjesztésben foglaltakat megţtngyalta, és úgy dönt, hogy az Újpesti
Aradi Óvoda Pozsonyi Tagóvodája egy csoportszobtýithaszĺá,latbauď1uu2)23l2o24. n"*lé.ĺ
évtől kezdődően hattrozatlan időtaľtamra az Eszak-Budapesti Tankerületi Központ (1033,
Budapest, Fő téľ 1, képviseli: Tamás Ilona igazgatő) részére, az integráltan nem nevelhető
sajátos nevelési igéný gyermekek óvodai ellátása érđekében.
A Képviselő-testület felkéri és egyben felhatalmazza a po|gtltmestert a haszntiatba adásra
vonatkozó megállapod źĺs a|źĺír t,stĺr a.

F el elo s : P ol gármester, a hatáskörrel rendelkezo alpol gármester útj án
Határidő: 2023.július 3 1.

(20 igen, elfogadva)

14. Javaslat az Újpesti Bőrfestő Óvodában és az Újpesti Nyár ovodában ango|-
magyar kétnyelvű csoportok indítására
Előtęrjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbęli kiegészítést tęnni.

Szabó Balázs
Az előző napirendhez is kapcsolódhatott volna, sőt inkább talán oda kapcsolódott volna a
hozzźĺszőŢćtsa' Alpolgármester asszonynak szeretné jelezni, hogy volt a Paľk Ovodtĺban az az
ügy, ahol e-mailekben a szülők jelezték, hogy zaklatás történik,talźn a Süni csoportban. Az
ügy kivizsgálása megtörtént, viszont szeretné je\ezni, hogy tovább folytatódott a csoportban a
btlntalmazźts és most máľ egyre durvább és állítólag két óvónő emiatt talán fel is mondott, nem
tudja, de jó lenne eztkivizsgálni. Szeľetné jelezni, nem írásban, hanem személyesen, szóban is,
hogy 

',továbbra 
is zaklat az abizonyos gyeĺmek".Ez a javaslat ugye arról szól, hogy egy

csopoľtszobt"/-hoznaklétre az SNI-s gyerekeknek? Bocsánat, akkor az elozo napirendi pontľa
vonatkozik és szeľintę ennek a gyermeknek ott lenne ebben a csoportban a helye. Ké."i, ezt a
vizsgálatot folytassák tovább, meľt a szülők most megint jelezték, hogy ezzeI a csoporttal
pľobléma van.

Déľi Tiboľ
Emlékeztetőül elmondja, a Bőrfestő Óvodában és az Újpesti Nyár ovodában angol maąyar
kétnyelvű csopoľtok indításáľól ťog szavazni a testület' Több kéľdés' észrevétel nem lévén
szav azâst a t e szi fel a hattlr o z ati j av as l ato t'

U elő_testiĺlete
határozata

nkormányzatćnak Képviselő-testülete aZ
előterjesztésben foglaltakat megtáľgya|ta és úgy dönt, hogy ttlmogatja

1. az Újpesti Bőrfestő ovodában a 2)23l2)24-es nevelési évtől háľom angol-magyaľ
kétnyelvű csoport indítását, tov abbâ

es az esti
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2. az Újpesti Nyár ovodźlbaĺa2o23/2)24-es nevelési évtől kettő angol-magyaľ kétnyelviĺ
csoport indítását.

Felelős : Polgármester, a hatáskörrel rendelkező alpolgáľmester útj án
Hatáľidő: 2023.július 3 1.

(19 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

15. Javaslat az űjpestĺ köznevelési intézmények átszervezésének véleményezéséľe
Előteĺjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmesteľ

Déľĺ Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel a hatćlrozati j avaslatot.

keľiilet
az

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzatćnakKépviselo-testiilete (a továbbiakban:
Képviselő-testület) az előterjesztésben foglaltakat megţârgya|ta, és úgy dönt, hogy

L azEszak-Budapesti Tankerületi Központ (1033 Budapest, Fő tér 1., képviseli: Tamás llona
igazgatő, a továbbiakban TankerĹileti Központ) által javasolt alábbi köznevelési intézményi
ź.Íszerv ezésekkel egyetéľt :

1. Az Erkel Gyula Újpesti ZenęiAlapfokú Mtĺvészeti Iskola (l}4zBudapest, István irt 17-
19.) 1044 Budapest, Megyen ít 20. szźĺm alatti telephelyén a feladatellátási helyľe
felvehető maximális tanulólétszám növelése 65 foről 80 fore.

2. Az Újpesti Könyves Kálmán Gimnázium 1043 Budapest, Tanodatér I. szźlm alatti
feladatellátási helyre felvehető maximális tanulólétszám növelése 650 fóľől 660 fore.

3. Az Újpesti Szucs Sándor Általános Iskola 1043 Budapest, Ugró Gyula soľ 1-3. szám
alatti feladatellátási helyre fęlveheto maximális tanulólétszám növelése 610 fłłrő| 620
fore.

4. Az Újpesti ovoda, Általános Iskola, Egységes Gyógypeda gőgiai Módszertani
Intézmény (1041 Budapest, Venetiáner rl.26.) részéte az Újpesti Aradi ovoda Pozsoný
Tagóvodájának 1043 Budapest, Mártírok útja 1 . szttm alatti ĺjnkormźnyzatí óvodában
létesítendő új telephely létesítése gyógypedagógiai ellátást igénylo gyermekek ellátása
céljábol. Felveheto maximális gye

5. Az Újpesti Óvoda, Általĺnóš Gyógypedagógiai Módszertani
Intézmény (1041 Budapest' Venetiáner az Újpesti Aradi Óvoda Pozsoný
Tagóvodájának 1043 Budapest' Mfu1írok utca 1 . sztlm alatti önkormźnyzati óvodában
létesítendő új telephelyen az óvodai nevelés feladat felvétele. Az iĺtézmény új
telephelyén új óvodai csoport indul a sajátos nevelési igényĺ gyermekek, tanulók
gyógypedagógiai nevelése-oktatása (autizmus spektrumzavar, egyéb pszichés fejlődési
zavar) céljából. Felvehető maximális gyermeklétszâm 6 fő.

II. felkéri a polgármestert, hogy a Képviselő-testület döntéséľol a Tankeľületi Központot
tájékoztassa.
Felelős: a polgáľmester, a hatáskörľel rendelkező alpolgármester útjan
Határido: azoĺrlal
(20 ígen, elfogadva)



16. Javaslat az lJjpesti Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola és Gimnázium
udvarán lévő műfüves futballpálya felújításához szükséges 10 7o_ os tinľész
biztosításáľa
Előterjesztő: Bedo Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észľevétel nem lévén szavazźsra
teszi fel a hattĺrozati j avaslatot.

az Yitéz es
ves futballpálya felúiításához szükséses 10 7o_os önľész

Ú

biztosításáľĺíl
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzattnak Képviselő-testülete úgy dont, hogy
biztosítja a Magyaľ Labdarugő Szövetség országos Sportfejlesztési Progľamjának keretében az
Ujpesti Csokonai Yitéz Mihály Általános Iskola és Gimnázium (1048 nudapest, Borfestő u. 5-
9.) udvaľán 20l4-ben épült mrĺfĹlves futballpâ|ya felújításához szükséges 10%_ os önĺészt,
legfeţebb bruttó 2 000 000,- Ft keretosszegig. Äz önľész fedezetét a Budapest Főváros IV.
keľtilet Újpest onkormányzataKépviselő-testületének a Budapest Főváros lÝ. kerulet Újpest
onkormányzata és intézményei 2023. évi összevont költségvetéséről és végľehajtás
szabźiyairől szóló 412023. (III. 1.) önkormányzati ľendelet 6. sz. mellékletébe foglalt täblâzat
C./1. ,,Beruházź-si és felújítási céltaĺtalék'' sor terhéľe biztosítja.
Fęlelos : Polgármester, a hatáskörrel rendelkező alpolgármester útj án
Határido: 2023. április 30.
(20 igen, elfogadva)

17. Javaslat dľ. Semsey Aladáľ, Újpest egykoľĺ polgáľmesteľének a Megyeľi
Temetőben lévő sírhelye felrijítására
Előteľjeszto: Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatźtrozati j avaslatot.

1. Dr. Sems ey Alad'âr,Újpest egykori o"lrä*:'Jľ,Ţ'ů'J,ffi'łä:,*.ł3ľÎ;'"t",?ľn"r*
ťelújítja;
2. felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pontban meghatârozott kötelezettségvállalásra
biztosítson 185.000 Ft fedezetet a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata
I(épviselő-tęstĹiletének a Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest onkormányzata es
intézményei 2023. évi összevont költségvetéséről és a végľehajtâs szabttlyairól szóló
önkormányzati rendeletének 6, sztmu melléklet B.lI.l8 ,,Kulturális ágazati tartalék
keret'' elnevezésű soľ terhéľe.

Felelős: a polgármesteľ, a hatáskörĺel ľendelkező alpolgármester útján
Hatáľidő: 2023' szeptembeľ 30.
(20 igen, elfogadva)

Gimnázium udvaľán lévő műfÍi



18. Javaslat Budapest Iv. keľület 7058IlÍ7 helyrajzi számú névtelen kiizteľület
elnevezéséről
Eloterjęsztő : Bedő Katalin alpolgármesteľ

Déľi Tiboľ
Az eloteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Rádi Attila
Tisztelt Képviselő-testület! Egy módosítást szeretne tenni e\lhez aponthoz,bár jelentéktelennek
vały egyszenínek tunLkazigy. Azelőterjesztés és ahatározati javaslatisazttarta|mazza,hogy
névtelen közterület. Véleménye szerint eZnemnévtelen közteľület' hanem Nyáľ utcának hívják
ezt akozterĹiletet. Ez korábbi térképeken 4917l20I1-es térképeken is szerepel. A Nyár, a
Tavasz, az osz és a Tél utcák arégiiđőkből a kertváľosi várossźerk ezet alapjźtijöttek léire, és
ezeket később a lakótelep szétszabdalta, ugyanúgy, ahogy a Mártírok útja is szétszabďalta,kózé
épült a Berda lakótelep. Két dolog miatt kívánja módosítani a határozati javas\atot, egyrészt
magunk miatt, tehtĺt ,,ha a jelent és a jovőt alakítjuk, akkor tiszteljük a múltat''. Szerintem ebben
mindannyian egyetéľtenek. A másik đolog, mivel ez ahatârozatbe fog menni a Fővároshoz,
hiszen a Fováľos hagyja jóvá. Tudomása szeľint a fováľosi fójegyzonek van cimjegyzék
nyilvántartása az utcákĺól, közterületi nýlvántartása és ha abban aZ szeţepel, hogy ennek az
utcának van neve' akkoľ a döntés, így nem megfelelő. Szerinte ez Nyár utca ott nőtt fel,
gyerekkora óta úgy emlékszik, utcatábla is volt rajta.
Aztjavasolja,vegyékkiaztaszőtazelőteľjesztésből ésahatćrozatijavaslatból,hogy,,névtelen
közterület'', mondják azt,hogy ezt ahelyrĄzj szźtmotigy szeretnék elnevezni. Azttudja, hogy
a ťoldhivatali alaptérképen nem szerepel utcanév, megnézte a ťoldhivatali nyilvántartást ótt
,,címképzés alatt'' meg1'egyzés szerepel. Ez azt jelenti, hogy valamikor, amikor az új fildhivatali
ľendszer ftjlállt, akkor nem tudták meghatćrozni, hogy mi a pontos címe és nagyon sok ilyen
cím van az orszâgban. Nem tudták meghattrozni, hogy mi a pontos cím és ezeket a helyeket
,,címképzés alatti" jelzővel illetik, illetve az egészet még alátźtmaszthatja, hogy az e-
közmunýlvćtntartźĺs Tavasz utcaként ismeri. Ennyi lenne egyszenĺen a javaslata, vegyék ki
belőle, hogy,,névtelen közteľtilet''

Bedő Katalin
Yćĺl.aszttban elmondja, valóban felmeľült az aprobléma, hogy esetleg Nyaľ utcának hívják, de a
kollegák megvizsgálták és ęzt a szakaszt, amit Babits köznek, Babits 140. évfordulóra
szeretnének elnevezni, nem érinti. Ilyen szempontból a módosítás okafogyottá válik.

dľ. Szabó Béla
A Bizottsági ülésen is elmondta, szerinte egy kicsit összekeveľhető, mivel van Babits
Gimnázium a kerülętben, itt meg a Könyves Gimnázium mellett van Babits utca. Babits
nagyobb utcát is éľdemelne, ha mtlr mindenképpen el akamak róla valamint nevezni. Szerinte
egy kicsit zavarő, hogy a Könyves Gimnázium mellett van a Babits utca. Ha valaki megkéľdezi,
hogy hol van a Könyves Gimnázium,htĺt a Babits utcában. Szerinte át kellene gondolni, hogy
ez igy nem zavaró-e.

Rádi Attila
Éľti, hogy megvizsgálták, hiszeî aZ aîyagbaĺ ez szeľepel, o pedig azt á,llíţa, hogy nem
egyértelmű, és kerüljék eI azt, hogy ezt mégis beküldik és tegytik fel, a füvárosi címjegyzékben
mégis szerepel egy utca, ąkkor a döntés szerintę nem mogfelelő. A Földhivatal nem tart nyilván
cimjegyzéket, azon nem szerepel, a közmtĺ nyilvántartásban szerepel, térképeken , !949-ben,
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1977-ben és 2011-ben kiállított térképeken, az Újpesti Önkormányzat tůta| kiadott könyvben,
ami téľképekľől szól is szerepel' ez aZ utca ott van. Nem kľitiz ćĺ|ja azt, hogy a városvezetés el
szeretné ezt azutctĺtnevezni, nincs ezzel semmi baj szerinte, csak vegyék ki betole a ,,névtelen"
szót.

Bedő Katalin
Befogadja Rádi képviselő úr javaslatát, hogy a hattĺrozatijavaslatból vegyék ki a ,,névtelen''
szőt.Szabő Bélaképviselő úmak szeľetné elmondani, hogyvalóbanvaîBabits Gimnáziumunk,
de Babits pá|yâja elején a Könyves Kálmán Gimnáziumban, amit akkor még nem így neveztek
tanított és az éptilet falán pedig ott van egy Babits dombormrĺ. TćĘékoztatásként elmondja, ezt
azltça elnevezést a Helýörténeti Alapítvány kezdeményezésére vették napiľendre.

Déľĺ Tiboľ
Az előteľjeszto alpolgármester asszony befogadta Rádi képviselo úr a módosító indítványt,
miszerint ahattlrozati javaslatból két helyľol kikeľül a ,,névtelen" jelzo. Több kérdés, észrevétel
nem lévén, szavazâsra teszi fel az elmondottak szerint módosított hatźrozatijavaslatot.

Budanest Főváľos Iv. keľĺilet Úipest Onkoľmányzata Kénviselő_testületének
67l2023.(I|I.30.\ határozata a Budapest IV. keľület 70581117 helvľaizi számú ktizteľĺilet
elnevezéséľől
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-tęstülete úgy dönt, hogy

1' a Budapest IV. keľtiletbęn található 7058IlI7 heŢyrajzi szćĺmu közterületet Babits
Mihály köz elnevezésseljavasoţa elfogadásra a Fővárosi Közg1ĺlés részére;

2. felkéri a polgármestert, hogy a Fovárosi Kozgýlés dĺjntését követően gondoskodjon a
köztertilet Babits Mihály közre torténő elnevezésével kapcsolatos feladatokľól.

Felelős: a polgármesteľ, a hatáskorrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: 1.) azonnal

2.) folyamatos
(19 igen, 1 fü nem szavazott, elfogadva)

19.Javaslat a vEKoP-6.2.1-15-2016-00001 azonosítószámű,,Újpest Kapuja
téľségmegújítási és váľosľehabilitációs pľojekt'' elnevezésű páůyá.zat Támogatási
Szerződésének 2. számú módosítására
Előterj esztő : P emeczky Lźĺsz|o alpo 1 gármester

Déľi Tiboľ
Az eloterjesztő nęm kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatttrozati j avaslatot.

Szeľződésének 2. számú módosításának elfosadásáľól
Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. elfogadja a VEKOP-6.2.1-15-2016-00001 azonosítószámú ,,Újpest Kapuja

téľségmegújítási és váľosľehabĺlitációs pľojekt'' megvalósításáľa megkötött Támogatási
Szęrzođés Ż. sztlmú módosítását az elóterjesztés 1. mellékleteként csatolt tartalommal,
amelynek értelmében a projekt ťĺzlkaí befejezési határideje: 2023, szeptember 30. nap1źĺra,
apénzĺjgyi elszámolás benyújtásának határidej e: Ż023. december 30. napjára módosul;
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Ż. felhatalmazza aPolgtlrcnęstert a csatolt melléklet szerinti Támogatási Szęrződés 2. sztlmu
módosítását alttírja.

3. megbizza az UPP Újpesti Pá,Iyazati Pľojektmenedzsment Ztńkoruen Működő
Részvénýarsaságot, mint a projektmendzsmenti feladatok elltiźşttva|megbizott gazďasćl,gi
táľsaságot, hogy a konzoľciumi vezeto és a konzorciumi partneľek köZdtti feladatok és
költségek módosítását a Támogatâsí Szerzodés 2. szttmu módosítás rrrtalma szerint
átvezesse.

Fel elo s : P o l gárm ester, a hatáskörľel ľendeLkezó alp ol gármester útj án
Határidő: 2023. április 30.
(18 igen, I tartőzkod,ás, 1 fb nemszavazott, elfogadva)

20. Javaslat a 20. számú felnőtt házioľvosi ktiľzet ellátásáľa kłitendő feladat_ellátási
e|ijszeľzij dés, illetve fela d a t_ ell átási szerző d és elfo ga d á s á ľa
El őteľj esztő : P erneczky Lászlő alpo 1 gármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazćşra
teszi fel ahatátozati javaslatot.

Budapest x'őváľos IV. kerület Úipest Onkoľmánvzata Képvĺselő_testületén ek
felada

ân
Budapest Főváro IV. kerĹilet pest yzata Képviselő-testülete úgy dönt, ho gy

1) 2023. szeptember I. napjätől 2029 augusztus 31. napjáig a PRo FAMILIA-8089
Háziorvosi Betéti Társasággal (székhelye: 8000 Székesfehérvźr, Part úca 7lB.;
cégegyzékszćĺma'.07-06-005429) a 1041 Buđapest, Liszt Ferenc utca 23lA. szëtm a|atti
működési helyu 20. számű felnőtt háziorvosi korzetben ellátási kötelezettséggel jârő
felnőtt háziorvosi tevékenysé gel|tttsarafeladat_ellátási előszerződéstés feladat-iilâtási
szerzo dést kot az el őterj es ztés mell ékl ete szerinti tartal ommal ;

2) amennyiben az 7) pontban hivatkozott feladat-ęl|túâsi szerződ,és 2023, szeptember 1.
napjával nem lép hatâlyba, 'íBy a 20. szźtmu felnőtt háziorvosi körzet ellátásával
továbbra is az Ujpesti Egészségügyi Szolgáltató NonpľoÍit Koľlátolt Felelősségtĺ
Társaságot (székhely: 1046 Budapest, Görgey A. u. 30., adószám: 234769O5-z-il7
bizzameg.

Egyuttal felkéri a Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket a határozat végrehajtása
érdekében tegye meg.
Felelős : Polgármester a hatáskörrel renđelkező Alpolgármester útj án
Határido: 1) pont: 60 nap; 2) pont: 2023. szeptember 1.
(20 igen, elfogadva)

21. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzat Polgármesteľi
Hivatala Újpesti onkoľmányzatĺ Rendészetén, a Gazdasági Főosztály,
Adóigazgatási Osztályán és a Pénzügyi és Számvitelĺ Osztá/lyái lévő üľes és
megiiľesedő álláshelyek betiiltéséhez való előzetes hozzájárulásľĺíl
Előteľjeszto: Déľi Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatttrozati javaslatot.
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7012023 a Buda

Hivatala ati Ren F'őo
tási és Szám ľesed

Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormán''"ľŢ:Î|:*Ţä:1ľ ţ'''1.ľ':'' Ł':ľľ-;
onkormányzati Rendészetén a Gazdastryi Főosztály, Aďőigazgatási osztályán és a Pénzügyi és
Számviteli osztźtlyźĺĺ 2023. ápľilis 30. napjaig megtiresedett átláshelyek betöltéséhez
hozzźţárultlsát adja.
Felelős: Polgármester a Jegyző utjtn
Határidő: 2023. május 31.
(20 igen, elfogadva)

22. Dłintés a Budapest IV., 76546/16 hľsz.-ú ingatlanľa vonatkozó vá|toztatási tĺlalom
elľendeléséről szólĺó 1l12020. (Iv.9.) iinkoľmányzati ľendelettel iisszefüggő
tłiľvényességĺ felhívásról
Előterj eszto : Czig|er Lászlő alpol gármester

Czieleľ László
SzóbelikiegészítéskéntelmondjaaTiszteltKépviselő-testületnek,hogy eza]6546l16he|yrajzí
sztĺmtĺ ingatlan, aZ elhíľesült Íiasz telek, amire 2020. 04. 09-én, a III2O20. ĺiv.Ó.l
önkoľmányzati rendeletbęnvtitoztatási tilalmat renđeltek el. Nagyon sokáig ezze|nemtĺjľtént
semmi, a Kormányhivatal nem kifogásolta meg a rendeletet, akkor jogszenĺnek találta, majd
idén február I7-én kaptak tőlük egy törvényességi felhívást, hogy vizsgtiják meg és vonják
vissza a rendeletet. Erre 30 napos haladékot kértünk és április 4-éig kaptunk haladékot aľra,
hogy ezt megválaszoljuk. A vtůasz99,5 oÁ-ban kész van, most máľ csak egy-két nyelvtani
pontosításľa van szükség.
Ebből avttlaszbőI egy rövid összefoglalót szeretne adni. Az ügyben mâr 2022. novemberében
kereste meg a Fővárosi Kormányhivatal aZ onkormányzatot a ĺ<Ész módosításával
kapcsolatban, a képviselő-testületi döntést és a tervezési szetződés megküldését kérte. A
törvényességi felülvizsgálat során a Kormányhivatal teljes elozmény iratanyag megküldését
nem kérte, igy azokat a felülvizsgźiat során nem ismerhette meg, nem értelmezte. Az
Ônkormányzat 2020. márciusában aZ EDAL Bt-vel egy Élovĺag- és Tájvédelmi
Szakvéleméný készíttetett' amely alap1ân Újpest legnagyobb összefllggő természeti értéke a
Farkas-eľdo , amelyhezközvetlenül csatlakozik a táľgý, beépítetlen ,hasznâ|aton kívtili ingatlan
is' ez annak részétképezi.
Ismerteti a Kormányhivatal kifogásait és az arra adott válasz tervezętęt.
1' Az önkormźtnyzati ľendelet megalkotását befolyásoló körülmények, ľeleváns testületi

döntés ek'' pontj áb an fo gl altakkal kap cso lato s észrevétel :
A Magyaľ Íjász Szövetség (a továbbiakban: vtÍSą a Társ 95 Kft.-vel íjászcsarnokot kívánt
építtetni Káposztásmegyeren' a 76546116 ţlrsz.-u ingatlanon. Az onkormányzat iĄ
varosvezetésę 2019-ben ęzt a szándékot a lakossági igényekre reagtĺlva kezdetektől nem
tttmogatta és törvényes keľetek között mindent meg kívánt tenni annak érdekében, hogy a
Farkas-erdő érintetlen maradhasson, a teľmészeti értékeinek megfelelő védelmet
kaphasson. A Farkas-erdőhöz kapcsolódó teľtileten ezért bźrmely építés beruházás a
természeti értékek pusztulását okozntĺ. Ennek megfelelően a Farkas-eľdő védettségének
lakossági támogatottságtĺttźĺmasztja alá a közelmúltbaĺ a Megyeri út és a Homoktövis utca
keľeszteződésének keleti oldalán Iévó ingatlan beépítésével kapcsolatban aZ



onkormányzathoz érkezett, 935 lakos źťrtal altLírt beadvány, hogy ez az építkezés ne
valósulhasson meg.
A Fővárosi Közgytĺlés 2019.05.29. napján taľtott ülésén napirendre, majd visszavonásľa
ţeľült az Újpest, 16546114 hľsz-ú eľdő művelési águ ingatlan 20800 nm teľületének Magyar
Ijász Szövetség részére történo ingyenes haszntůatba adása közfeladat ellátás céIjara,
valamint az IJjpesti Önkoľmányruttul erdőgazd,tikodási feladatok ellëtć.sâra megkotott
megáll apo dás mó do sít âsélr a çímu el őterj esztés.
A fent hivatkozott előterjesztés szerint az Újpesti Önkoľmányzat 2079. április 9-én
értékesítette a Magyar Íjász Szövetség részére a területnek az elid'egenítési tartalommal nem
terhelt részét egy íjászcsarnok építése érdekében. Ebben a szerződ,ésben leíľásľa került,
hogy 90 napon belül meg kell egyezni a Fővárosi Önkormányzattal apźůyćů< elhelyezésének
tekintetében és ha megszületik a megállapodás, akkoľ 15 évre hasznźtlati lehetőséget
biztosítanak rá. teháthamegnézik a dátumokat , azt|tĺtjttk,hogy mĄus
29'én ttĺrgyalta nap eltelt és az ţźsz Szövetség valamilyen iô1telý..
oknál fogva mé zerződéstől. Ezt megtehette volna 90 nap után és akkor
a v ételtţ at mi nd enfél e kamatťtzetés nélkül vi s s z akapta vo l na.
A Képviselo-testület 2022 november 24-ei ülésén hatźrozatban foglaltakkal kapcsolatban
Mártonfţ István Foépitész in tájékoztatást adott, emlékei szerint Rádi képviselő úr
kérdésére, hogy miért történt ez a módosítás. A Főépítész úr elmondta, hogy a teľvezési
szeľzodést nem módosították, hanem azértkeri|tki ez a kettő terület az előteľjesztésbőI,
hogy a nyolc területľe el tudják indítani a rÉsz módosítást . Azértnem tudták tovauu vinni,
mert az íjász telekre nem sikeľtilt megállapodást kötni, és pont azért,hogy bármikor vissza
lehessen tenni, azért nem indították el a nyolc teľületre az eljârźtst.
A Kormányhivatalnak vannak különbözo megjegyzései a vćitoztatźsi tilalom
elľendelésének, hatályâbanl'artásáĺak a feltételéről . ,,Az építési törvény 20' $ (2) bekezdése
szerint a tilalmat külön önkormányzatirendelęttel vagy törvényben megţatározott indokból
hatósági hatźrozattal kell elľendelni, módosítani és megszüntetni. Az építési törvény 20. Ş
(Z)bekezdése tilalmak elrendelésének korlátait is meghatározza,rogzitve,hogy a tilalmat a
feltétlenül sztikséges mértékľe és időtartamra kell koľlátozni, és azthaladéktalánul meg kell
szüntetni, ha az eltęndelésnek alapjául szolgáló okok megszunnek,.
Az önkormćtĺyzati rendelet a törvényi felhatalmazás keretei közötti időtartamra keľült
elľendelésre' tehát 3 évre. A tilalom elrendelésének céţa közérdeku' a terĹileten talalhato
összefiiggo természeti érték megmaradásának biztosítása. Az ęhhez sziikséges tulajdonjog
rendezések, a táľstulajdonos MISZ-szel, a ľendelkezésľe álló időben még nem történtek
ffio8, ezért a terület vonatkozásában a rcÉsz módosítását sęm lehetett érdemben
végrehajtani.
Az onkormćlnyzat által előkészitett ingatlancsere csak a két fel közös megállapodásán
alapulhat, azt kikényszeríteni nem lehet. Képviselő-testületi dontés volt az ĺgyben,
Polgármester úr több nyilatkozatot adott ki arról, hogy a szükséges hozzâjttru|ćlsokat is
minden esetben megadta az onkorm tnyzat, ezzel mind'ent megtéve a természeti értékek
megóvása érdekébęn.
Külonböző kúriai tanácsi hatttrozatokat illetve állásfoglalásokat is becsatoltak' nevezetesen
,,Mivel a vtitoztatási tilalom az Etv. Ş 20-as (1) bekezdés a) pontj a a|apjźĺn az énntett
területre rendelhető el, az énntett teľĹilet tehź/' az építési szabá,lyzatmegalkotás ćnakvagy a
hatályos szabćiyozźts módosításának tervęzési területe.'' Etrő| azt kell tudni avtĺItoztatási
tilalom elrendelésétmege\őzoen az onkor'rntnyzatmár érvényes,Z)Z}.március 25. napjćn
kelt Településtervęzési szerzoďéssel rendelkezętt a területre. A tervezési szerződést a
Budapest Főváros IV kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének 3l2OIg.
önkormányzati rendelete teľületi hattůyźĺn belül tobb önálló, nem összefiiggő teľülętrę
vonatkozik, amelynek egyik önálló eleme a76546ll6-os számú ingatlan is. Ezek a|apjźn a
Kúri a onko rm án y z ati tanćrcs án ak hattlr o zatttban fo gl altaknak m e gfel el.
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Magasabb szintű jogszabályok megfelelését is kifogásolta a Kormányhivatal: ,,A
vá'Itoztattłsi tilalom egy ingatlanľa töľténő elrendelésének jogszenĺsége a településfejlesztési
koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és településfejlesztési
eszk<jzökľől, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szőIő 3t4l2OI2-
es Kormányľendelet 20. Ş (6) bekezdése szerint a Kerületi Építési SzabźĺIyzatkertil a teţes
kozígazgatási területére) aZ egyutt tervezendo területľe, amelyek összességében a kerület
teljes közigazgatźsi tertiletét lefedik, az egyutt teľvezendő teľületre vagy teľületekĺe és
külön az egyitt tervezendő területen kívül közigazgattsi területre vagy külön telektömbľe
és külön telektomb kívĹili közterületi tilalom vagy tertiletek vonatkozhat." Ytĺltoztatâsi
tilalom elrendelése a76546ll6-os helyrajzi szźĺmíingatlan alábbiakban rész|etezettkülön
telektömbre töľtént' tehát ez nem csak egy-egy telekre, hanem ez egy telek tömbnek
tekinthetünk. A 314-es Korm. ľendelet 20. Ş (7) bekezdése kimondja továbbá, hogy a
Kerületi Építési Szabtiyzat telektömbre csak kivételesen készíthető 

-az 
a)-d) pontokban

meghattĺr ozo tt feltétel ek egyi d ej rĺ fennáll ás a esetén.''
Nézzük egyesével a pontokat:
a) pont ,,a szomszédos telek tomb beépítéssel máľ kíalaku\t vćL\toztatást nem igényel.'' A
târgyi ingatlanon a kornyezet részében a lakótelep kialakult nagyvaľosias beépítésu
ingatlanai, részben a lakótelep közparĘa, ľészben a Farkas-eľdő helyi teľmészetvédelmi
területének beépítésre nem szánt eľdő és zöldtertilet terület felhaszntĺltlsába és övezetbe
sorolt ingatlanok talźihatők, amelyik nem igényelnek változtatást
b) pont'' az adott telektömb meglévő felhasználása eltér a kömyezetre jeilemző, kialakult
beépítéstől Vagy a környező lakosságot szolgáló intézménýóI." A ttĺrgyi ingatlan
különleges beépítésľe szánt rekľeációs teľületfelhasználásba és építési övezetbe van soľolva,
a kömyező tömbökben más hasonló besorolású terület nem található.
c) pont ,,a telektömb tervezett felhasználása a környezeti elemek állapotát nem befolyásoţa
kędvezőtlenü|." A tttrgyi területen az ingatlan tervezett felhasználása a módosítással a
kömyező természeti értél<hez ígazodőaĺ egy nem beépítésľe szánt területfelhasználás és
övezet. Ezâltal megállapítható, hogy ęzen a tertileten sokkal kedvezőbb hatás elérése
vârhatő a környezeti elęmek szempontjából.
d) pont 

'rĺIem 
együtt tervezendő településszerkęzeti egységek területén helyezkedik e1.'' A

tźľgyi ingatlan nem együtt tervezendő településszerkezeti egység területén helyezkedik el.
A Kormányhivatal levelében ezze| összęfiiggő szabźĺ|yoztlst lartalmaz a településtervek
tartalmttrőI, elókészitésének és elfogadásának ľendjéľol, valamint egyes településľendezési
sajátos jogintézményekrő-l szőIő 479/2021.(V[.15.) Korm. rendelet. Tény' hogy magát a
vćitoztattĺsi tilalmat az onkormtnyzat 2O2O äpriIisában rendęlte el' A Kormányhivatal
törvényességi felhívásban hivatkozott 479/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 2020-ban nem
volt hatályban. A Koľmányhivatal visszamenőleges hatállyal hivatkozĺak megjegyzem,
hogy a törvényességi felhívásban hivatkozott 4l9l202l-es kormányrendelet nem volt
hatályban. Tekintettel arra, hogy a területre a tervezési szeľződés 2020. március 25-i a|âíräsa
óta a területi hatályt tekintve vźůtozatlan tartalommal, jogfolytonosan hatásban van, ezért a
hivatko z o tt j o gsz ab źł|yhel y alkalm a ztĺs a nem rel ev án s.

A levél írója konzekvensen' továbbra is hivatkozik 419-es kormányrendeletľe, amimégaz
elrendeléskor nem volt hatályos. ,,A 419-es Kormányrendelet 2. l22. ponţa értelmében: a
településszerkezeti egység: a kömyezet sajátosságai, adottságai, karaktere szempontjából
egy egységként kezelendő gýjtőút vagy magasabb rendű út, vasútvonal, vízfolyás,
természeti ellen által határolt összefiiggő te1epü1ésrész.'' Amiľe ebbe hivatkoznak ez a
jogszabtiy nem volt még hatályos tekintettel arra, hogy a teľületre a teruezési szerzódés
2020. március 25-i altĺírása őta tertileti hatźĺý tekintve vtitozatlan tartalommal,
jogfolytonosan hatályban van) ezért a hivatkozott jogszabályhely alka|maztşa nem
ľeleváns. A vtitoztatási tilalom elľendelése a tfugyi ingatlant érintően a környezet
sajátosságai, adottságai, kaľakteľe szemponţából egy egységként kezelendő.
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,,Az Etv 2. $ 26-os pontja ér1elmében a telekt<jmb a telkek olyan csopoľtja legalabb hat
telekkel, amelyet minden oldalról közterület, magánút vagy más beépítésre nem szánt
teľtilet határol.'' A törvényességi felhívásban hivatkozott jogszabâ|y szęrint az
onkoľmányzati rendęlet megalkotásának idején, 2O2O. április 9-én hatâlvos fogalom
meghatćtrozása: Telektömb azt jelenti, hogy telkek olyan csopoľtja, amelyet minden oldalról
közterÍilet vagy részben más beépítésľe nem szánt terület hattrol. Fentiek alapjân
megállapítható, hogy a területi hatźůy szempontjából az önkormanyzati rendelet
megalkotásanak idén a vźĺ|toztatási tilalom elľęndelése, a 2O2O. április 9-én hatályos
törvén5li és jogszabalyi e|őirźlsoknak megfelelően töľtént. A fentiek altĺtttmasztźĺsâra a
térképet is be fogják csatolni a Kormányhivatalnak segítségĹil, hogy lássák a teľtilet
sajátosságait.

,,A vizsgált esetben a vźĺltoztatási tilalmat jogszenĺen a 76546116 helyrajzi sztľľrí, Il2
arányban aMagyar Íjász Szovetség tulajdontĺtképezo ingatlanon kívtil a te]ektömb részét
képezo kovetkező ingatlanokľa is el kellett volna rendelni.''
Szakmailag nem megalapozott a megállapítás a korábban részletęzettęk alapjáĺ.
A további ingatlanok megjelölése sem jó, hiszen a Farkas-erdő természetvédelmi értékeinek
megóvása érdekében rendeltę el a Képviselő-testület azon ingat|anra, amely olyan
fejlesztést is lehetové te zabtĺlyozës, ami a természeti értékek pusztulását
okoznâ. A felhívásban ok mindegy1ke az onkoľmányzat tu|ajdonában
lévő ingatlan kivételéve atban a felhívásban megállapítást nyert, hogy az
kivételt jelenthet. A Farkas-erdő éľtékes természeti területnek szźtmít, megtaľtását biztosító
beépítésľe nem szánt közjóléti erdő vagy zoldterületek közpark teľtiletfelhasznźůtĺsba,
övezetbe sorolt, amely annak megmaradását, védelmet és védęlem biztosítását igényli, a
hatályos rÉsz jelenleg biztosíţá ezt a tel delkezést. Ezekben a teľĹiletekľe a tilalom
kiterjesztése, elrendelése lenne jogszerutlen, hiszen a változtatźtsi tilalom cél1a ajelenleg
hatályos szabźtly ozźlssal ö sszhangban van'
Az önkoľmttnyzatí renđelet deregulációjanak 2020 szeptemberében való elmaradására is
felszólít minket a Kormányhivatal. ,,Miután a Képviselő-testület a I93/2O2O.(IX.24.)
hatttrozatźĺnak elfogađását követően a 76546l6-os helyrajzi szźlmu ingatlannal
összefiiggésben tervezési munka, a módosulások egyeztetéséľe és véleményeztetésére
irányuló eljarâs már nem folyt, annak megllatźĺroztsâva| egyidejűleg intézkedni kellett
volna az önkormányzatireĺdelet hatályon kívül helyezése köľében is.'' A Képviselo-testülęt
19312020. (IX.24.) hatźĺrozattlbaĺ ar.ről döntött, hogy 8 tertilętre a rcÉsz módosítása
elindulhasson, viszont attĺrgyi,76546116 hrsz-u ingatlant érintő módosításhoz szükséges
TSZT és FRSZ módosítás egy párhuzamosan' de más eljárási ľend szerint indulhasson el.
Az oceân-árok utca _ Kiilso-ŚzíIâgyi út sarok, (7656I/69) hĺsz-ú tömbtelek déli részę
esetében a đöntés az volt, hogy maradjon változtatás nélkül a terület. A Képviselo-testület
nem döntött a tervezési szerződés módosításáról és nem hatalmazta fel a Polgármestert a
szerződésmódosítás alźirćstra sem. A Képviselo-testiilet I93I2O2O' (IX.24.) hattrozata
alapjttĺl a tervdokumentáció egysége vćĺlhat ketté, ezzellehetőséget teľemtve arľa, hogy a
feltételek teţesülése estén (MÍS Z-szel töľténő megegyezés) kĺiĹ<;n eljárásban, a fóváľos
településľendezési eszközeinek a módosítását is érintő tervcsomaggal annak módosítási
eljárása megtorténjen, közben a többi területre ettől fiiggetlen eţárás keretóben legyen
lehetőség.
Vannak egyéb észľevételek, ,,a ľendelet ľęndeltetésszeni joggyakorlás elvének, illetve a
diszkrimináció tilalmának sérelmét sérelmezi'' a Kormânyhivatal. Az előző pontokban
ismertetett alapjźĺn a sza1rľnai szempontból nem lâtjá/ľ- igazoltnak a törvényességi
fęlhívásban megjelölteket, hiszen avćůtoztatttsi tilalom telektömbre került elrendelésľe, egY
önálló településszerkezeti egysége, annak a területéľe a hatályos településľendelési eszkoz
módosításával kapcsolatban folyamatosan ľendelkezett, ma is rendelkęzik a tervezés
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szeľződéssel, ennek megfelelően nem valósult meg a törvénysértés és a joggal való
visszaélés sem.
Hivatkozik a Kormányhivatal az Mötv. 9. $-áľa, amely garanciális jelleggel rogzíti,hogy
ĎaZ e törvényben meghatźrozott jogokat jóhiszeműen' kölcsönös együttműködési elvét
figyelembe véve társadalmi ľendeltetésüknek megfelelően kell gyakoľolni''' Az id,ézett
szakaszokhoz füzött Kommentár kiemeli ,,Az Alaptörvény helý közügyek intézése
érdekében és a helyi közügyek körében általános éwényu szabtĺ|yoztlst igénylő táľsadalmi
viszonyok szabtiyozttsa érdekébeĺ ruhtnza fel a képviselő-testületet rendeletalkotási
jogkörľel. A helyi közügyek intézése körébęn az ĺjnkormźnyzatot megillető közhatalom
nem biztosít hatalmi pozíciót aZ onkormányzat szćtmźra konkrét magánjogi
jogviszonyokban.'' A vtitoztatási tilalom elrendelésének célját megismételve Újpest, a
kerület lakosságának közérdeke a területen talalhatő összefiiggő természeti érték
megmaradásának bizto sítása.

A közérdekľe tekintettel az Önkormányzat aZ Mötv-ben meghatćrozott jogokat
jóhiszemtĺen, a kölcsönös együttműködés elvét Íigyelembe véve' a táľsadalmi
rendeltetésüknek megfelelően gyakoro|ta az Önkormányzat hďryi közügyek intézése
érdekében és a helyi közügyek köľében általános érvényu szabćĺIyozźlst igénylő társadalmi
vi szonyok szab źůy oztĺsa érdekéb e n a v tt\toztatási til alom elľendel és ével'
Az iĺgatlan tulajdonjogi rendezését az Önkormtnyzat a tulajdonostárssal folyamatosan
egyeztette,lehetőségeihez képest a legjobb, leggyorsabb eľedmények elérésével. Ennek
keľetében az ingatlancserével, valamint a cseľeügy|ethez kapcsolódóan az Önkormtnyzat
folyamatosan töľekedett a mindkét fél által elfogadható megegyezésre, több onkormányzati
Kópviselő-testületi döntés volt az ügyben, Polgármester úr is több nyilatkozatot adott ki, a
szükséges hozztĄttrulrttsokat is minden esętben megadta az Önkormtnyzat, hogy az
íj.ászcsarnokberuhâzźtst meg tudják valósítani egy másik területen. Tekintettel ata,hogy az
onkormányz at az énntett tęrületen társtulajdon osa aZ ingatlannak, és a terület lakosságának
érdeke a területhez tartoző összefüggő természeti értékek megmaradásának biztosításába
érdekében kívánták fenntartani a a v źĺltoztatási tilalmat.
osszességében elmondható, hogy ezen ateľületen egy ,,bruttĺlLs fairtás'' valósult volna meg,
eztmeg is lehet ĺézni, a Főváľosi Önkormányzat eIé beterjesztett anyagban Szerintem a
tertilet nagyjából 80 Yo-a eľősen fásult terĹilet volt, tehát itt egy brutális faiĺtással sikerült
megmenteni a Farkas-eľdőt.

Déľi Tibor
Megköszöni ahozzâszólást és Jegyző Asszonynak adja meg a szót,

dr. Dallos Andľea
Szeretné tâjékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy Nagy István fľakcióvezető urtol a
tegnapi napon este kapott egy levelet a jelen előteľjesztés kapcsán. Úgy ítéli meg, hogy jelen
ügyben a Polgáľmester úľ által megbí zott Czigler alpolgármesteľ úr minden válaszľa kiteľj edően
tâj éko ztatta a Képvi s elő -testtil etet.

Nacy István
Nem ezt kérdezte. Az előterjesztéshez most elhangzott szóbeli kiegészítés szerinte
követhetetlen volt' Megkérdezi, melyik koľmányľendeletből idézett itt CzigIer Lászlő?
Egyetért, mentsük me1 aZ ęrdőket. A 314-es kormányrendeletet emlegette Czigler Lźşzlő.
Rossz híre van, meľt a 419-es kormányrendelet, amiről azt mondta, hogy a 314-es
kormányľendelet hatályon kívül helyezte, nem helyezte hatályon kíVtil, hanem annak a
módosítása. Tehát az folyamatosan, azőta is hatályban van' Jegyző Asszonýól egy konkĺét
vâIaszt kért, hogy ő szerinte ez az e|oterjesztés és az e|ĺĺterjesztésben szeľeplő - ezenkívül, amit
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elmondott - az,hogy nem ért egyet a Kormányhivatal álláspontjával, mert aztmondja. ha jól
értette' ez a jelenleg érvényes építési törvénynek és a 419-es kormányrendeletnek măgfelel-e,
kiállja-e a törvényesség próbáját? Erľe csak annyit kért, hogy válaszo\jon, igen vagy nem?
Ennyi volt a kérdés, a többit a Képviselo-testület tagsaihoz intézte, hogy mit lélent a
közhatalommal való visszaélés vagy ajogalkotói joggal való visszaélés? Lehót erdőivédeni,
kell is, dę azt nem lehet megtenni tĺirvénýelentil, töľvénysértő módon, másnak a kćrára.,
ráadásul egy olyan ügyben, amelyikben az Önkormtnyzat érintett féL Eztjelenti, ez az egész
ügy aĺĺól szólt, hogy 

''megzsaroljuk 
jól azÍiász Szövetséget_ ęzt a kijelěntését vissza lóhet

az Ijász Szövetséggel.'.' Czigler úr kiadott egy
s 3 éve kéri már, mert Ujpesten a betekintés az,
Képviselő-testülete, hogy egy képviselő

információkhoz jusson. Ezt megkapta Szabó Balázstől és ebből hitnyzik néhány-fontos
információ. Például hítĺnyzik belőle egy hamis értékbecslés, ami 22O m|llíő forinttal tobbľe
értékeli azönkormźnyzatitelket mint azíjtsztelket. IJtânahirtelen ebbőlközelazonos 4 millió
foľintos különbség jön ki, és ezért az Önkorm źnyzatotmáľ csak 2 millio forint illeti meg. Tehát
220 m1lliő forint áll szęmbe 2 m|rliő forinttal. Ezért ĺem jâr be, mert csak úgy hajlanăó ily"''
ügyekben târgyalni például Czígler úrral, aki mźr egyszeľ átverte őket, lehet' hogytöbbszöi is,
ha kap egy teljességi nyilatkozatot. Ha itt nem tájékoztatjźk őket, itt felolvasnak és nem
mellékelik az eloterjesztéshez, aIlhoz çsak azttudja mondani, hogy egyszenĺbb lett volna annyit
mondani, hogy, csak.
Ez avá'ltoztatási tilalom aprilis hónapban \ejtĺr,3 éve van ezen aZ íjász telken vźt|toztatási
tilalom. Az ijtĺszok a mai napig megépíthetnék ott az íjźszcsarnokot, simán ) aZ a telek egy
építési telek' Aztán majd elvitatkozhataz Önkormtnyzattal,a fakivágásban, amegállapod âs azt
is tartalmazza, hogy fa visszapótlási kötelezettsége van. Ez az ingatlan soha nem volt és a
mellette lévő ingatlan sem volt soha az erdő ľésze. Ezek mindig építési telkek voltak. Az,hogy
a tömb telekľől meg egyebekĺől, kinek mi a véleménye, nem érdekli, az a Kormányhivatal
dolga, de miután ez hatâlyon kívĹil lett helyezve a Kotmányhivatalt sem fogja éľâekelni.
Ellenben, amikor majd az ţász Szövetség káľtérítési pert ínďít az onkormányzăi ellen'akkor
igenis lesz releváns taľtalma annak, amit most Czigler Lâszlő elmondott.
Szeretné fęlhívni a képviselők figyelmét, amit legutóbb is elmondott, amikor szőbakerilt ez az
ügy, ,'békes teľmészetrí vagyok egyébként mindaddig, amjgnem néznek hülyének, affa nagyon
indulatba jövök, ha lebecsülnek és hiilyének néznek," Úgy gondolja, minden embeľnek van
önérzete és ha az önétzetében séľtik ineg azzal, hogy iti-olyan döntések születnek, és úgy
szavazzák le, ahogy ez igy történt az eloző alkalommal és vélhetően most is, akkor a, 

"^b",ideges lesz és akkor valahol megpróbál magának igazsägot ta\źini. Természetesen a
Kormányhivatalhoz foľdul vagy most, mint ebben az esetben a hatósághoz fogfordulni, hogy
állapítsák meg, hogy itt az onkormányzat és az önkorm źtnyzati képvßelok 

"6b"r, 
az igybén

elkovették-e közhatalommal való visszaélést. Ennek akkoľ \esz igazźtból jelentős ege, ha a
következő Önkormányzatrafog maľadni, ha megállapítanak tobb 100 millió forintos kártérítési
igéný, mert ez, ami itt töľtént az akozhatalommal való visszaélés tipikus példaja és vannak
benne olyan elemek is' ami megmagyarázhatatlan. Hogy épülhetett *"g.gy íjászcsamok ott
kint a cseľe telken? Hogy épülhetett ott meg, ki volt az, akí az íjászokat aizňttal EzzeI egy
káruk biztos sztĺrmazIk,biztatási káľ' Ha nem épülhet meg ott az íjászcsamok, akkor sokká
nagyobb károkozás torténik'
Két darab olyan szakvéleméný taltĺIt, arnít az Önkormányzat megrendelt és arról sem
tâjékoztattźlţ. 

-a Képviselő-testületet. Ez arról szól, hogy amennyiben az Önkorm tnyzatot
bepereli az Ijász Szövetség' akkor mennyi esél' e van, hogy nyerni fog és annak mekkoia lesza kárértéket. A káľértékľe vonatkozóan nem tudtak semmit meghatározni ebben a
szakvéleményben, őę azt elmondták, ho.gy 25-30 oÁ eséIy van aţÎa, hogy pert nyer az Íitsz
Szovetség. Ez e|ég magas kockëłzat az Önkorményzat szćtmára, de ha még-ehhez hozzftěszi,
hogy az is benne van, hogy ez akkor érvényes, ha az onkormányzat minđen információt



megadott. Véleménye szerint nem látta, de vélhetően nem adott megaz onkormányzat minden
információt hozzźĺ. Megadta azt és le is íľja ez a szakvélemény, hogy az önkormányzati
tulajdonban lévő ingatlan sokkal éľtékesebb, míĺt az íjász telek. Ehhez képest az történt, hogy
az ijtĺszo|<kal megkötésre került a szerződés, amit a Kormányhivatal nem hagyott jővâ,
szerencsére. Az első értékbecslés az Önkorm źnyzat javâra2}O millió forint különbseget áĺlapít
meg, majd ugyanez az értékbecslő összesen 4 millió forint különbséget źilapit meg, de annak
csak a fele jut azíjászokra.Ezt aszźĺzszoros különbségetmagyarźĺzzamegmajd, azigazságýgyí
ingatlanfoľgalmi szakéĺio, hogy fél éven belül, hogy adott ki két értékbecslést, ráadásul úgy'
hogy az első értékbecslés hamis adatok alap1tnkészült. Jelen pillanatban három szerződés van
hatályban, az elso szetződés, amit még Winteľmantel Zsolt írt alźL, és vállaţa, hogy az
onkormányzat egyĹittmuködik és kiadja az épitésí engedélyt' Van egy második' amelyikről az
onkormányz at mźlr 3-szor döntött, de amit az ijâszok alźĺírtak aZ egy olyan szeruőd'és, ami meg
van hamisítva és abból sztlrmazik, egy 3. szerződes, egy együttmúködési megállapodásnak
nevezett, de valójában szęrzoďés' amelyik 100 milliós nagyságrendben, képviselő-testületi
döntés nélkül vállalt be olyan feladatokat, amit nem tud végrehajtani.Ezt az íjászok alćtírtt,k az
Önkormányzat eztbe se küldte a Kormányhivata\hoz, ehhězképest most az tórténik, hogy itt a
Képviselo-testület végighallgatja ezt a vtiasztervezętet. Egyszenĺbb lett volna azt mondani,
csak. Ha annyit mond alpolgármesteľ úľ, hogy lejár a vćůtoztatási tilalom hattiya, az űgy"
hellyel-közzel elfogadható, de hogy ezt a,,rizsźĺt itt végig kellett hallgatniuk, azmźr nem".
Nem tudja, ki kta meg alpolgármester úrnak a vtůaszt, de most itt elhangzott, tęhát a
jegyzőkönyv része |esz, ęz be fog kerĺ'ilni a Kormányhivatalba. Szerinte már nem tud vele
semmit kezdeni után, hogy megszületett a Képviselo-testület döntése. Erľe megy ki a játék,
h.ozzźtteszi, hogy az íjászok is csináltattak értékbecslést, azt se lattâk, az is megvan az
onkoľmányzatnak, de ebből hiźĺnyzik' Äz meg az ijász telket hozza ki jóval értékesebbnek.
oszintén megmondja' nem az ő tiszte eldönteni, hogy melyik telek az értékesebb, az ijászoké
vaçy az önkormányzati telek, vagy ugyanazt az éľtéket képviselik, majd eldöntik a hatóságok,
akik majd ezt megbecsülik'

',Ebből elég volt, elég volt abból az összetartásból' véd és dac szövetség van, vagy róka fogta
csuka állapot yan az ÖnkormányzatnźĺL, ebbol nagyjâbő| elég volt. Akik itt ülnek mamelukként,
azok mindent elfogadnak, meg me1szavaznak. A saját ítéleteteket fogjátok most aláíľni.
Amikor majd eţön az ígazsâg pillanata, mindenki mutogat a másikra, aztćnmajd előszedik a
képviselőket is'' és eztírta\e, jegyzo Asszonynak. Az Alkotmánybíľóság határozata,még akkor
is, ha egyesek aztmondjźĺk, hogy máľ nem érvényes, męrt azőtamár Alaptörvényünk van, de
az Alkotmánybíróság nem fogja 

''szemen 
köpni'' magtttattól, hogy ezt Alaptörvénynek nevezik.

Azt gonđoţ a, ak:úiťrai döntések alapjtĺn lehet majd beszélgetni aľról, hogy mi a tömbtelek meg,
mi az ingatlan. Itt nem tömbtelekÍől döntött az onkormźnyzat, hanem egy helyrajzi szttmon
lévo ingatlarľól, egy daľab telekľől, ezt nęm teheti me1az onkormanyzat. ,,Aztíľogatnak, amit
akaľnak, majd megvívnak a Kormányhivatallal, meg a Kúriával, meg a hatóságokka1''.
Ezze| nem éľt egyet, nem fogja megszavazni, és ami ebben az igyben töľtént dilettáns,
véleménye szerint bűncselekmények megalapozott gyanúját veti fel. Az biztos, hogy
megvalósult a közokirat-hamisítt.s és az is biztos, hogy megvalósult a hivatali visszaélés. Ha
nem ebben valósult meg a hivatali visszaélés, akkor abban valósult meg, amikor kimentek a
régi íjâsz telekľe, kiküldték a Köztertilet-felügyeletet és a Közteľület_felügyelet
megakadályozta, hogy építési engedélyhez nem kötött előkészitő munkákat végezzenek ott.
F'zmttr biztos, hogy hivatali hatalommal való visszaélés, avá,ltoztatâsi tilalommal kapcsolatban
majd meg megvívja az onkormźnyzat a vitźú. Erľől újságcikk született Polgármester úr
nyilatkozott az ügyben, hogy elhajtották a saját telkükről az íjtszokat, azlJjpesti Naplóban le
van írva. Az, hogy az ijâszok íjászcsamokot építhettek, abban együttműködés volt. Idegen
tulajdonon ftilépítették egy íjâszcsaľnoknak a vázszerkezetét, arĺť. azőta ott van, senki nem
nézett felé. ,,ott áII mementóként, hogy mekkora hülye a Képviselő-testület meg a
városvezetők.'' ott fog állni, amig ez az ugy le nem zajlik.
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Jegyzó Asszonynak azt kta, álţon a sarkáľa végre és mondja el, igen vagy nem. Ezt meg kell
mondania a képviselőknek, hogy amikor döntenek torvényes és jogszeľu döntést hoznak-e
ebben az ügyben. A képviselők annak alapjándöntenek, ami az előterjesztésben szerepel, mert
ez a szőbeli előterjesztés ,,vétltvitő" a Képviselő-testületet ,,hülyének" nézík, elfogadhatatlan.
Gondolkodjon el a viíĺosvezetés azon a szakmai munkán, ami a vezetésük alatt itt folýk, meľt
szerinte a Főépítész se írta volna le magától, hogy ennek az ijźsz telek építésének a
megakadályozźtsa, a legjobb és leggyorsabb módja a vá,ltoztatási tilalom elľendelése. Ez is
magyarâzatra szorul. Azt gondolja, mielőtt megnyomják a képviselők az igen gombot azon,
,,amit elmondtam gondolkodjanak e1'', és Jegyző Asszony mondja meg, igen vagy nem?

Szabĺi Balázs
A múltkor már felszólalt ebben a témźtban, minél többet beszélnek rőla, anntů,,undorítónak
tĄa mtr ezt az ügyet, ez minden elemében botrányos, minden elemében problémás ügy.''
Ilyenkoľ oriil gy nem részęmtr annak a csapatnak és nem tudja elképzelni,
hogy ebben elnökségi ülésén mondjuk itt Újpesten egyetértettek volna
valaha, hogy kezelni' o is benyujtott közérdekű adatigénylést, hiszen máľ
hónapok óta bęszéltek erről az úgyrőI, foleg Nagy István beszélt és folyamatosan mindig
mondta, hogy majd ő feţelentést tesz és akkoľ ő visszakérďezett, hogy míért nem tesz
feljelentést Nagy István, mert annyira bonyolult az úgy. Meg akart erről személyesen is
győződnĹ közérdekű adatigénylést nýjtott be. Azt elmondta múltkor, hogy az,hogy nézett ki,
helyben szokásos módot találtak-e erre ki, hogy nem adják oda aziratokat, csak itt aYtrosht'za
ťoldszintjén a teľemben nézheti meg egy laptopon. Azt nem fotőzhatja,nem másolhatja ki egy
adathoľdozóra, innentol kezdve mćr egészen gyanús volt ez az egész torténet. Bedühödött és
nem büszke rtĺ, de feţelentette az Űjpesti onkormźnyzatot a Nemzeti Adatvédelmi és
Információ Hatóságnál, meg a K-Monitomálés ennek azercdménye azlett,hogyutána érdekes
módon a Hatóság meg tudta tůlapitaní, hogy jogsértés történik' hogy nem adja ki az
onkormányzat ęzeket az aktćtkat. Akkor végre, nagy nehezen hónapokkal később megkapta
múlt héten és akkoľ átvitte egy CD-n (neki már nincs olyan szźmítőgepe, amivel CD-t lehęt
olvasni) mindegy megoldotta' Elvitte Nagy Istvánhoz és akkor összevetették. hogy kinek mi
van' meg' mert nyíltan vtůlalja, hogy ebben azigybe Nagy Istvánnal egytitt fog működni, meft
ilgyltlÍ:ja,hogyitt,'disznóságok soľa'' van ebben aziJ;gybeĺ. BotľányosnaktaĄaazt,haazigaz,
amit Nagy István állít, hogy amit megkapott és külön kérése ęllenéľe nem kapott teljességi
igazolást és ha aZ igaz hogy ebből tényleg hiânyozĺak külonféle dokumentumok,
értékbecslések, aláírt szerződés és együttmtĺködési megállapodás, Jegyző Asszonynak jelzi,
hogy az,,bcs''. Megkérdezi, ,,tudja, mi a bcs, az bűncselekmény aZ egy kettęs asszonyom, aZ
ęgy kettes hogy nem ađja ki ezeket a szerzodéseket, amikor kérik a közéľdekű
adatigénylésben''. Az ügynek ez a része már önmagában felháborítja és, még el se kezdte
éľdemben vizsgálni, mert tényleg tobb tucat fájlt, több mint 100 fájl az, amit át kellene nézni,
majdnem 1000 oldal. Neki effe nincs apparátusa' nincsenek munkatáľsai, akik ebbe
segíthetnének, úgyhogy nagyon szurkolNagy Istvánnak, hogy járjon ennek avégéte,mert van
már annyi érzéke, hogy amikoľ ilyen ügy felmerül, akkor itt tényleg valami disznóság van a
háttérben. o nem fog ó0 oldalas feljeleńléseket írogatni, megmondjă őszintén' nem t,o ĺly"n
,,hosszúkat'', de erľe vannak, gondolja, szakemberek máshol. Amikor ha||gatta Czigleľ
alpolgáľmester uľat, aki neki ,,örökbecsri, évtizeden át haľcostársa'' volt és egy id,ő utźn az az
érzés fogţa el, hogy 

',basszus tényleg Laci, tényleg itt technokľatáskodsz, meg kormány
hattrozatokat olvasgatsz' nem azlennę neked a dolgot basszus, hogy beviszed ebbe a koalícióba
vagy ebbe az egyittműködésbe a nemzeti gondolatot, a jobbikos gondolatot? De hźĺt az ugye
már nincsen' maradt ez a technokratáskodás' Ószintén, a nap végén te büszke leszel erre aZ
íjásztelek iigyre, mert szerinte semmi büszkeség nincs.''
Azoĺ gondolkodott, hogy neki 2019-bęn érdemęs volt-e rácsatlakozna aÎţa az ęrd,ó-védo sétźra.
Abban csak egy sima résztvevő volt, szerinte jobban járt volna Újpest is, az ijtszok is, az
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emberęk is, ha megépült volna eZ az Íjasz Központ. ,,Mi jobboldali jobbikosok, egykori
jobbikosok, mi a fene problémánk volt nekünk az ţźszol<kal' mi lovon hátrafele szeretünk
nyi|aznl mert ilyen magyarok vagyunk?'' Már odáig eljutott, hogy szerinte ezek után, ilyen
tények ismeľetében' meg ilyen botrányos köľülmények közott, most már azt âIlítja,jobb lett
volna, ha az az íjasz központ megépül. Nem tudja elképzelni, hogy az egész Farkas-erdőt
kiirtották volna. Biztos valamennyi fát, đe lehet, hogy egy jobb valami lett volna helyén, most
mtr ez gondolja utólag, meľt annyiľa botrányos eZ az ugy, hogy most máľ kénýe\en ezt
gondolni. Ezt az ügyet, ezt a sok botráný még évekig fogia Újpest Önkoľmźĺnyzata cipelni
magźĺval, talán még ciklusokon is átívelően' Egészen botľányosnaktĄa,hogy ez azigy idâig
ę1 tudott jutni, semmifélę büszkeségľe nincs oka Czigler Lászlónak pedig aztćn végképp.
Szerinte annyiľa rtĺégettmâr ez azigy, meg rá fog még a következő években, és most nem affa
gondol, hogy Nagy István milyen feljelentést tesz és majd kit fognak emiatt elvinni, hanem arra,
hogy sajnos Czigler Lźĺsz|ő nevéhez most már ez az íugy , meg eZ a botľány egy kicsit kęzdhozzá,
ľagadni. Sajnálja, mert 

',egykori harcostársakként'' szeľinte másra lettek volna hivatottak vagy
másľa lettek volna alkalmasak, de, hogy ezidźlíg jutott, ennek tobb oka van, egyľésztkoztudott,
másrészt aztmeg csak ketten tudják, hogy ezmiért alakult így.

dľ. Trippon Noľbert
Ügyrendben kért szőt. Tisztelt Képviselő-testület! Már nem először hallgatják végig a
végtelenített monológokat. Pörög a\emez,|I1yanaz a\emez,néha egy kis fenyegetés keveredik
mindenféle ,'politikai habveréssel". Azt gondoţa, volt egy előteľjesztés, az előteľjesztő
elmondta a véleményét, frakcióvezető ur vtiaszolt, az a képviselő, aki kollaborál veliik ő is
elmondta a véleményét, ezt is mindannýan tudják, hogy amikor éppen nem kollaborál, akkor
eszköznek haszĺtĺljtk, aľ.őI meg ő nem tud. Azt javasoţa, lehetőség szeľint, akik jelentkeztek
próbálják meg nem ,,Castroi szónoklatokkal'' kezelni az igyet, hanem foglalják összę a
közérthetőség jegyében az tilźĺspontjukat, zârjâk le a vitát és haladjanak a következő napirendi
pontľa.

Déľĺ Tĺboľ
Nagy István képviselő úrnak adja meg a szőt, és utána Czigler alpolgármester úľnak ztrszőként'

NacY István
Azza| egyetértenek, hogy védjék meg aZ erdot, de az, hogy az jogszenítlenül történjen, azzal
nem értenek egyet, és itt ez történt. Jegyzó Asszony még nem vźůaszolt, hogy igen vagy nem?
Ezęnaz eloterjesztésen törvényességi szempontból ellenőrizte, szeľepel a jegyző neve? Annak
a jegyzőĺek a neve' aki az Önkormányzat eIékerülő előteľjesztések jogszeiĺšegeeľt felel, nincs
rajta. Nem akarja bántani Jegyző Asszoný, csak ki akarja menteni ebből ahe|yzetből, hogy
mondj a meg a Képviselő -testületnek, ha igy szav aznak, akkor,,gâz lesz" .

Itt van egy előteľjesztés, ami nem felel meg az eloteľjesztés kĺitériumának és foleg egy ilyen
súlyos ügyben' Lehet mutogatni, hogy igen megmentjük afâkat, de nem erről szól a dolog, itt
az onkoľmźtĺyzat súlyos szâzmilLiőkat, hanem milliárdos tételt fog kifizetnĺ, amibol létre
lehetett volna hozní a Parkerdőt. Meľt a Parkerdőt egýenlőre csak az utak mentén telepített
fákban ltttjâk, viszont azok nem erdők, hanem fasoľként köszönnek vissza.
Erľe hívja fel a figyelmeteket és Jegyzó Asszony is hívja fel a figyelmet arta, hogy itt bizoĺy
azért ,,nem babra megy a jćlték". Az egy dolog' hogy mentsük meg a Farkas-erdő, de ęzt az
ügyet rendęzni kell, mert ezpillanatnyilag nincs ľendezve, és nem is lesz rendezve.
A városmarketing szempontjából is értékes volt az elképzelés, mert az egész orszttgban leírták
volna' hogy Újpesten egy világverseny rendeztek , avaâászati Kiállítás 

"gyĺk 
attrakcióját, de a

jelenlegi városvezetés simán elengedte' Azőta már lennének világversenyek' de nem itt
Újpesten lesz, hanem Sopľonban . JegyzoAsszonýól kérdezi,megfeleia törvényességnek vagy
nem?
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dľ. Dallos Andľea
Képviselő úmak is, illetve a Koľmányhivatalnak is többször elmondta és az e|őterjesztés is
hivatkozik aÍÍa a dĺintési javaslatra, ami a rendeletet elokés zitette. Valóban egy nagyon speciális
esetről van szó, a telek, a telkek és a településszerkezeti egységek kontextusában az egész
ingatlan kapcsán. Jelen esetben úgy ítéli meg, hogy a döntési javaslatra figyelemmel, amikor a
rendelet megalkotása megtörtént, az al<kot hatályos jogszabéłIyoknak megfelelt.

Déľi Tiboľ
Lezárta avitźÍ-, és szavazźsratesz fel a határozati javaslatot.

vál.toztatási tilalom elľendeléséľőlszőI.ő 11/2020. (Iv.9.) önkoľmánvzati ľendelettel
tisszefĺĺggő ttirvényességi felhívásról
Budapest Főváros IV. kenilet Ujpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváros Kormányhivatala źůtal a Budapest Iv ., 76546116 hrsz.-il ingatlanra
vonatkozó vâltoztatási tilalom elrendeléséről szóló II/2O2O. (IV.9.) önkormányzati
rendelet ttĺrgyttbanrészére megkĹildött torvényességi felhívásban foglaltakkal nem ért
egyet és

2. felkéri a Polgármestert, hogy egyet nem értéséről Budapest Főváros Kormányhivatalttt
tájékoztassa.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. április 4.
(13 igen, 7 nem, elfogadva)

23. B eszámoló lej árt hatá ľi d ej ű hatâr ozatok vé gľehaj tásáľól
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tibor
Előteľjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazásrateszi fel
a hattr o zats j avasl atot.

Budapest Főváľos Iv. keľiilet Uinest Onkormányzata Képviselő_testületének
áľól

1. Budapest Főváros IV. keľület yzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
a 2023. máľcius 30. napig lejárt határidejrĺ hatźlrozatok végrehajtásáról szőIő
tâj ékoztatőt tudomásul vęszi.

2. Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete a
42T/202I.(XL 25.) határozatânak végrehajtási határidejét 2023. július 31. napig
meghosszabbítja.

Felelős: Polgármester
Határidő: azomal
(20 igen, elfogadva)

24. Javaslat tulajdonosi diintés támogatás á.ľől' a Rex Állatmentő Alapítvány által
Iétesíteni kívánt oktató_ és iľodaépületľe vonatkozóan
Előteľ-iesztő: Déri Tiboľ polgármester

Czigler Lâsz|ő alpol gármesteľ
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Déri Tibor
Eloterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

NagY István
A Rex alapítvánnyalkapcsolatban két dolgot szeretne hozzźĺtęnni' és így azIJTE'-I is érinteni
fogja, ah'hoz már nem szőlhozzćĺ. Mind a ketto előterjesztést támogatja, ďe a két szeľződés
elválik egymástól annýban, hogy az egyik esetben a Rex Alapítványnak a kozszolgálati
szerzódésében azért került be az a pont, hogy azok abęruhâztlsok, amelyek az ingatlanok
megvalósulnak, azok az Önkorm tĺĺyzat tulajdonába kerülnek, mert másképp nem kaptăk volna
meg a Főváľostól, mert törzsvagyon került tĺtadásra az onkoľm tnyzatĺak ingyenesen és akkor
ugye most már tudjuk, hogy mit jelent a töľzsvagyon.
Az UTE esetében nem errol van szó, de a szeruodésben megjelenik, éppen azért,mert azIJTE-
nak az Önkormányzat IOO milliós nagyságrendii tâmogatĂsokat adôit ahhoz, hogy a Külső
Szilágyi úton fejlesztéseket hajtson végre. Tehát mind a két esetben azt gondoţa,
önkormányzatitźĺmogatásból valósult meg, egyľészt, nagyon hosszú idore, több mint 30 évre
tal'tn a Rex-nek odaadtunk egy ingatlanthaszntiatba és abból biztos még tobb 10 év hátra van,
mert történt valami újabb megállapodás is a haszntiatről. Másrészt azt gondolja, ha az
Önkormányzat mondjuk, a Rex ęsetében 300 nillió forintos va az esetben
talán illene valamivel támogatni Újpest egyik ,,ztsz\őshajőjći" yi pénzzeI
támogatni Újpest sokkal régebbi ,,zćszlőshajőjât" iuey Annak a
futballpályának a létrehoztĺsćthoz is valamennyi támogatást oda kellene adni az
onkormányzatnak, aztnem tudja mennyi kertilt, de a Rex esetében tudja, hogy ami ott felépül
aZ 300-400 millió forintos beruhtĺzâs, amihez illene, I}oÁ-źlval hozzâjârulĺi az
Önkormányz atnak, de akár 20 o/o-kal' Egy 60 millió forintos támogatásból az Önko rmźĺnyzat
Vagyona 300 millió forinttal növekszik. Azt javasolja megfontolásra, hogy a Rex-nek adjanak
60 millió forint támogatást allhoz, hogy ez megvalósuljon, mert el vannak akadva az
építkezéssel.
Azza|,hogy azt írják be, hogy a tulajdonosi hozzájttrulttst megadjuk amennyiben, és oda le van
irva.. .. Azt mâr nem is szükséges odaími, mert a kozszo|gtiati szerződésben ez benne var:) a
tâjékoztatćlsban jó^benne van' de az engedélý meg kiadhadák e nélkül is. Amennyiben azt
akarják, hogy az Önkormányzat vagyona 300 millióval növekedjen, akkor szerinte érdemes
azon elgondolkodni, hogy legalább 60 millióval támogassák. Az UTE támogatása az elmuilt3
és fél évben ľendesen lecsökkent. Mindenki veri a mellét, hogy milyen jó eľedményeket ér el
azUTE, szerínte a 40x40-es krilső kültéľi palya támogatásába bele kell, hogy fóľjen egy 10-20
millió foľint. Javaslatot tesz ęz első esetben 10 millióľa a másik esetben 60 millióra és szerinte
ezeket 3. sztlműhatźttozatíjavaslatként be kellęne ímia a testület dontésében.

Déľi Tiboľ
Az,hogy az onkormttnyzat kit, hogyan és milyen módon tâmogat, és hogyan dolgozik együtt,
azt szeinte példásan mutatja az ęlmÍit évek tapasztalata, aktlr a Rex Alapítvánnyal. Az,hogy
az UTE-nak milyen támogatásokat biztosít az onkormźnyzat, a\:lhoz meg kell nézni a
költségvetést. Az előző évekhez képest mttr tavalyi évben is, ha jól emlékszik 25 millió forinttal
ttlmogattźtk Vannak olyan dolgok, arn1kvźitoznak, az Önkormányzat sem számitottarra, hogy
2020-baĺ koľonavírus járvány lesz és annak következtében több milliárd forintos kiesése lesz.
A tegnapi bizottsági ülésen döntés született arľól, hogy ismét az IJTE fogja a nyári tábort
szervezní, ezzelegyutt úgy gondolja, bőven 100 millió ťorint feletti összeg jut azIJTE-ra, amiI
ők arra használnak' amire szeľetnék, például Veľsenyspottttmogattĺsźĺra. AzUTE taboľ kapcsán
meĄegyzi, hogy a tábor működtętése kapcsán megdolgozik az összegért, amelyért több héten
keresztül, több 100 gyerek - Bedő Katalin alpolgármester asszony pontos számokat tud
mondani - ott van és a nyáľi szünidejét eltölti.



dľ. Tľippon Norbeľt
Személyesen egyeztetett Kiľály Péter úrľal ennek az épületnek a támogatása ügyében és jó
szíwel ttmogatja azt,hogy ęţlhez az onkorm źĺnyzat jtlruljonhozzćĺ. Azt góndoţa,-ennek nem a
mai napon kell megtöľténnie. A mai napon az Van napiľenden, hogy tulajdonosi
hozzâjtmlttsokat adnak mind a két esetben.
Aprilisban sztĺndékoznak a költségvetési rendelet módosítását előterjeszteni és azt gondolja,
akkoľ van itt annak az ideje, hogy arľól beszéţenek, adott esetben akár előzetesen
egyeztessenek a fľakciók között, hogy ki és milyen többlettámogatást szeretne kémi, illętve az
onkormányzat kinek, milyen többlettámogatást kíván nyújtani' Azt gondolja, ez a kéľdés a
következő testületi ülésen kerüljön napirendre'

Déľĺ Tibor
Kiegészítésként elmondja, amikor bejöttek az igények az I]TE-től, elmondták, hogy a
kivitelezés koltségét 100%-ban tudják ťlnanszitozni, hiszen elthez atámogatźtst megkapták.

Szabĺí Balázs
Az UTE-val kapcsolatban szeľetne hozzászőlni, hogy értsék a teremben lévők. Itt arľól van sző,
hogy az UTE szeretne egy,'100' műfiives pályát'' is építeni a Tábor utcában, amivel nem lenne
gond, ha azt lehetne hasznâlni' Nem tudja emlékszik-e Polgármester úľ, amikor az Anderlechtet
szeľették volna ide hozni nyár közepén, koronavírus közepén, mikor a nyugati futballcsapatok
nagy öľömmel jöttek Magyarorsztĺgra edzőttlborozni az enyhébb járványrigy szabtiyozâsok
miatt. ott van eg5imás mellett 9 futballpálya, ha jól tudja, abból kértek volna kettőt, ide jött
volna az Arrderlecht és jźĺtszottvolna az Ujpest FC-vel egy métkőzést. ott van 9 futballpálya és
oze István azt monďta râ, hogy ,,nekünk eZ nem keil, annyi gyerek ttĺborozik, hogy 9
futballpályán nem frr el.'' Most lesz egy 10., akkoľ majd azon sem fog elferni, ha lesz
legközelebb egy ilyen lehetoség, Azt szeretné megkérdezni az UTE-tó1, hogy érti, meg láda,
hogy nagyon jók ebbe a műfüves focipályákban csak, hogy náluk az ember aZ nem fontosabb
éfiék, mint itt nálunk az Önkormźĺnyzatban? Hogy lesz ebből a végén futballista meg
futballcsapat? Hány futballpályát kell még építeni, hogy abból legyen egy normális
futballcsapat, amelyik nem a kiesés széIén tántoľog?
A héten volt egy beszélgetése a városvédőkkel akćĺposztźlsmegyeri kiállításmegnyitón, és az
egykori Tungsram Stadionnal kapcsolatban flolmerült, hogy annak voltak műemlék jellegrĺ vas
tartószerkezetei, arĺa is biztos emlékszik a Polgármesteľ úľ, és amikor épült ott az a csaľnok,
,,ami megint csak nem tudja minek épült meg, abból még futballista nem jött ki szintén.'' Át se
lett adva, nem tudja, mi van azzal a csarnokkal. ,'Egy lelátó nélküli csaľnok a sokadik, ami
ňlépült, tehát ami nem nekünk épült arľa akar célozní."
A Tungsľam Stadionnak voltak nagyon értékes vas tartószerkezetei és azt kérdezik a
varosvédők, hogy azok hol vannak? Lz azígért promenád, amit oze István megígér1, miért nem
készült el?

Déľi Tiboľ
Felhívja kepviselo úr figyelmét, hogy ezeket a kérdéseket legyen szíves az UTE-nak feltenni.
A napirendhez szóljon hozzá és megkéľdezi,hogy azzalkapcsolatban van-e kiegészítenivalőja?

Szabó Balázs
Ugyaĺez a spoľttelep, amiről most beszélnek, a Tábor utca sporttelep'

Déľi Tiboľ
Igen, de most tulajdonosi hozztţâruItlsľól van szó



e úgy dönt, hogy
egyeÉrt

Szabó Balázs
,,Jő azt megkapja, építse fel a 10. ptiytlt. Szeretne râkérdezni majd erľe is jó, hogy akkoľ ezzel
mi van, Jegyző Asszony írja ťo1!''

Déľĺ Tibor
Képviselo úr legyen szíves azUTE-t keresse meg ezze| a kérdéssel!

Szabó Balázs
,,Nem keresi Íne1 az ozét, aztvfuja, hogy mikoľ megy el.''

Déľĺ Tiboľ
Köszönjük szépen ahozzźtszőlást, először aZ{-esnapirendi pontľól szavaz a Képviselo-testület,
a Rex Allatmentő Alapítvány szźtmtĺra tulajdonosi döntés támogatásával kapcsolatban.
S zav azâsr a tes zi fel a hattĺr o zati j av as 1 ato t.

L a76546l3 hrsz.-ú természetben, 1048 Budapest, Óceánárok u. 33. sztm alattí ingatlanon
megépítésre kerülo oktató- és irodaépület létesítésével, és így Budapest Főváros IV.
kerület Újp"rt Önkormányzata Képviselő-testületének a Budápest Főváľos IV. kęrtilet
Ujpest onkormányzata vagyonáról és a Vagyonelemek feletti tulajdonosi jogok
gyakorlásáľól szóló 48l20I2, (XI. 30.) önkormányzati rendelete szerinti a tulajdonosi
hozztýźmlâs megadásával ;

2. azzal, hogy a tulajđonosi hozzźĺjârulás kiadásának feltétele a Rex Kutyaotthon Alapítvány
(szervezet nýlvántartási száma: 01-01-0003511; székhelye: 1048 Budapest. Óceánárok
utca 33.; adőszćĺm 18015676-1-41) nyilatkozata aľľól, hogy az izembehelyezésig
megállapodást köt az onkoľmtnyzatta| a benlhtntĺs(ok) önkorrntnyzati tulajdonbá
adásáró1.

Felelős: Polgármester
Határidő: azowtal
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
A 25-ös napiľendi pontot teszi fel szavazâsra azUTE tulajdonosi hozztĺjâru|ćtssal kapcsolatban'

ľészéľe
Budapest Fővaľos IV. kerület Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
egyetéľt

Ll a 76361 hľsz.-ú természetben a 1046 Budapest, Tábor u. 20-24. szám alatti ingatlanon
műfüves.focipâIya, valamint fedett árnyékoló létesítésével, és így Budapest Fováros IV. kerület

V.jp.st onkormányzata Képviselő-testiiletének a Budapest Főváros IV. keľület Újpest
onkoľmányzata vagyonáról és a vagyonelemek feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló
48l20I2. (XI. 30.) onkormányzatĺrcndelete szerinti a tulajdonosihozzĄârulás megadásával;
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2.l azzal, hogy a tulajdonosi hozzt$âruItĺs kiadásának feltétęle a, Úipesti Torna Egylet
(szervezet nýlvántartâsj sztĺma:0l-02-00003I.7; szé|<helye: IO44 Budapest, Megyeri út 13.;
adősztlm: 19803124-2-4I; klubigazgatő:.' oze István) nyilatkozata anól,-hogy aZ
üzembehelyezésig megállapodást köt az onkormźnyzattal a beruhttztls(ok) onkormźtnyzati
tulajdonba adásáról.
Fęlelős: polgáľmester
Hatźľĺdo azonnal
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
A26. Egyebek napirendi pont következik, de elotte 10 perc fľakciószünetet ľendel el.

FRAKCIoSZÜNET

dr' Dabous Fayez képviselő úľ ]7,38 órakor az ülésről tavozott, így a Képviselő-testiilet
létszáma I9 fĺÍ lett.

Déľi Tiboľ
Folytatódik a képviselő-testületi ülés a 2ó. Egyebek napirendi ponttal

26. Egyebek

Határozati javaslat a Fót hatáľában tervezett akkumulátoľ ľaktáľról és gyáľľĺÓl
Elóteť esztő : Újpesti LMP _ Magyaroro szag Zołď P źĺrtja _ P ârb eszéd frakció

Déri Tiboľ
Ahattrozati javaslatot Maholányi Zsolt, Perneczky Lt-szĺő és Altfatter Ađalbert önkoľmanyzati
képviselők nýjtották be. Maholányi Zsolt képviselő úľ kívánja kiegészíteni az előterjesztést.

Tisztelt Képviselő-testület! Errnek az előterjesztés' illetve az előterjesztéshatfuozati javaslata
gyakorlatilag arről szól, hogy egy szolidaľitási nyilatkozat létrehozása lenne a cél. Fót
hattrtlban, illetve Rákospalottthoz és Újpesthez közel terveznek építeni, illetve üzemeltetni
akkumulátor cisszeszerelő üzemet és veszélyes anyagokat tároló ipar lenne ezen aztelepen, ami
Fóttól 500 méterľe' Rákospalotáról köľülbelül 2 kilométeľre, Újpesttől, Káposztásľnegyertől
pedig 3 kilométerre mríködne. Sok szempontból aggályos ennek az izemĺek a működése,
logisztikai katasztrófavédelmi, közlekedési, tűzvédelmi, tehát nagyon sok olyan tényezo vaĺ,
ami alapján a jőzan ész azt diktálná, hogy ez azuzem ne kezdjen el működni. Már megépült a
csamok, de azt szeretnék, hogy ez az uzem ebben a csamokban ne múködjön. Aľľa szeretné
kérni a tisztelt képviselőtársait, hogy Fót Önkormányzatźthoz, hasonlóan elsősorban
lokálpatrióta és újpesti szemszögb ől nézve szavazzanak és ne párth ovatartozźs szerint.

Szabĺí Balázs
Sokáig nem is volt különösebben véleménye ezehol az akkumultúor gytrakról még nem a múlt
hétvégén orosz Mihály Zolttn Érpatak korábbi polgármestęrével ,,ňó* italozott egy jot ítt a
gödi időközi vâIasztźts kapcsán''. ,,Misi bácsi bejelentkezett gödi polgármester jelöltnek és ő
Misi bácsi régi nagy tisztelóje, tehât az a legkevesebb, hogy az ó gódi ambícióit támogassa''.

',Misi bácsi'' r<ipke 3-4 őra alatt meggyozte ezeknek az akkumulátoľ gyáraknak a káros
hatásairól' ,,Misi bácsit'' nem kérdójelezi meg. Nagyon fontos dolog a szolidaritás, ma mtr az
ülés elején ennek jelét is adta ta|tn egyszet. Azt gondolja, eZ e1y támogatható javaslat, sztlmźra
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semleges' ahogy ő viszonyu| ezę|<hez az akkumulátor gyárakhoz. Nem tudja megítélni, nem
szakéľtője, pľo és kontra érveket is ťol tud sorakoztatni, de ha ezt azoka kollegák, akik nagyon
sokszor jóindulatú javaslatokat tesznek le az asztalta,Pemeczky képviselőre gondol, megbízik
bennük' nem véletlenül raĘák az asztalra, ezt a javaslatot. Kéľdése az LMP-s zöld kollegákhoz,
Debľecenben is arľa ment ki a jtĺék, mint Fóton? Ha jól tudja Fóton is egy népszavazźĺs elérése
lenne a cél. Debrecenben jővźthagýa aYćiasztâsi Bizottság a helyi népszavazâsi kérdést és az
LMP, utttna nem vette felr az ajánlóíveket. A debrecenieket, ha jól tudja cserbenhagýa ebbęn
az igyben az Liľi4.P. Megkérdezi, hogy a Fóton is erre készülnek vagy Fóton rendes
népszavazâsba bele fog állni a két magyarorszá'gí Zo|d,PźLrt? Ezt azért fontos lenne tiszttzni.
Még arľa azért felhívná a figyelmet,hćnyszor volt, hogy neki volt előterjesztése és az első és a
legeľősebb érv mindig az vo|t, ,,ez îęm az Önkormźĺnyzat hatásköre, meg ęz nem Újpestľe
tuloz1k." Szerinte eZ sem' de nagyon szívesen ttmogatja Perneczky Lćĺszlrő, Altfatteľ Adalbert
ós Maholányi Zsolt képviselő urak javaslattĺt. ,,Hć.i.ha ęzért eąyszer majd cseľébe még kéľhet
valamit a jövőben.''

Nagv István
Ez az ügy kísértetiesen hasonlít az ijtĺsz ugyhöz, már csak abból a szempontból, hogy lehet-e
mondjuk hatásvizsgálati tanulmány nélkül engedélyt kiadni? Lehet-e jogszabályellenesen
engedélyezni egy akkumulátor gyár működését, amiben a katasztrófavédelem nem vizsgálja
meg, hogy ez a vęszélyes üzem valóban mindenben megfelel a biztoĺstĺgos működésnek.
Hatásvizsgálat nélkül adták ki ennek a telephelynek a múködési engedélyét, ami nem
akkumulátoÎByźLr, hanem buszokba gyârtotI akkumulátoľokat sorba kötnek, berakják egy
dobozba és utána majd beľakják buszokba.Ez az egylk feladat, a másik feladat, amit végeznek
ahasznźłlt és hibás akkumulátorok visszagyújtése. Az akkumulátorok visszagýjtése valóban
kockázatosabb dolog, mivel ott tárolják őket és ennek a megfelelo bżtonságát meg kell
teremteni. Lehet, hogy ez a hatástanulmány nem tér ki ľá és gondoţa, Fót onkorm źĺnyzata, ahol
a volt kollegája, Mihályi Zso|t a jegyző, ezt helyesen észlęlte és beperelte oket. Eddig ezze\
egyet lehet érteni. Abban is egyet tud érteni, hogy a Képviselő-testtilet szolidáris ęzekuLćna
fideszes városvezetésű, a volt kollegâja ćůtal irćnyitott hivatal vezetőjével és a törvényes
mfüödését biztosító szakemberével. Ami ebben zavatja az éppen a Trippon Noľbeľt
felszólalása, mert ,,sziĺlhźĺz az egész víIâg", az e|ején ťolállt és alpolgármesterként a napirend
előtti felszólalásľa reagá'lva előadta, hogy,,itt aztânhagyjuk a pártpolitikát ne beszéljünk aľól,
hogy mi zajlik a nagyvilágban körülöttünk politikailag, semmilyen szo nehangozzék el róla,
szeľessük egyĺrást gyerekek itt a Képviselő-testületben.'' Aztźn azt olvassa ebbęn az
előteľjesztésben, hogy ,,az orbtĺn-kormány újabb, most már sokadik ökológiai bombát he|yezi
el oľszágunkban," Ezzel kezdődik, eZnem pártpolitika? Az eloterjesztésb,5l idéz' .,Tény azis,
hogy Magyarorszźĺgon egyik sem áll rendelkezésre. Hazánkban ugyan azért nem célszeru
akkumulátorgyźĺrakat létesíteni, amiért az 1950-es évek mesterséges iparosítási töľekvései is
fenntaľthatatlanok voltak: a Vas és Acél orszâgtlhoz sem állt rendelkezésre megfelelő minőségű
és mennyiségű vasérc, szén, nyeľsarryag és eneľgia'''
EzzęI viszont komoly problémája van. Azon csodálkozik, hogy nincs itt Kanász-Nagy Máté és
nem szólal fel, mert azulés elején itt volt, ebben a kérdésben meg nem szőlal fel ,,Magyarorszá,g
legnagyobb zö|d mozgalmának - nem mérhetők - képviselője, aki a telęvíziőban meg
mindenhol hirdeti az igét." Még egy pľoblémája van ezzel az előterjesztéssel, miért nem ítélik
el, miért nem szolidárisak Németorsz âgban a Beľlin melletti lakosokkal, a svéd lakosokkal, meg
a spanyol lakosokkal, mindenkivel, akinél akkumulátorgytľtő létesül. Legyenek azokkal is
szolidárisak. Ăzt javasolja, egészítsék ki azzal is, hogy a világon sehol ne épülhessen
akkumulátorgyttr' Ugyanannyi közük van Fóthoz, mint Beľlinhez. Fót 3 kilométer, Berlin meg
1200 kilométeľ. Van épp elég dolog ift Újpesten, amaitestületi ülésen legalább három ĺgy ait
mutatja, hogy van dolguk elég. Semmi értelme nincsen ezzel foglalkozniuk, ez a főtiak ügye,
eZ meg a mi ügyünk. Kevés az ido a megbeszélésekľe, meľt a bizottsági tagok is már unják a



bizottsági ülést, 20 perc után már fészkelődnek. o 15 perces bizottsági üléseket tart és akkor
minden napiľenden túl vannak. A képviselők is idegesek, amikor 45 percig szőI hozzćt mert
kezdődik valami meccs vagy bármi. Ettől fiiggetlenül természetesen egyetért a Fóti
Önkormányzattal abban, hogy környezeti vizsgal-at és részletes komyezeti ňátástanulmány
nélkül ne adjanak ki Magyaľorczâgon semmilyen veszélyes üzemre engedélý. Ezzel egyetért,
a többi ,'hü1yeséggel'', ami az előteľjesztésben lę van írva nem, mert körülbelül erre képes az
LMP, méghozzttszólást nem nagyon hallottak tőlük sem. Ez egy politikai akció, nem tekinti
másnak, azt javasolj a, irjźtk be, hogy ,,a világon sehol ne létesüljön'', egészítsék ki ezzel. Ez a
módosító indítványa, hogy a világon sehol nę éptiţön se Spanyoloľsztĺgbaĺ, se
Németorsz âgb aĺ, sehol ne épülj ön akkumuláto r gy tĺr .

Szeretné felhívni a baloldali képviselők figyelmét arÍa) hogy mindenki Vegye elő a
mobiltelefonjźtt, adja le neki belőle az akkumulátort. Az épiilet ťoldszintjén Van egy hasznâIt
akkumulátor és elemgýjtő, oda mindegyiket bedobja. Akkor senki nem hasznćimobiltelefont,
nem használ notebook-ot, laptopot, tabletet. Ez lenne a helyes hozzâállćs,megaz,hogy járjunk
lovaskocsival meg lóval, egy kicsit lassuljon le a világ' Nyilvánvalőan az LMP-nek ĺagyjthől
ez lehet a célja' mert a világ fejlődik és nem kell elektromos autó sem. Hozztłteszí, biztos nem
kell, mert Perneczky úr is benzines autót hasznći, vagy legalábbis azt vett neki avćroshtza. Az
ő idejében 4 hibrid autó volt, most talán már van 5 is. ,,Nagyot lépett eIórę az onkormányzat a
klímabiztonság meg a klímavédelem ügyében.'' Nemcsak beszélni kell ľóla, hanem mindenki,
aki itt ül, tartsa be ezeket a jźltékszabályokat és akkor ľendben van, de azt, hogy ,,vizet
prédikálunk és bort iszunk'' az egyźńtalán nincs rendben. Ez az előterjesztés méltatlan az
ügyhöz.

Maholánvi Zsolt
Részben egyetért Nagy István képviselő társával, d'e azt azért hozzâ kell tenni, hogy nem
véletlenül nem termelünk narancsot sem, mert nem alkalmas rźĺMagyarországklímája. Azért
nem lett szeľencsés az, hogy mi vas és acél orszâga szerettünk volna lenni. Valóban nem
kapcsolódik szorosan atttrgyhoz és az, hogy Spanyolországban milyen akkumulátor gyźtrak
vannak, viszont az,hogy Fótľa tervezett, Ujpesttől3 kilométerre lévő akkumulátoľ osszeszerelő
uzem, amiről eg5lébként nem mondta, hogy akkumulátorgytĺrtő, hanem akkumulátor
összeszerelő üzem az egyikrésze, a másik ľésze pedig 3000 tonna veszélyes anyagot lartďrmaző
logisztikai központ. SpanyolországnemFőt, ezttudni kell, azért,mert ha ott valamilyen baleset
történik Spanyolorszétgban, akkor fľakcióvezető urat és a családját nem fogja érinteni, ha Fóton,
akkor igen.
A legjobb energia a fel nem haszĺtůt energia, ezt szoktâk mondani LMP-sek és Párbęszédesek
egymás között, de úgy gondolja, ęz ellen mindenképpen egy szolidaritási nyilatkozatot kell
tenni, mégtrledig azért, mert Fót onkormányzata mtr elég sok nyilatkozatot' illetve bíľósági
keľesetet beadott és sajnos ez egy kiemelt beruházásn ak számít, ami aztjelenti, hogy a kiemelt
beruházás nem a jognak felelmeg, hanem a jog felel meg a kiemelt beruházásnak.

Rádi Attila
Megpróbál röviden hozzćtszőlĺi, mert a tegnapi bizottsâgi ülésen nem sikerült elmondania a
mondanivalőjćtt, mert abizottsägi elnök úr közölte 7 őrakot, hogy most mtr 7 óra van. Ezze|
csak egy baj van, hogy az ţZlľlĺSZ szerint és megkoveti, meľt volt egy mondata, amiben azt
mondta, hogy az SZMSZ-eI ellentétesen cselekszik. A bizottság SZMSZ-ében valóban
szeľepel, hogy az előterjesztés 5 percig tart, a kéľdés egy peľcig, a vtllasz 2 percig, a
viszontválasz, vagy a ztĺro rész 5 percig. E'zhtrom bizottságban van így a 1O-ből, a többiben
nincs ilyen pľobléma. A másik kettőben, amiben igy van Sosęm volt gond azza|, hogy valaki
hosszabban hozztĺszőlt Nagyjából 10 percig szőlthozzâ a hölgy, aki Fótról jött ide Újpestľe
előadást taľtani, nagyjából 40 percig beszélt. Nem gondoţa, hogy visszaélt volna abizottsag
türelmével. ,,egy levegovétel közben a bizottsági elnök úr lekeverte és ęnnek koszönhetően



közöltem, hogy akkor nem vagyok hajlandó ľészt venni a bizottsági ülésen, ha nem mondhatom
el a mondaniva1ómat'', ez a zźĺrőjeles rész. Azt gondolrja, abizottsági SZMSZ-eket érdemes
lenne áttekinteni. Egyrészt vagy legyen egyforma' nem kötelező tudja, de akkor legyen
egyforma, azt gondolja, źltalttban nem éltek vissza ezzel, részülaől biztosan nem. A testületi
ülés az nýlván egy másik ,,mufaj", és nagyjából egy hozzâsző|tlsa lett volna. Nem akaľja
megismételni, amit Nagy István elmondott. Ugy kezdődött a hozzâszőItlsa az előterjesztésre a
bizottsági ülésen és most is, hogy ,,pártokon felül gondolkodjunk és ne a pártpolitikán belül''.
Azt gondoţa, valóban ez a bevezetó, ez a szöveg, ami hozzźtiróđott, nem segít az egységes
gondolkozásban. A hölgy, aki eljott Fótról, egy hosszú előadást taľtott, meghallgatták
tüľelemmel és tisztelettel. o is elmondta, és aztértette belőle, hogy nem az aprob|é-u, hogy
akkumulátor összeszerelő üzem és veszélyesanyag tároló létesül ott, hanem az ő elmondása
szerint a hatósági vizsgálatok szintjével vagy minőségével nem elégedett. Erre o elmondta, egy
részrol az egyik üzemre még folyamatban van a hatósági vizsgálat, másrészről
katasztrőfavédelmi vizsgćiat lefolytatódott. Az, hogy ezek egymás mellett vannak, ez részben
jogi kérdés is, hogy az egy1k felelős-e a másikért és egymásľa hatással vannak-e? Ezekęt
szakértők vizsgźĺljtů<, vizsgalhatják, a környezeti hatásvízsgźĺIat, amely még folyamatban van,
nyilvánvalóan effe kiterjed. A bizottsági ülésęn maguk részérol elmondta, hogy egyetértenek
azzal,ha azt gondolják, hogy a hatóságoknak még jobban oda kell figyelni ezekľe az ügyekľe
és ezért flolemeli valaki ahangtrtĺt, ezzelnincsen semmi baj. Azt gondolja, az ahatősâg is fogja
értékelni, hiszen eIhangzott,hogy ez egy új technológia, ez azúj technológia kialakulóban van.
Nem minősíti, csak elmondja és szerinte azért egyet lęhet vele érteni, viszonylag ęrőltetett
elektromos átállásnak koszonheto, amelyet a világcégek éľzékeltek és nyilvánva|őan a vi|âg
akkumulátorgyártásának 70-80 % -ért felelősek a kínaiak, és úgy gondolják, hogy ők most itt
anyagi hasznot is fognak ebből hozni. Az, hogy ők ide építenek gytrakat,
összeszereloüzemeket, azért azt nę gondoţuk, hogy azért építenek és ruháznak be ide tobb
milliáľd forintot, hogy utána hagyják elveszni. Nekik is éľdekük az,hogy olyan technológiát
hozzanak ide, amely nyilvánvalóanizembiztosan működik. ,,Nekünk, itt éloknek az fontos,
hogy a hatóságaink és az idetelepülő cégek ezeket aszabźĺIyokat maradéktalanul betartsák''. Ha
a szabályokon vttltoztatni kell, meľt nem kielégítőek, akkor effe van peręs lehetőség, amelyet
Fót megtesz. Nyilvánvalóan van felteľjesztési joga a szervezeteknek megfelelő helyeken,
egyesületeknek és törvényi módosítási javaslatokkal lehet élni. Ezęk összessége kiadja azt,
hogy el lehęt oda jutni, hogy üzembiztosan múködjenek, hiszen elmondta példaként, de nem
ľiogatásképpen, hogy a Chinoinban több tonna hidľogén cianid anyagokat használtak ťo1 az
ęlmúlt években, amióta a gytĺr itt létezik és a technológiai eloírásokat betartva 

',balesetmentesenélünk mellette''. Amit elmondott a bizottsági dolgokkal kapcsolatb aî, azt gondolja, foglalkozni
kellene' Az előterjesztésben egyetérthetnek azzal, hogy a kömyezeti hatástanulmányokkal
foglalkozni kell. Azt atészt, hogy,,nem volt helyi népszavazźĺs abban a kérdésben, hogy a helyi
lakosok akaľják-e azLlyeĺtelephely létesítését'', kivenné ahattĺrozati javaslatból, akkor szeńnte
maradéktalanul meg tudnák szavazni mindannyia''. Úgy gondolja, nem a ĺépszavaztĺs itt a
lényeg, hanem az,hogy a hatóságok, a cégek, az emberek megéľtsék azt, hogy mindenhol
vannak veszélyes üzemek, hiszen aktĺr egy közért vegyianyag ruktćrľa is veszélyes üzemnek
minősülhet, vaąy veszélyességi fokozatba van sorolva. Ezeknek Van egy szabźiyrendszere,
ezeket a|kalmazzâk is a cégek, a hatóságok és mi magunk is mindannyian ezeket tartsuk be.
Azt gondoţa, á,lljanak meg ott, hogy illetve, onnantól a 

''nem 
volt helyi népszavazâs abban a

kérdésben, hogy a helyi lakosok akaľják- e az ilyen telephely létesítését'' az nem kell.

Peľneczkv László
Nem titkoltan az a céljuk, és nagyon szeretnék, hogy egy ilyen tartalmú javaslat átmenjen.
Elkezdték megnézni, hogy lehet ezt csiszolni és azt a félmondatot, ami ugy szől, hogy ,,Az
orbán kormány újabb, most már sokadik ökológiai bombát he|yezí el országunkban," azza\



együtt, hogy személyesen azt gondolj a, huzzttk ki a felvezető ńszbol és minden olyan részt,
ami politikai felhangokkal kapcsolatos.
A középső 3 bekezdést praktikusan kihúznák és akkoľ a Képviselő-testület minden tagsźnak
megfelelne. Ami a helyi népszavazâst illeti, ott szándékosan nem ,,és'' szerepel, hanem

',illetve'', tehát ,,illetve nem volt helyi népszavazźls abban a kéľdésbeÍť'. Ezt úgy értelmezik,
hogy ideális esetbęn még helyi népszavazźls is van' nem peđig ,,és'', az ,,ilIetve" az egy
vagylagos történet. Azt gondolja, amellett, hogy részletes környezeti hatástanulmány is legyen,
illetve az alapvetően legyen, az ,,illetve" az arÍautal, hogy ideális esetben eľľől még egy helyi
megerősítő vagy véleménynyilvánító döntés is legyen' Szabó Balázsnak válaszolva elmondja,
Debrecen ügyében kiemelt kormânyzatiberuhtĺzás lett és ęzért ahelý népsz avazâs okafogyottá
vtit. Orszâgos népszavazŕst pľóbáltak kezdeményezni, de tudomása szerint elutasították. Még
haľcolnak az orczźĺgos népszavazâsért, mert ezek soľban lennének kiemelt kormá'nyzati
beruházások. Megkórdezi, esetleg ęzzel amódosítással megszavazhatő-e ahatźrozati javaslat?

Rádi Attila
Megnézte az érte|mező szőtárt is, hogy az ,,il|etve'' mit jelent' Van egy hivatali nye|vezete az
,,illetve'' szónak és most nem foľdulna Jegyzo Asszonyhoz,hogy mondjon igent vagy nemet,
hogy az illetve mit jelent. Az az álláspontja,ha a hatósági vizsgálatokat korľektül lefolýatják,
benyujtják a megfelelő anyagokat, akkoľ nem gondolja, hogy mindenképpen népszavazźsravan
szükség. Igazźĺből avagy szo az, ami éľdekes. ,,A mi szempontunkból most lényegtelen, hogy
Fóton |esz a népszavaztĺs vagy sem, hiszen azzal vagyunk szolidárisak, hogy Fót egyébk ént ez
ellen a beruhâzâsi döntések ellen, amelyik nem a beruhź,zźs ellen lép fi)l, hanem a
hattsvizsgźiat, illętve a katasztrőfavédelmi engedély ellen, ezt vitatja, és ezt prőbáIja
finomítani''. Tehát igazźĺből itt a népszavazâs szerinte nem lényeges és ęz nem is
akkumulátorgyźńâst. Ez mtĺr kiterjeszto mondat az orszźĺg egész tészére. Nem a népszavazźs
ellen van, akkor leg5ĺen népszavazás, demost egyhelyi üggyel kapcsolatban, egy jogi eţárásban
szolidaritást vállalunk, kifejezzik a véleményünket, hogy a hatósági eljárások legyenek
korrektek és utána kiterjesztjük ana,hogy eznépszavazás legyen. Nem jogtsz és nem is akar
az,,ill'etve'' szón most fennakadni, de azt gondoţa, ezt pľóbálják megfogalmazn| akźr itt2
perces szünetben.

dľ. Dallos Andrea
Rádi képviselő úrnak a hatttrozati javaslathoz érkezett módosító indítványa, miszeľint a
hatástanulmttny sző után legyen a pont és ne legyen benne az ,,illetve'' szó utáni mondatrész.
Nagy István képviselő úľ pedig módosításként aztjavasolta, hogy sehol a világon ne épüţön
ilyen, ezzel egészüljön ki ahattĺrozati javaslat'

Déľi Tiboľ
Ha kiveszik az ,,1||etve'' szó után azt amondatrész ahatározati javaslatból, hogy 

''ĺIem 
volt helyi

népszavazźĺs abban a kérdésben, hogy a helyi lakosok akarják-e az ilyen telephely létesítését.''
akkor egyhangúan meg tudják szavazĺi, rendben. Az eloteľjesztó alap1avaslatként befogadta,
|ezźrja avitttt.
Felhívja a Íigyelmet aÍÍa, ha jól emlékszik a héten született anól döntés, hogy 2035-tőI
belsőégésű új autót nem lęhet értékesíteni az Eurőpai Unióban. Hogy ezt ídőkozben
módosították? Akkor ez élt egy napot. Szavazćsra teszi fel ahatźrozati javaslatot.
Faĺkas István és Dľ. Szabó Béla érintettség miatt nem szavaznak.

Budanest Főváros IV. keľület Úipest onkoľmányzata Kénviselő_testĺiletének
75l2023,(IÍI.30.\ határozata a Fĺĺt határában teľvezett akkumulátor ľaktárról és gyáľról
Budapest Fováros IV. Kerület Ujpest Képviselő-testülete úgy határoz, hogy nem tartja
elfogadhatónak olyan akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó üzemek és ľaktárak létesítését,
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amelynek telepítését ĺem elozte meg érdemi stratégiai köľnyezeti vizsgtĺlat és ľészletes
környezeti hatástanulmány.
A Képviselő-testülete kinyilvánítja szolidaritását és minden kért segítséget megad Fót
városának, ami allhoz kell, hogy akozigazgatási pert sikerľel megvívja. Felkéri a polgármestert'
hogy e hattĺrozatről írásban tájékoztassa Fót váľos önkormányzattĺnakképr.iselő testületét.
Felelős: Polgármester
Határidő: aszavazást követő 5 munkanapon belül
(I7 ígeĺ, 2 fo nem szavazott, elfogadva)

Javaslat a polgáľmesteľ és az alpolgáľmesterek hivatali személygépjáľmű
magáncélrĺ haszná,|atának kiteľjesztésére
Előterjesztő: Nagy István frakcióvezető

Nacy István
Elmondja, bármikor előfordulhat, hogy valakinek bevonják a jogosítványát, eltöri alâbźĺt,vagy
éppen bármilyen más baleset éri és akkor nem tud bejámi a munkahelyéľe. Fel akarja olđani azt
ahe|yzetet, hogy és kiegészíti azzal ahatźĺrozati j avasl atttt,hogy a tisztségviselő mellett dolgozó
köztisztviselő is vezethesse az autőt. ,,Ez a viszonya e|lhez azugyhöz, nem érdekli és nem is
fogja érdekeln| ez a Kata és a DK dolga.''

Szabó Balázs
Visszautal az eloző napirendi pontra annyiban, hogy ,,Itĺtjćĺtok, azért mégse fülösleges az az
akkumulátor gyâr, ha abból önvezeto autókat ćůlitaĺak elő. Szerintem alpolgármesteľ
asszon1mak egy önvezető autóra lenne mihamarabb szüksége, és azt gondolom, hogy egy
kozbeszerzést lehetne eÍTe a legközelebbi alkalommalkiírni.'' Már megbeszélték ezt azügyet.
Egyvalami nem szép a ,,sztonban'', mert azt moĺdta alpolgármester asszony, hogy ez mźĺr
hónapokkal ezelőtt vo|t, ,,ez a pártelnöködnek az öszodí beszédéľe emlékeztet engem' ő sem
bevallotta, lebukott, itt is ez töľtént. A szenvedélyes igazsägbeszéd az egy vallomás? Nem,
lebukott."

Déľi Tiboľ
Megköszöni ahozzâszólást. Szavazâsra teszi fel ahatârozati javaslatot, melyet az e\oterjeszto
akként módosított, hogy ,,a tisztségviselő mellett dolgozó köztisztviselő/munkavtilalő"
mondatľés s zel egészi|jön ki.

76/2023.(III.30.) hatáľozatą u oo*u.-.r,;; és az alpolsármesteľek hivatali

A Képviselő-testtilet hozztţźlrulr aLthoz, hogy a polgármestet és az alpolgármesterek részére
magáncélú haszĺtůatra biztosított hivatali személygépjárművet a haszĺéiatra jogosult
jelenlétében, annak a Ptk. 8:1 . Ş (1) bekezdés 2. pontja szerinti hozzźúartozója és a tisztségviselő
mellett dol gozó közti sztviselő/munkav ćiIaIő i s vezethes se.
Határidő: folyamatos
Felelős: polgármesteľ
(18 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

Javaslat 
^ 

Szülőotthon mögötti egykoľi beton spoľtpálya paľkolási célú
hasznosításáľa
Előteriesztő : Szabó Balâzs önkormányzati képviselő



Szabĺí Balázs
Tisztelt Képviselő-testület! Előterjesztése 4 hattľozati javaslatot tartalmaz.
Választókötzetében, a 10-es körzetben a Szülőotthon mögött kettő beton focipálya van, most
az egyi|<ről szeretne beszélni, amit a Szigeti Gaľden mögött megbújva taláIható. onnan
kezdődött a történet, hogy nagyon sok ott élő lakost megbírságoltak az Újpesti Rendészet
munkatáľsai, ők emiatt tiltakozásba kezdtek, alźtirasgyujtést, petíciót fogalmaztak meg, majd
hozzá és polgáľmester úľhoz foľdultak. Polgármester úr nagyon kedves volt, néhány napon belül
fogadta is az o képviselőjüket. Bejöttek, elmondták elképzeléseiket, tulajdonképpen nem is
tiltakoztak' hanem inkább jobbító javaslatokat fogalmaztak meg és ezen jobbító javaslatok
közül az egýk az, amit most idehozott. Ennek a beton focipályának a kerítését, a vasketrecét a
múlt hét során elbontották, tehát még annyira sem alkalmas spoľtolásra, mint eddig volt. Eddig
sem volt alkalmas, balesetveszélyes volt, nem volt jő ez a focipálya máľ évek óta, most máľ
kerítése sincsen. Tökéletes hely lenne ahhoz, hogy ezen a felületen a lakók, akik ott élnek a
Szigeti sétány környéken ott tudjanak tárolni autókat és a javaslatai anavonatkoznak,hogy ezt
e..nsedje meg az Önkormányzat. Némileg bonyolitja az ügyet az,hogy ez a terület a Fővárosi
onkormányzaté,tehtttvele és a Fővárosi Vagyonkezelővel kell majd alkudozni ez ügyben, hogy
ezt ők megadják' Azt gondolja, ideiglenes jellegge| ezt nyugodtan, már akár holnaptól is
megengedhetnék az ott élőknek. Hosszabb távon pedig azlerne a céIja, meg a lakóknak a cé|ja
is, hiszen nýlvánvalóan egyeztetett velük mielőtt eztbenyujtotta, hogy ott egy bekötőutat
építenénk 20-25 méteren és a pá,Lya a mostani kézl|abdapâ|ya méretu betonfelületen pedig
kultuľált parkolási rendet hoznának létre és esetlegesen azt a pźůyáť- körbe vehetnék
növényzettel, hogy jobbannézzenki. Ezekľe vonatkoznak a javaslatok és hangsúlyozza, ęZîem
csak az o elképzelése, hanem az ott élők javaslata is. A javaslatbőlhitnyzlk ahelyrĄzi szćlma
ennek a teleknek' amit nem tudott hirtelen tegnap kideríteni, eztmajdnyilván utólag íľják bele'
de mindenki pontosan tudja, meg sejtheti, hogy melýk területre vonatkozik ez a javas|at. Arľa
kéri a tisztelt Képviselőket, hogy ezt tźtmogassák és engedjék meg azoknak a lakosoknak,
akiknek most nagyon komoly paľkolási gondjaik varrnak és emiatt bírságokat kénytelenek
ťtzetni, kerékbilincseket kapnak mostanźĺban, igaz, hogy ezt sikerült orvosolni az elmúlt
idoszakban. Kaptak egy olyan ígétetet,hogy ez most meg fog szűnni egy daľabig, d,e azthíszi,
ha ezt a javaslatot tudnák támogatni, akkor itt 30-40 autónak a parkolását meg tudnák oldani és
ezzel gyakoľlatilag ennek a kömyéknek a parkolási gondjait jelentős mértékben tuđnák
e1Yhíteni. Az elmúlt napokban jelent meg hír az ĺJjpest médiában azzal kapcsolatban, hogy
Ujpest szerte folytatódnak a beton felületek feltöľései, ami örvendetes dolog néhány helyen.
Azt szęretné kérni, hogy ez itt ne történjen meg, hanem itt hadd tudjanak parkolni a lakók a
jövőben, hiszen ez a mindennapjaikat érinti és nem csak egy szimbolikus intézkedés, mint
mondjuk akćtt az előzó napirendi pont. Szeretné, ha ezt ttlmogatná a polgármester úr meg a
többséget adó frakciószĺivetség is.

Déri Tibor
Tájékoztatja képviselő urat, hogy vaLid az információ, hogy a BFVK a terülęt tulajdonosa, és
ez ügyben elkezdodött az egyeztetés a BFVK vezetőjével Barcs Ba\ázzsal. Javasolja, hogy a 4
darab hatttrozati javaslat helyett fogadjanak el egy olyan hatćrozatijavaslatot, hogy Budapest
Főváľos IV. keľület Ujpest onkormányzatânakKépviselő-testülete úgy dönt, hogy kifejezi azon
szźndékti, hogy a Szülőotthon mögötti egykori beton sportpálya parkolási célľa hasznosuţon
és felkéri apolgármestert, hogy a szükséges egyeztetéseket folýassa le ez ügyben. Amennyiben
ezt befogadja a képviselő úr, akkor úgy gondolja' a Képviselő-testület ezt jő szíwel meg tudja
szavazni.

Szabó Balázs
Be tudja fogadni és amennyiben ezmeg tud valósulni, jővzůlagyjaa Főváros, akkora bekötőutat



is gondolja meg tudják mellé építeni. Az a 20-25 méteres utszakasz nem kell, hogy gondot
okozzon, azt gonđolja.

Déľi Tiboľ
A szükséges egyeztetésekbe ez is beletartozik

Szabó Balázs
Megkérdezi, ennek mi a határideje, csakhogy a lakóknak' mit mondjon?

Déri Tiboľ
A jövő héten fog időpontot egyeztetni a Barcs úrral és uttĺna döntést homak. Nem fog tudni
most hatáľidőt mondani, helyben szokásos módon folyamatosan kerül meghatârozësra.

Szabó Balázs
Nem akarja sürgetni, csak minél előbb jó lenne

Déri Tibor
Tt|ékoztatâsként elmondja, máľcius 6-án személyesen fogadták őket, március I7-éig a
szükséges számításokat, adatgýjtések elvégezte az osztźly, a kabinet döntéséľe vár, most
március 30-a van, itt taĺtunk. Abban bízĺak, hogy minél gyoľsabban ezmegtud valósulni.

Rádi Attila
Egyetlenegy mondatot szeľetne mondani, mert közben megnézte a KSZT{. A bekötőút építése
további betonozást igényel és a KSZT szeľint a zöldfelület nem csökkenthető. Szabók
Balázsnak mondja, hogy nem |esz ez olyan egyszeru, ezek tények. Most ez mindenkitől
független, csak hirtelen rtnézett a KSZT-re és az konkľétan azt mondja, hogy ezen a területen
nem csökkenthętő a zöldfelület nagysága.

Déľi Tiboľ
Lehet, hogy gyeprácsos módszeruel meg tudják oldani és akkoľ nem csökken a zöldfelület.

Rádi Attila
Csak felhívja a figyelmét erre Szabó Balázsnak, hátha polgármesteľ úľnak nem hiszi el, hogy
nem olyan egyszeru ez a dolog.

Déľi Tibor
Valóban igy van, nem egyszenĺ a dolog. Több hozzásző|tts, észrevétel nem lévén leztľja avittt
és szavazttsta teszi felr az âlLalajavasolt hatźĺrozatijavaslatot, amit az előteľjesztő befogadott,
miszerint ,,Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgý dönt,
hogy kifejezi azon sztĺndékât, hogy a Szülőotthon mögötti egykori beton sportpálya parkolási
célra hasznosuljon. Felkéľi a polgármestert, hogy a szükséges egyeztetéseket folýassa 1e.''

Budapest Főváľos IV. keľiilet Úipest Onkoľmányzata Kénvĺselő-testületének

célú hasznosítására
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
kifejezi azon szźtndékát' hogy a Szülőotthon mögötti egykori beton sportpálya parkolási célľa
hasznosuljon. Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges egyeztetéseket folýassa le.
Hatáľidő: folyamatos
Felelős: polgármester
(19 igen, elfogadva)
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Altfatter Adalbeľt képviselő úr ]8,24 órakor az ülésľőĺ távozott, így a Képviselő-testület
ĺétszáma 18 fő lett.

Javaslat vizsgálat lefolytatására a Glokalis Kft-vel és a Wizaľts Kľeatív Kft-vel
kt'ti'tt szerződésekkel kapcsolatban
Előteťesztő : Szabó Balć'zs önkormányzati képviselő

Szabó Balázs
Elmondja, Nagy István azon Facebook felhasználók kozé tartozik, aki még nem tiltottale az
újpesti közéletből, úgyhogy nagy élvezettel olvassa mindig az ő posztjait és próbál értesülni a
váľos dolgairól. Március elején neki két posztja is volt az Újpesti Sajtó Kft-v el, 1lletve az ő
általuk megbizott két céggel a Glokalis Kft-vel és aWizarts Kľeatív Kft-vel kapcsolatban. Itt
súlyos vádakat fogalmazott meg Nagy István. Nyilvánvalóąn Nagy István nem kérte meg arra,
hogy a nevében most eljárva ilyen javaslatot nýjtson be. ot érdekli' hogy mi volt ęz azigy és
felettébb gyanús dolgok vannak itt. Ami a leginkább éľdekelné és erre nem kapott vźiaszt,
amikor kérte, ęZ aZ a 100 videófelvétel, aminek darabja260.000 forintér késziilt el, összesen 26
millió forintér1 és abból egyetlen egyet sem vetítettek le. Megkérdezi, igaz-e ęz az informâcĺő?
Ez éľdekli legjobban és az egyik ilyen határozati javaslata az,hogy a következő testületi ülésen,
a televízőn kezdjék eI azokat végtelenítve jâtszani. Nagyon szeretné megnézni ezt a I00,
á'llítőlagminősíthetetlen színvonalú videoklípet vagy mik ezek, nem is tudja mik, egyet se látott
belőlük, bár sejti, hogy milyen minőségben' meg színvonalon készültek el' ,,Itt megint egy ilyen
közérdekű adatigénylést is akkor megfogalm aznék igy egyuttal, tehtLt szeľetném kérni ezt a 1 00
darab, nem tudom mekkora adathordozó szükségeshozzźĺ, azthiszem, hogy ezíttal most egy
CD lemęz nem lesz elég, attól tartok, úgyhogy szeretném, hogyha eZaaZigy ez kiderülne,
hogy itt mi volt, męrt itt nagy disznóság van, mert itt Nagy István azt źilítja, hogy a Wizarts
Kreatív Kft. azbe lętt csődöltetve,kényszertörlés alatt van, és nem fizętett adót.'' Ez felháborító
azt gondolja, mindenkinek adót kell fizetnie, még o is fizet adót. Hallatlan, ha egy cég csak úgy
bedől és nem ťĺzętutćĺna adőt, azutttt meg eltűnik. Azt is szeretné megkérdezni, biztos vaî a
teremben valaki olyan, aki tudja, hogy ki ez a GreLIIik Attila Pál meg Mátyás Dávid? ok voltak
az utolsó ügyvezetöi ennek a nem tul hosszú életű cégnek, akinek az Újpesti Önkormányzat
egy,,6-ost kifizetett vagy 18-as volt''? Ezek azt gondolja, válaszokľa várnak és amikoľ Nagy
István úgy fogalmaz,hogy nem a jogosítvány miatt kell Bedő Katának majd magyarâzkođnĺa,
szerinte erľe gondolt, ezel<te az ugyekre. Izgatottan vźľja a válaszokat erre az ügyľe' nem szép
dolog szeľinte, ami ennek az ügynek kapcsán történik, feltéve, ha Nagy Istvánnak ebben igaza
van' volt maľ olyan, hogy pontos találatot adott.

Naey István
,'Ha Szabó Balâzs érdeklődését felcsigáztanéhttny Facebook bejegyzése, akkoľ ęr'róI azügyről
egy hosszabb értekezést olvashat egy interjúban, amit vele készített a Mandiner.hu és a
hétvégén jelenik meg''. Súlyos összefiiggések vannak ebben a történetben, hogy csak egy példát
mondjon az Újpesti Sajtó Kft. egylk dolgozója bizonyos Besztercei Judit a StudioVino-val
egyiittműködésben egy filmet reĺdezett, eľĺe ptĺIytĺzatot nyertek, ahol a Duna Televízió vo|t az
első közlőję. Az ahelyzet, hogy maga is megdöbbent, hogy van egy olyan cég, pontosabban
kettő, mert a StudioVino-t és Glokalis-t együtt kell értékelni, és ez a két cég csak az első évben
2020-ban, majdnem 50 millió forintot vitt ki innen avtroshtnáról és az Újpesti Sajtótól, meg
az Ujpesti Kulturális Központtól. A cég hźLIójźLtvégignézve, meg rákeresve azintemętęn eÍTe a
cégre azt látta, lehet, hogy ľosszul értékeli' de vannak olyan cégek, amelyek mindig a
mindęnkori hatalomnak megfeleloen helyezik át a súlypontokat egyik cégről a másikľa és úgy
jutnak ptůytnati péĺzel<hez. Ez ügyes, de végül is nem töľvénýelen. Amit viszont nem éľt és
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ęÍos a gyanul, hogy furcsa módon a Glokalis Kft. és a StudioVino is arra van berendezkedve'
hogy Íilm- és videógytrtâs, ez a fo tevékenységük. EIlhez képest a StudioVino kĺeatívokat
gytlrt, weblapokat fejleszt az a StudioVino, amelyik technikailag jól felkészült stúdiója van'
kameľái vannak, mindenük megvan allhoz, hogy szakszerú, jőIkivitelezett filmeket és videókat
gyártsanak az Újpesti Önkormányzatnak. Szerinte erľe felkészilt azÚjpesti Sajtó Kft. is, ott is
van két operatőr, vágójuk van, kameľáik vannak, lehetséges, hogy ők is ďkalmasak lennének
effe a Îeladatra, azért a 300 millió forintért, arrit az Önkormányzatnagyjából évente biztosít
neki. Szerinte nincs szükség se kamerára, se fényképészre, hogy az alpolgármesterek
mindegyikének legyen saját fenyképésze, saját opeľatore, mert ezek megoldhatók, és ha meg
akarnak nyilvánulnia, akkor megtehetik az Újpesti Sajtó Kft. közreműködésével. Nem kell
ehhez külső szereplőket bevonni. Ami még ebben probléma, hogy az egész dolog akkor derült
ki, amikor az Újpesti Sajtó Kft. felügyelő bizottsági tagja volt és onnan kitették, de addig
elkövettek egy apró hlbtLt, kiküldték neki egy excel táblában a szâllítói nyilvántaľtásokat, a
hozzâtartoző szźmlźĺk összegével együtt. Akkoľ tapasztalta azt,hogy sok pénz megy ki, és azok
mind egy irćtĺybamennek és ez az ,,egy irźny Soós Edvinhez köthető cégek''' }lltlr 2020 nyaŔn
megirta, hogy óvatosan Soós Edvinnel. Azért azmég sem jáľja, hogy valaki azt tĺllitja,hogy az
ő ćůtalairányított cégek mindent visznek Újpesten. Ez megjelent a sajtóban is és azt is elküldte
a polgármesteľ úmak, amit neki eljuttattak' most mindegy hogyan. Alapvetően az aprobléma,
hogy folyamatosan jonnek elő ezek a cégek. Ilyen például a SoFTSoL Kft. is biztos, ők is Soós
Edvinhez kötodnek, tehát dokumentumokkal bizonyíthatőan megvan a személyes kapcsolat.
Varju Lászlőhoz is elvezet, ha nagyon akarja a dolgukat feltárni, męrt van közös múltjuk, mert
a Greilich név nem olyan gyakori, hogy ne vegye észre azt, hogy a komlói szénbányáknál voltak
egyidőben a|kalmazâsban és ott robbantástechnológiával foglalkozott. Sok összefüggése van
ennek a dolognak és ez nem véletlen, minthogy aZsemvéletlen, hogy a Glokalis Kft., amelyik
nincs felkészülve effe a ťeladatta, mert, ha valaki megnézi a mérlegükęt és az eredmény
kimutatásukat, abból az őerijlt ki, hogy alig van éľtékcsökkenési leírásuk, ami azt jelenti
nincsenek eszközeik. Na ezek a cégek gyźLrtjak azokat a videókat, Ungr Vera mondta el a
felügyelő bizottságülésén, ő nem tudja, hogy miről van sző, de ott vannak a szerveren és azért
nem lettek lejtttszva, mert minőségileg rosszak voltak és az akkori ügyvezetl5 Bíró Bea
szal<nailagnem tudta ezt felvâllaln1 azt a minőséget, arni úgy tűnik, hogy kísértetiesen azonos
azza| a minősóggel, amelyiket avźiaszttĺsi kampánybanhaszĺtůtatok. Itt azértűgy túnik, hogy
esetleg felmeriilhet a tiltott pártfinanszitoztĺs gyaníja is, és ami a legszebb a történetben, hogy
Tompos úr, aki a Momentum Mozgalomnak a komrpcióvadźĺszmunkacsoportjának vezelője, ő
sem látta filmeket és azt źĺllította,jegyzőkönyvbe mondta, hogy ebben az igybeĺ felkeľeste az
Újpesti onkormányzatot és a váľosvezetéssel ttrgyalt,hogy ězt fejezzékbe.-ge is fejezték, de
addig ťolvettek 26 mllliő forintot, ami vagy hibás teljesítés volt, vagy egytĺ|talźn nem volt
teljesítés. Azért mondja, hogy óvatosan, 2 és fél éve szólt, és amit az elobb elmondott az
onérzetről,,,ha szólok és nem hallgatnak meg, akkor az igazamat meg fogom keresni.'' Ez a
dolog tarthatatlan, Soós Edvin tarthatat|an,Ugyanaz az operatőre Van' aki itt járkált még nemľég
mogottünk,o gyartjaazinterjukatvalamint gyengekamérával, aztźĺnvalahoi megvágják, bi'toš
nem olyan helyen, ahol értenękhozzâ és kijönnek ezek ahaszĺźłIhatatlan videók. A legszebb
történet, hogy amikor bejött Tompos Márton és szólt, akkoľ egy hónap múlva ,,ki lett vtĺgva"
az Ujpesti Sajtó Kft. felügyelő bizottságthól, korábban, mint ő. o nem cserét kért,hanem azért
kellett lecserélni, mert önkormânyzati képviselő nem lehet önkormányzati sajtó felügyelő
bizottsźĺgaban, ezt tudomásul vette és cseľélt. Most ott nézegeti a szćĺmlâkat, kutakodik. A
StudioVino szám|týa ott van bent, 5,6 millió forintért rögtön 2020-ből és itt is valószínű, hogy
még van, bent számla, arnit nem kap meg bármennyire is kéri 3 éve.
Akkor sem figyeltek arra, hogy ,,ez valamit elkezdett matatni a rendszerben, és ebből baj lehet,
nem változtattatok a technoló giâĺ, ugyanazokon a cégeken keresztül megy kí a pénz, ez a
bajom''' Vannak személyes összefiiggések bizonyítható módon, amit elmondott tźtmađhatatlan,
mindenről megvan apapírja. Feltűnt neki, hogy egy csomó cég például a Wizaľts Kĺeatív Kft.



májusban alakult. Senkinek nęm túnt fel, hogy ezeknek a cégeknek hogyan megy fül az
arbevétęle. olyan cégeknek, amelyeknek azt megelozóen 2-3 millió forintos árbevétele volt,
például a Glokalis Kft-nek gyakorlatilag nem volt árbevételę 2019 előtt, konkľétan 0 foľint volt
2017-ben és 2018-ban. 2019-ben 10 millió, 2020-ben 20 millió 2}2I-benpedig máľ 30 millió
foľint volt az árbevétele. Évente 10 milliót növekedett az źrbevétele és akkoľ innentől kęzdve
Soós Edviĺľol beszél, aki egészen biztos, hogy ,,be volt kötve a baloldalhoz,YarjuLâszlohoz,
mer1 Varju Lâszlő helyezte őt el Tatabányân is. Tatabányán is írogattak eľľől, olyan
összefiiggésben, ahol egyéľtelműen látszott, hogy ugyanazok a cégek' akik itt Újpesten
dolgoznak, megjelennek Tatabányán is''. Az egészügyben az a legbosszantóbb, hogy még csak
altttszatra sem ad senki. Nincsenek diverzifikálva a cégek, hogy ne lógjon ki annyira alőltĺb.
A Wizaľts Kĺeatív Kft. gyakorlatllagmájus Z8-énbejegyezve, május 28-änaz Önkorm źĺnyzattal
már szerzódést kötött' lebonyolította az autós mozit, azttn lebonyolította ezt a városnapi
fotókiállítást, felmarkolta a pénzt augusztus végéig a 18 millió forintot bruttóba, azutźn
semmilyen ÁFA-t, semmilyen adót nem vallott be. Miután semmit nem reagttlt gondolja' a
NAV elkezdte a cég megkeresését, azttn mivel nem találta meg őket, úgy döntöttek, hogy
kényszeľtorlését kezdeményezik a cégnek. Bruttó 18 millió forint, ami nekik nettó 18.000.000
lett, a kasszát kiürítették, elszeleltek. Az egy másik kérdés, hogy mennyit szolgtitatott ezért a
péĺzért a Wizarts Kľeatív Kft.? Vajon ténylegesen itt voltak-e az autősmozi megrendezésekor
vagy csak hoztćtk a nyilvános WC-t, meĺt az összes többit az onkormtnyzat munkatársai
végezték el. Súlyos bajok vannak itt, ennek ellenéľe a képviselők mindent megszavaznak. Ez
egy komoly probléma, le kéne ćilni, ez így nem jó, ebből nagy bajok lesznek. Valakinek
problémái lesznek és akkor nem beszél a Wizarts Kreatív Kft-nek az összefiiggéseiről, mert
arľól is tudna hosszú előadást tartani, de ettől most eltekint, egyelőre maradjanak a StudioVino-
ntů, a Glokalis-ná|. a szerződéseknél. A vćlroshtván például polgármesteľ úr tud arról számot
adni, hogy azokuttn, hogy figye|meztette,miéľt kötött velük szęrzoďést? Nem érti. Nem tudja,
hogy mindenki tud-e ezehől a dolgokról a városvezetésben. Ez egy súlyos probléma, meľt
alpolgármester asszonyhoz ,,vaĺl bekĺjtve'' a Soós Edvin és Vaľju Ltĺszlő hozta ide, egyébként
meg Palotáról érkezett. Nem tudja, hogy Palotán dolgozik-e?
A másik, ami érdekes ebből a szempontból, és talán tulajdonképpen ez aZ ittas vezetéshez
kapcsolódik, hogy hallották, felvették és itt voltak, akik megerősítették, hogy ZOl9-ben, abban
a durva vźiasztźĺsi kampányban' ahol minden szemetet, mocskot rájuk hordtak, abban a
választtsi kampányban alpolgármester asszonynak az aZ ötlete támadt, hogy a
,,Wintermantelnek neki kell menni hátulľól vagy elölről, be kell fékezni előtte, hogy karambol
legyen és jól meg kell szondćntatĺi Wintermantel Zsolt." El:thez képest ok kultuľáltan
viselkednek' nem foglalkoznak ezzę| a kérdéssel. Komolyan mondja, itt van az egyţk tanu
Szabó Baltns, de nem csak ő, mert akkor elmondja aztis,hogy eztholmondta alpolgármester
asszony' ',A Melange Kźxézőban mondtad Trippon Norbeľt, Juhász Lász|ő és Varju Lászlo
jelenlétében. A szomszéd asztalnál folvették a beszélgetést' Rádi Attilánál van a hangfelvétel.''
Ebben a váľosban nincs titok, lehet szőrakozni, ehhez képest ők rendkívül méltányosak. Azt
gondolja, amikor szól, akkor figyeljenek oda, hogy mit mond, mert nem a levegőbe szokott
beszélni, és Soós Edvint meg,,takarítsák'' elÚjpestről, mer1nagy baj lesz belőle.

Szabó Balázs
Ha jól értette ahelyzet ľosszabb, mint gondolrta, ez megerősítést nyeľt szźtmtra. Annyit tuđ ez
ügyben elmondani, ha jól érti,lefoľgatjttkezeket a videókat, azokĺézhetetlenek, nem jelennek
meg adásban, ami pedig megjelenik nagyritkán a városvezetők Facebook oldalain, az nem tudja
megnézni, męrt le van tiltva. Akkoľ nagyon jó helyľe megy az ő adőťĺzetőipénze, évente adőzik
Ujpesten.

Az ülésen bekiabálások voltak.
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Déľi Tiboľ
Ujpesten ađőzík képviselő úr?

Szabó Ba|ázs
Ujpesten is adózik a gépjárműadót például Újpesten fizeti.

Déľi Tiboľ
A gépjármrĺadót nem Újpestnek ťlzeti,mert elvették, a NAV-nak kell ťĺzetni.

Szabó Balázs
Akkoľ a kormánynak, teljesen mindegy, de az a26 millió akkor gyakoľlatilag elpárolog és nincs
érdemi produktum abból. Azt szeretné megkérdezni, meg lehet-e ĺéznĺ ezeket a filmeket? Ha
kikéri megkapja-e, mert akkoľ holnap kikéri és szeretné jövő hétre megkapni. Egy filmes
kollegának gondolta megmutatja, hogy szakértő szemmel ĺézze meg, milyen ez aprodukció.
Amit Nagy István említ, hogy az ellenzéknek kampányolt ez a csapat meg eZ a kor, olyan
szempontból tudja megerősíteni, hogy akźĺrhá'nyszor bekapcsolta az é1ő videóit a Máľky-
Zaynak, meg a kampány eseményeit, mindig a háttérben mozogtak ezęk ajól ismert figuľák,
akikről most itt Nagy István is beszélt, ott voltak folyamatosan' meg Mćĺrky-Zaynak a videóit
is hasonló stílusban készítették el. Rá lehetett ismerni az újpesti videókból aMtĺrky-Zaynak a
stílusára. Ugyanaz volt, ugyan olyan feliratok, ugyanazok a helyesírási hibák, u;gyaîaz a
hangulata, a képivilága ezeknek a videóknak és tudjuk, hogy Máľky-Zay miből ťorgatta ezeket
a videókat, amerikai pénzekből. Nemcsak újpesti, hanem amerikai pénzekből is dolgozik ez a
kör. Úgy gondolja, nem ingyen dolgoztak Mirky-Zaynak, ő sem doÎgozott volna neki ingyen.
A másik, amit megemlített Nagy István, az valőban szóba kerĹilt 2019-ben. Ilyen ötlet
elhangzott, hogy jó lenne valahogy lebuktatni Winteľmantelt, amikoľ megy haza tészegen a
Kakukkból. Erre mondta az interjíban a koľábbi napokban, hogy ,,ez e1y össznépi sport itt
Újpesten, hogy azújpesti képviselok részegen jârnakhazaa venăéglátóhăíyekľol''. Valţuk be
őszintén, 2019-ben miért voltak annyiľa sikeresek pont Soós Edvinék videói? Mert egy olyan
dolgot mondott ki, amit az egészváros maľ beszélt, köztudott volt, mindenki tudta, végre valaki
megmondta és ez volt az akkoľi ellenzék. Nagyon jók voltak azok a videók, hatásosak voltak,
lehetne, valami politikai kommunikációs szakon ezeket majd kielemezgetni, meg tanítani.
Tehát 26 milliő úgy, hogy meg se lęhet nézni, az nem túl jó, szerinte. Gondoljon bele a
városvezetés, ha ezt fotdítva a fiđeszesek csinálnák, hogy fel lennének háborodva. A
Momentumra gondol, meg a különféle XXL sztzadi páľtokĺa, ha vannak még ilyenek.

Bedő Katalin
Csak egy találós kérdést szeretne feltenni frakcióvezető úmak, aki itt beszélt I0-2a milliókľól'
amik mögött teljesítés van, Ki volrt az onök ideje alatt az a vâllalkoző, vagy nevezzuk
cégvezetonek, aki egy év alatt72 millió forintot vitt el a várostól? Majd kéľi avtiaszt.

NacY István
Az a különbség, hogy a Wintermantęl nem vezetett ittasan, mikoľ a meccsen megivott páľ sört
vagy a Kakukkban. A meccsrol ők vitték haza, voltak tanúk is rá. Volt, hogy köztisztviselo is
volt velük, amikor hazavitték, másrészt meg a Kakukkból pedig a pincér vittehaza. ot is vitték
haza aboľfesztiválrőlkóztisztviselők, akik itt dolgoztak. Amikor ivott nem menthazakocsival,
itt hagýa aYttroshćlza elott. Lehet ezzeIvâđolni a Wintermantelt' de alpolgármester asszony
bukott le. ,,Annyi idősęk vagyunk már, hogy van hentesünk a piacon, van zöldségesünk is a
piacon, meg pékhez is járunk, van töľzshelyünk is nem is egy, több he15ĺe is járunk. Nem a
tulajdonukban van, ez megint egy hazugstg, egy olyan állítás' arnit azért bizonyítani kell.
Amiről ő beszél azt, mind bĺzonyitja. Alpolgármester asszony is azt mondta aztĄságirőnak,
hogy óvatosan, ő is azt mondja, óvatosan''.



Arľól van szó, hogy itt nagyon veszélyes uzem van, tehát nem Fóton van veszélyes üzem,
hanem itt az Önkormtnyzatban működik a veszélyes izem,ez a probléma és ezmindannyiunk
bőľére megY, csak figyelmeztet.

Déľi Tiboľ
Zćrszőként megadja aszőt Szabó Balt.zs képviselő úrnak.

Szabó Balázs
Jól értette, hogy ez aZ e1y mondat volt a vá,|asz a sok feltett kérdésľe, hogy volt egy cég a Fidesz
idejében, aki elvitt 78 milliót, de a nevét, aztnem áruljuk el? Neki kell utánanézni,hogy ki volt
az, aki 78 milliót kapott, akkor viszont az akérdé,se, hogy azok, hogy lettel elszámoltatva2OI9
után? Akkor nem lett foljelentve, ha jól értette, meľt 78 milliót kilapátolt teţesítés nélkül?

Déľi Tiboľ
Felhívja a figyelmet, hogy mindenki akkor szóljon hozzâ, ha megkapj a a szőt, nincs kérdés,
felelek.

Szabó Ba|ázs
Tehát akkor meg lehet nézni ezeket a videókat? Hol lehet megnézni? Ki lehet kémí? Meg lehet
kapni? Fel lehetne tenni az intemętte, meľt akkoľ holnap bemenne ezękért. IJgyvezeto
asszonýól kérdezi, hogy rendelkezésre áll valóban a szeľVeren? Az lenne a kérdése, hogy a
videókat, akkoľ meg lehet-e kapni, erľe még adjon vźiaszt valaki, Trippon Norbeľt is jó, ha ő
vtńaszo|?

Déľi Tiboľ
L eztlrta a v itât, szav azásr a tes zi fel a hatźĺt ozatĺ j avas l atot.

ktfttftr

1. vizsgtůat lefolýatását ľendeli el az Önkormtnyzat és azÚjpesti Sajtó Kft, valamint a
Glokalis Kft és a Wizaľts Kreatív Kft között köttetett szerződések és a szerződések
kęretében megvalósult teljesítések ügyében;

2. felkéri a Polgármesteľt és az Újpesti Sajtó Kft-t, hogy a Képviselő-testület soron
következő rendes ülésén napirend után vetítse le a Glokalis Kft alta|közpénzenkészitett
összes videót és filmet a vźtrosháza dísztermében ta].tůhatő televíziókészülék
képeľnyójén.,'

5 igen, 13 fő nem szavazott szavazati aránnyal nem születetthatározata|.

Farkas István képviselő ur ]8,42 órakoľ az ülésről távozott, ígł a Képviseĺőłest'ület létszáma
17 fő lett.

Homoszexuális pedofÎl jiujitsu edző önkormányzati lakásban és tinkoľmânyzati
bérleményben
Elöteri esztő : S zabó B alázs önkormányz ati képvi selő

Szabó Balázs
Haţa, hogy megy az elégedetlenkedés, hogy máľ megint miérthoz enĺlyi mindent, de szerinte
ęzazosszes közül a legkomolyabb, mindeddig. Az történt' hogymárcius eleje óta folyamatosan
jelenik meg ę8y cikksorozat a Pesti Srácokon egy újpesti illetőségrĺ edzóve| kapcsolatban, aki
gyermekeket moleszttit 20 éven keresztül. A tanúk, meg az á"|dozatok vallomása szerint
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folyamatos szexuális zaklattĺsĺak voltak kitéve, egészen dobbenetes dolgokat mondanak az
źidozatok, itt nemcsak cikkek, hanem videó ripoĺt is készült veltik, althoz vallomásokat is
tesznek. Folyamatban Van egy büntetőeljárás ezzel kapcsolatban. A BRFK Gyermek- és

Ifiúságvédelmi osztály 80 tanút hallgatott máľ ki, akik közül 10 biztos, hogy ennek a homokos
pedofilnak az tĺldozata|ett. ,,Ez az embeľ Káposztásmegyeľen lakik, ezt az embert úgy hívják,
hogy Fekete Máfton, egy önkormtĺnyzatí bérelt lakásban, ahol folytatta ezt az ,,aberráIt"
tevékenységét, illetve egy önkormtnyzattől bérelt edzőteremben folytatott edzéseket, a
gyermekek szämata". Az utóbbival kapcsolatban azt a ttĄékoztatást kapta, meg a sajtó is már
megkta,hogy ez azijzlethelyiség, ami az edzoterem volt, ennek a bérleti jogtttmttr visszavonta
tőle a Vagyonkezelő, tehát ęzmtĺr nincs a biľtokában. Ugyanakkoľ még mindig önkormányzati
lakásban lakik valahol itt Újpesten, Káposztásmegyeľen. A tegnapi bizottsźĺgiülésen kérdezte,
hogy mik a lehetőségęk azza| kapcsolatban, hogy tőle elvegyék ezt a lakásţ hiszen köztudottan
nagyon sok rászoruló, nagyon sok olyan embeľ vâr szociâIis bérlakásra.

Déľi Tiboľ
Tćĺjékoztatja, képviselő urat, hogy ez nem szociális bérlakás.

Szabó Balázs
Akkor nem szociális, de akkor is vár lakásľa' aki sokkal jobban megérdemelné, mint ez az
ember. Déri Tibor arról tájékoztattategnap, hogy jogszerĺĺen az Önkoľmtnyzatnem fogja tudni
felmondani a szerződését ennek a pedofilnak, viszont le fog járni idén valamikoľ a béľleti
szerződése és utalást tett ar-ra,hogy ez valószínűleg nem lesz meghosszabbítva, amit elis hisz.
A tegnapi bizottsttgi ülésen minden józan embert felháborított ez a töľténet, még Molnáľ Tiboľ,
abizottsâg elnöke is azt mondta, hogy ő sztĺmźtra is gyomoľforgató volt ez az egész történet és
nem bíľta végigolvasni, meg végignézni ezekęt a videókat. Egészen döbbenetes, ahogy az is,
hogy a cikkekben megjelent állítások szerint' ez a pedoÍil a Karinthy Frigyes Általános
Iskolában, a Babits Gimnáziumban és a Halassy olivéľ Uszodában is toborzott vagy
kömyékezett meg gyeľmekekęt. A Halassy olivéľ Uszodában állítólag még a múlt héten is kinn
voltak amassztnsľa hívó szóľólapjai, ami egészen döbbenetes. Tegnapelőtt járt azuszodćtban,
de nem taltůkozott ezzęL A cikk azt ttllitja, hogy a múlt héten még ott volt, jó lenne, ha ez többęt
nem lenne ott. Azt gondolja, az Önkormćtĺyzatot, meg személyesen Déri Tibort semmiféle
felelősség nem teľheli, ugyanúgy nem tudott róla, mint o, ugyanúgy nem tudott róla, mint a
többi újpesti. Az ügyben a megdöbbentő az újságíró tłILítźşa szerint az,hogykozszâjonforgott
20 éven keľesztül ennek az embernek az abeĺľźitsâga, tehát mindenki tudta, hogy a ,,Marci az
buzeráns és gyeľekekęt ľont meg''. Ezt mindenki tudta a környezetében, senki nem |épett, ez a
döbbenetes az egész történetben. Azt gondolja, egyetlen egy feladatuk van, ezt az ęmbert
eltávolítani ebből a városból és feltenni azt a kéĺdést' mondjuk a ľendőrségnek' hogy ez a
,,brJzet âns" mi ért ninc s en m é g el ő z ete s |etartő ztatttsb an?

Déri Tiboľ
Felhívja képviselő úľ figyelmét ara, hogy kezd olyan kifejezéseket használni, ami nem
megfelelő.

Szabó Balázs
Igen tudja, az elköveto személyisége jóval fontosabb' mint az ő szólásszabadsäghoz fílződő
jogai, de ezt vállalja. ,,Ha ezért őt Fekete Márton bepeľeli, akkor perelje be, jól teszi." Egy
\Pttlrozati javaslattal egészítette ki a tegnapi javaslatát, azt szeretné elérni, hogy aZ
onkoľmányzat szólítsa fę| az Ugyészséget, 

',a 
nyomozás fokozott felügyelete",vaî egy ilyen

lehetőség azIJgyészség kezében, hogy ezt érvényesítse. Egy olyan nýomozás esetébin, ámi
magas büntetési tételű, illętve ahol a nyomozás egy éve már húzódik' jelen esetben ez él, tehât
itt máľ másfél éve folyik anyomozâs és 2 év a vádemelés határideje, ha jól tudja, akkor vészesen
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közęledik ez ahatćlť'dő, hogy ellene a vádemelés megtörténjen. Ha nem toľténik meg, akkor ez
az ember megúszta és itt egy ,,z-től8-as'' búncselekményről van szó ebben az esetben és azért
ér1hetetlen, hogy nincsen\e1zlrtőztatásban ez az ęmber.Haigazak a cikkekben említettek vagy
annak csak a töredéke igaz, akkor legalább két olyan feltétele a szabadságelvonás
kényszerintézkedésnek ferrnállnak, mint az e|rejtozés veszélye, a tanúknak a befolyásolása
illetvę a bűnismétlés is, tehźtt,mćr ęz a3.
Éfthętetlen szćtmźľa, ezért is szeľetné, ha az onkormányzat meýérdezné, mondjuk a
RendőrkapíÍáĺý, vagy pedig a Rendőrkapitányon keresztül a BRFK Gyermek-és
Ifiúságvédelmi osztályát, hogy ez az ember, miért nincsen még elztĺwa a ttľsadalom többi
részétłĺ|? Azt gondolja, erről az :ijgytol beszélni kell' nem mehetünk el mellette, különösen
annak fényében, hogy többünknek a gyermeke Káposztásmegyeren jär, aktĺr az iskolába, akźr
az uszodttba. ,,AZ ő gyermeke is ott szokott uszni, nem szeretn é, ha ezzel a Fekete Mártonnal
bármikor, bármilyen köľülmények között talâIkozna.'' Javaslatai effe vonatkoznak,
legfontosabb javaslata, hogy azÜgyészséget szólítsák Îel arca,hogy fokozott ügyószi felügyelet
mellett vonják ezt a nyomozást.

Déľĺ Tiboľ
Szeinte az Ügyészség teszi a dolgát. Kiegészítésként elmondja, valamilyen szintenvéďve az
eloző városvezetést is, az illető 2013 vagy 2015 környékén kapta meg és úgy tudja, igen magas
kormtnyzati tisztvisel ő közbenjárásâra ezt a termet. Ha tudta volna az elozo váľosvezetés, hogy
mi folyik ott, vagy mi foľog kozszĘon20 éve, akkor úgy gondolja, nem kapott volna ingatlant
ez azillętő.Többhozzâszolźs nęm lévén lezttrja avitźlt. Dallos Andrea jegyzó asszoĺ.ynak adja
meg a szót'

dľ. Dallos Andľea
Tisztelt Képviselo-testület! Jelezte Polgáľmester úľnak' hogy törvényességi észrevételt kíván
tenni a hatźrozatijavaslatokkal kapcsolatosan' Megérti az ę|óterjesztőt, ahatźĺrozati javaslatok
ĺnrtalma azonban, a magyarorsztĺgi büntető törvénykönyvnek és a biintetőeljarásról szótó
törvénynek nem felel meg, hiszen egyértelmuentźĺjékoztatást nem fognak kapni folyamatban
lévő büntetőeţárásban' sem a Tankerülettől, sem a Rendőrségtől' sőt nem is kérhetnek, hiszen
nem érdekeltek a büntető ügyben. A Be részletesen szabâIyozza azokat a hatásköröket, amely
alapján a büntetőügyben érdekelt bármilyen ttrgyban tćţékoztatźlst kérhet, kaphat. Jelen
esetben, esetlegesen a BRFK vagy a bíľóság szóvivője tehet egy általános sajtótájékoztatőt
olyan kérdésekben' ami a közvéleméný érintheti, de aďatszolgźitatć,sra, eljfuâsra vagy
tt|ékoztatźlsra nem is kérhetik fel őket. Azontul, azért szeretné elmondani, hogy azÜgyészség
az egy1k legszigorubb utasítási rendszeľen alapuló és mrĺködő szęwezet. A Képviselő-testület
jelen esetbęn Îem rendelkezik ,,pa1losjoggal", ezért azt gondolja, hogy e tźrgyban felhívni
eljźĺrâsra az IJgyészséget nem lehetséges. Azon kíVtil, nem a Rendőrség hďyezi előzetes
|etartőztatźtsba az elkövetőt, hanem a nyomozóhatóság, az LJgyészség indítványára. Minden
egyes ęsetben a bíľóság dönthet az egyes kényszerintézkedésekľől, tehát ezek a hattrozati
javaslatok nem felelnek meg a törvényességnek, úgyhogy e tárgyban így nem tudnak szavazni.

Szabó Balázs
olyan kérése lenne akkor Jegyzó Asszony és a Képviselő-testület felel, hogy tekintsék politikai
nyilatkozatnak, tereljék politikai síl<ra ęzt az ügyet. Érti és pontosan tudja, hogy zajlik egy
büntetőeljárás kívülről-belülľől ismeri azokat. Pontosan tudja, hogy a bíróságnak kellene
elľendelnie a letartőztatásźtt egy ilyen mocskos elkövetőnek, de hogy renđelje eL, ha az
Ügyészség nem kéri ezt tőle? Azt gondolja, a nyilvánosság biztosítása az, ami a legfontosabb
ebben a kérdésben és tękintsék politikai nýlatkozatĺak azt. o is azt gondolja, lehet, hogy nem
fog tájékoztatást adni a Rendőrség, mert a Rendőľség arról tâjékoztat, amiről szeretnę. Itt
Itlthatőlag nem nagyon szeretne tźýékoztattĺst adni a nyilvánosságnak, ďe azt gondolja, hogy ez
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egy közéľdeklődésre szćĺmot tartó helyi közügy és joguk van tudni az újpestieknek, ha a
gyereküket leviszik a Hallassy Uszodába vagy beíľatják a Karinthy Iskolába' akkor ,,Fekete
Márton Vagy nem Fekete Márton fogja neki a tesiórát tartanimeg a masszázst''' Ez igenis fontos
lenne, ha legalább ebben aZ egy kérdésben egyet tudnának éĺteni és igenis politikai síkľa
szeretné ezt az ügyet teľelni és a nyilvánosság biztosítását lźúja a legmegfelelőbb módnak, ennél
több eszköz nincsęn a kezében. Aztkéri, ha olyan reménytelen is, hogy tájékoztatźlst kapjanak
a rendőrségtől, akkor is kérdéshez szeintejoguk van. Joguk van kérdést ťoltenni, legfeljebb
nem válaszolnak majd' râ, de azt gondolja, ha még ennyit sem tesznek meg az ugy éľdekében'
akkoľ teţesen felesleges, hogy ma itt erről beszélgetnek.

Dľ. Dallos Andľea
Tisztelt Képviselő Úr! olvasva ahattrozati javaslatot azért eZ nem csak egy tâjékoztatźtskéľés,
hanem beszámoló, felkéľés. Ne arľól szóljon, hogy bármiľe kényszeľítik a szerveket, egy
szovegs zerú j avasl atot várnak képvi selő úĺtól.

Szabó Balázs
Abban sem tudnak egyezségrejutni, hogy megkérik azLJgyészséget, hogy fokozott felügyelet
alá vonják ők a nyomozćst? Érti, hogy lehet, hogy nem fogják. Miért törvénýele'' 

"..ol 
u

szavazás? A javaslatából akkor egyik sem? Ezt el akaľja vinni szavaztsig, hogy nyilvánítsanak
véleményét ebben az igyben a képviselok. Akkor nýlvánítsák ki politikai értelemben is a
véleményüket. Szerinte a 4-bo| egylk sem törvénýelen, ęz a me11yőződése, igyekezett úgy
fogalmazni.

Déľi Tiboľ
Egy olyan javaslatunk lenne, hogy 

',Budapest 
Főváľos IV. kerülęt Újpest onkormányzatćtnak

Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy forduţon ttĺjékoztatźls kéľéssel az illetékes
szervel<hez az esetlegesen elkövetett bűncselekményekkel kapcsolatban." Megkérđezi
képviselo urat, ez így elfogadható-e? Nem fogadja el Képviselő úr, viszont az öĺ által feltett
hatźĺrozati javaslatokró|Jegyző Asszonyjavaslatára nem fog a Képviselő-testület szavazni,mert
nem felel meg a törvényességnek.

Szabĺĺ Balázs
Akko r kénytel en b efo gadni a hattĺr o zati j avas l ato t

Déľi Tiboľ
Szavazâsra teszi fel a hatźĺrozati javaslatot, miszerint ,,Budapest Főváros IV. kertilet Újpest
onkoľmányzata Képviselo-testülete felkéri a polgármestert, hogy foľduljon tájéko žtatâs
kéľéssel az illetékes szervekhez, az esetIegesen elkövetett btíncselekménnyel kapcsolatban''.

7 8 l 2023. űII3 0.\ h atár o zat a
Budapest Fováros IV. kęrület Újpest Onkotmtnyzata Képviselő-testülete felkéľi a
polgármestert' hogy forduljon tźĄékoztatźls kéréssel az illetékes szervękhez) aZ esetlegesen
ęlkövetett bűncselekménnyel kapcsolatban.
Határidő: folyamatos
Felelős: polgáľmester
(13 igen, 3 nem, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

Hozzájárulás megadása az UVS[' számára az Újpest név haszná|atálhoz
Eloterj esztő : Szabó Baltzs önkormányzati képviselő



Szabó Balázs
Az UVSE sikerľe arľa sarkalta egy jó barćijâval együtt, inditvźnyozzźtk,hogy az UVSE szćtmźra
az Újpest névhasználatát most már akkór végre engedjék meg. Aki foţlalkozik az újpesti
sportélettel, az tudja, h9gy az UVSE vizllabda, az TJTE vízíIabda szakosztâIyából jött létre
kényszeľesen, miután oze István őket ''gyakorlatilag ellehetetlenítette és nem kívánta őket
befogadni, még akkor Benedek Tibort, Isten nyugosztalja, őket is elhajtotta''. Így kényszeľesen
megalakult az Újpesti YízIlabda Spoľtegyesület, amit oze István 

-nem 
hagyott ánnyiban,

,'utánuk nýlt'' és egy bírósági eţáľás keretében elvette tő|ik az,,U'' betűből, az Újpest nevet.
Sajnálatos módon ezt abírősźtgi peľt 2015 tâjékân jogeľősen meg is nyert. Ez egy személyiségi
j9si per volt, annak idején olvasta is magát azitéletet. Egészen elképesztő és felháborító, hogy
ozeidtigelmerészeltmenniésennek azitéIetnekakövetkeztébenazUVSE-tátkellettnevezni
Utánpótlás Yizilabda Sportegyesületre' Ezen a néven veľték végig a világot az elmult években
és ez a csapat nyert tegnap is Európa Kupát a Ferencváros ellen. Ezt a csapatot oze Istvánon
kívül mindenki újpestinek tatja, még az Evrőpai Yizllabda Szövetség is Újpest néven
konferálta ťol, meg az ó ręnďszerükben is Újpest néven szerepel. Azt gondoţ a, ezeiutáĺ, hogy
ilyen sikert ért el az UVSE, itt azideje végľe asztalra csapni és megadni számukĺa azIJjpest
név haszntllatát. Igenis ízig-véng lila-fehéľ csapatról van szó izig-véng újpesti kötődésű
játékosok és edzők tömkelege sportol ebben az egyesületben. Mindent elkcjvetnek annak
érdekében, hogy az újpesti szellemiséget, nem az oze félét, ajó értelembe vett szellemiséget
öľökítsék tovább a játékosokban és ennek ellenére olyan méltatlan helyzetbe vaĺrnak, hogy nem
hasznâIhatjtk azĺJjpest nevet' Ezzę|kapcsolatban a következőt javâsolja, van egy 9lzool-es
onkormányzati rendelet, a történelmileg kialakult településrészt ęlnevezések hasznâlattról, ami
gyakorlatilagaztjelenti, hogy az Újpest névhasználatát mindenki számára engedélyhez köti.
Mindenkinek engedélyt kell kémi az Újpesti onkoľmányzatćúől, ha nevéběn fel szeĺetné
tüntetni az Újpest szólt. Természetesen ennek koľábban nem volt akad,á,Iya, az Önkorm âĺyzat
részérőI nem lát elzárkozźst, hogy az UVSE valóban újpesti sportegyesület legyen, csak
egyszeräen valahogy elakadt ez az ij;gy. Nem hiszi, hogy olyan lehetetlen lenne. Az UVSE
tudomása szerint, nráľ úgy van vele, hogy ők már nem fogják kérni, ők máľ bizonyítottak és
nem fognak konyörögni azért, hogy újpestiek legyenek papíron is, mindenki tudja róluk, hogy
ok azok. Ebben a rendęletb en az talá,Iható, hogy a településr észnév, idetartozik Újpest elnevezés
is, külön engedély nélkül használhatő az tilami, onkormányzati és közigazgatási szervek,
önkormányzatí intézmények, társadalmi és politikai szervezetek, valamint az önkormćnyzat
tulajdonosi ľészesedésével műkodő gazdastĺgi táľsaságok működése során. Ez a javaslata aĺ:.:őI
szól' hogy Újpest Önkormányzata szetezzěn tulajdoni részt' vagy mivel ez egy társadalmi
szervezet, ezért lépjen tagsági jogviszonyban aZ UVSE-vel tagként. Az UVSE alapszabtiya
lehetővé teszi, hogy jogi és nem jogi személyek egyarźĺnt tagsai legyenek ennek aZ
egyesületnek. Azt javasolja, hogy Újpest Önkormányzata legyen tagja u" uvsB-.'ek és ez
rogtön megnyitná azutat egytészt apénzijlgyiťĺnanszitozás felé is. Tehát tudnának szponzorálni
egy épkézl.tb vizIlabďa csapatot, amihitlĺyzik ebből a városból, nem feltétlenül kell azIJTE-1
támogatni akkor, anrikor aznem tud eredméný felmutatni, az UVSE pedig Európa Kupát nyert.
Azt gondolj ą eZ a legtöbb szurkolónak a szimpâtitĄával is egybeesik és ennek nem is kéne,
hogy akadálya legyen, mert tobb olyan újpesti sportcsapat van, amelyiknek nem gond, hogy a
nevében az Újpest szó benne szeľepel. Gondot az Újpesti Haladásľa, u" Újpe'tĺ Bulldógs
amerikaifoci csapatra vagy az Újpest Futsal Egyesületrę. Azt gondolja, ha ellenük n.rn 

"rn.ltkifogást oze István, akkor az UVSE ellen se emeljen kifogást. Az UVSE számos alkalommal
bizonýtottamźr be, hogy mind az utánpótlásképzésének színvonala és a felnőtt csapatainak
eredményessége, mind p'edig a Főváros IV. kerületéhez valő kötődése méltóvá teszi az Újpest
elnęvezés haszĺltiatźra. Éppen ezert ahattĺrozati javaslata aľról szól, hogy egyľészt nyissák meg
ęzt a le)lętőséget számukra' másrészt pedig, létesítsen velük tagsági jogviszoný, Újpest
onkormánvzatalépjenbe testtileti|egazUVSE-be és így akkor automatikusan jogosulttávźina



aZ e7îevezés használatára. Rögton nęm okozna az gondot, hogy szponzorć:"Ęa ezt a csapatot'
hiszen létrejönne a kapcsolat köztük. Nagyon sokszor e|hangzik, hogy az UVSE_nek nincs
formális kapcsolata Újpest kozigazgatáSi teľületével, ami égyébkéńi igaz, đe mégis azt
gondolja, ez egy izig-vérig újpesti egyesüiet' Nekünk kötelességünk lenne inkább őket
támogatni, mint az eredménýelen Újpesti Torna Egylet eredménýelen csapatsportág
szakosztźiyait.

Déľi Tiboľ
Kiegészítésként elmondja,Z)2U-ban Lovas Péterrel, az egyesület elnökév és
hivatalos vtĺIaszt is kapott aZ onkormányzaIIől, ahol kifejezték, ho a
legboldogabbak,ha,azÚjpest nevet használhatn źĺ az egyesulet. AĹogy képvi te.,

Itélőtábla 8. l7 itéIete, ahol a bíróság megállapította,hogy az
Utánpótlás et azzal, 1o8Ł nevében az Újpest megjelölést

o maga'artá bitoľolja az Ujpesti Toľna Egylet 197868-as
lajstromszámú védjegyét, ezérl ajogsértő magatartás abbahagyâsára kötęlezte és ettől a jövőľe
nézvę eltiltotta őket. Valóban úgy van, hogy az UVSE neve egyértelműen összeforrott
Újpesttel' újpesti vízilabdások alapították, újpésti vízilabdások vannak most is aktr ęđzóként
benne, valóban jogosultak lennének az Újpest névhasználatára đe van egy bírósági ítélet, amit
nem hagyhatnak figyelmen kívül. Esetleg a bírósági ítélettel szembemenve újból egy eljárást
tud indítani azUTE ugyanilyen címszó a|att, ezért állásponţa szerint az UTE-nak és az UVSE-
nek kellene első körben megbeszélni eg5zmással.

ľaey István
Ujľa egy Benedek Tibor ugy, az UVSE nem kéri, Szabó BaIâzs kéri, a testület meg döntsön
rőla. Ez nem megy, viszont azzal nem ért egyet' amit polgáľmester úr mondott, hogy
márkanevet bitorolna, ha felvenné az újpesti nevet és ezt engedélyeznék. Azéľt nem, mert
amikor azitéletszületett, akkoľ mégazÚjpesti Torna Egyletnek volt vízilabda szakosztálya, és
az Újpesti Yizi|abda Szakosztály valószínú' akkor márkanév volt, de ma már nem az. Ma máľ
nem érinti az Újpesti Torna Egylet tevékenységét, hogy az Újpesti Yizilabda Sportegyesület
miatt, oka lenne arra,hogy ebben újra márkanév használata miatt pert indítson. Az avéleménye,
ha ők kérik, szeľinte simán engedélyeztetik, mert már nem uąyaîaz a helyzet. Ez megoldható,
de ne Szabó Ba|âzskérje. Az Újpesti Toma Egylet, ahogy az e|ejénfelsorolta a Spofiánácsnok
Asszony' rendkívül jó eredményeket ér el, csak éppen akkor elváltak az utjai Benędek
Tiboréktól, mert ők külön akartak menni' Kft-be akaľták kivinni a vizíLabdt,ť', és akkor
keletkezett ez aprobléma' Amennyiben az Önkormźĺĺyzat beszáll egy vizţIabd'a szakosztâly
múködtetésébe, az több 100 millió forint, ha azt vtrjá,k, hogy ott jó játékosok szeľepeljenek.
Ebbę a vízilabda egyesületbe lehet, hogy érdemes beszállni' adott esetben szpoĺzoľźini is őket
valamilyen szinten, mert ők már úgy túnik, hogy megélnek a piacon, szponzorpénzekből vagy
valahonnan kapnak pénzt. Ez az onkormányzat szempontjából egy kedvező városmarketing
lépés lenne.Ezttämogatná, de nem Szabó Balźĺzsĺakkell ezzel előjönni, hanem az UVSE-nek.
Erről nem szeretne szavazni, mert semmi éľtelme.

Déri Tiboľ
Megkérdezi, Szabó Balâzst,hogy az UVSE-nek milyen képviselője, hogy eljźr anevükben?

Szabó Balázs
A mai napot úgy kezdte, hogy elnök urat felhívta, gratulá,lt neki és felvetette ezt a javaslatot.
Természetesen o is azt mondta, hogy a minden álmuk az,hogy újpestiek lehetnének , oze itt az
akadály. Annyiban nem igaz, amit Nagy István állít, hogy nincsen viziirabda szakosztźiya az
UTE-nak, mert oze ťĺzlkailag megszünteItę az UTE vízilabdát, de az alapszabźůyban b.*.
hagýa. Tehát jogilag megtartotta a vizllabda szakosztá'|ý. csak azért, hogĺ az UVSE ne tudja



használni ezt az elnevezést. Ezt szomorunak taĄa, nem tudja, mit lehętne tenni, az UVSE
orĹilne ennek, és előbb-utóbb élne a lehetőséggel.
Javasolja, hogy ezt azisyet..melesítsék föl'' újra és induţanak neki még egyszeÎ,hćihasikerül
és bízik benne, hogy 

"ore 'Ístván"elobb 
vagý utóbb eliĺnit< az IJTE élérő1, meľt abban a

pillanatban' ahogy ez megtöľténik az UVSE rögtön azIJTBYiz1labda Szakosztályalesz, ebben
majdhogynem biztos.

Déľi Tiboľ
Megköszöni, és megállapitja,hogy akkor nem fog erről most szavazni a Képviselő -testilet. Zźĺrt
ülés előtt Nagy István képviselő úrnak adja meg a szőt.

Nacy István
Czigler Ltşzlő alpolgármester úr az előteľjesztést szőban kiegészítette az ijász ügyben. Azt
szeretné kérni, hogy lehetoleg azt, amit ťololvasott mellékeljék a jegyzőkonyvhöz. Lehetőleg
vgyanaz szerepeljen a jegyzłlkonyvben, ĺe vźitoztassanak ľajta, mert sajnos az ahelyzet, hogy
ebben rossz tapas ztalata v an.
A bizottsági ülésen említette, hogy van egy probléma a helý lakásrendeletben, mert az ęzt
megelőzó időszakban az vo\t, hogy olyan újpesti lakos, aki nem |akik 2 éve Újpestęn, aZ
beadhatja az igénylését, de abizottsâg úgy dönt, hogy nem ad neki lakást, mert nincs 2 éves
újpesti lakhatása. Ebben egyetért mindenki, az víszont már problémás, hogy úgy értelmęzi ezt
a Lakásosztály, nem tudja milyen okból és ki ragaszkodik hozzâ,hogy igazâból lakáscserét se
engedélyeznek. Ez azt jeleĺti, hogy Újpesten lakást elcserélni 

".uk 
ukko. lehet, ha egymás

között újpesti lakosok cserélik el és a lakáscserében mind a ketten újpesti lakosok' Ezt szennte
nem jó' ez aroghoz kötés tipikus példája és elvezet a Horthy korszaknak abba a rendelkezésébe,
amelyik azt mondta,.hogy újpesti illetoségrĺnek kellett lenni, ki kellett adni az illetőségi
bizonýtvźnyt, hogy Újpest befogadja az illetőt. Ezen az alapokban lassan listźlzni is lehetně,
elkezdodhet a listázás is, mondhatná komolýalanul, pedig egy komoly dologľól vaĺ sző'
Azt gondolja, hogy a Lakástorvény 29. $-át vizsgálják felül, hogy hogyan kell értelmezni,
ľáadásul adott ügyben, aki lakást akart cserélni, attól inkább szabadulni kellene, nem itt taľtani.
Egy olyan bérlőrol van szó, aki szegény olyan idos máľ, meg beteg, hogy gyakoľlatilag
megkeseríti a környezetében lakók életét, az onkorm ttnyzatnâl dolgozó köztiśztviśelők életét,
meg az ő életét is, mert állandóan hívogatja. Mindig azoî a véleményen volt, hogy meg kell
oldani az ügyeket, lehetőség szerint ne csináljanak maguknak újabb és újabb pľoblémák at és ez
azokközé tartoz1k.
Még egy kérdése lenne, hogy a laktanya ügýen kifizették-e a 600 millió forint + ÁFA-t,
aminek a határideje január 31. volt? Reméli, Van eÍTe vźiasz,mert csak feltűnik valakinek, hogy
600 millió forint beérkezett január 31-én Vagy nem étkezettbe az Önkormányzat sztm|źĺjtra,
vagy esetleg a Vagyonkezelő nem utalta ćĺt,magá,nttItĄa?

Czig|erLászl'ó
YtĺIaszźĺbaĺ elmondja, az osszeg nem érkezett be és a szerződés nagy valószínűséggel
felmondásra keľĹil.

Déľi Tĺboľ
Tt|ékoztatâsként elmondja, képviselői kérdést tett fęl Szabó Baltĺzs, amit e|ozó héten hétfőn is
feltett, amelyre 15 napon belül kell válaszolni. A holnapi napon kapja meg a vźiaszait.
Megállapítja, hogy a nyílt ülés végéľe értek és ztĺrt ülés keretében folytatj ttk a napirendet
târgyalâsźtt.

Vasvári László képviselő úr ] 9,02 órakor a terembőĺ tóvozott, így a Képviselő-testület létszómą
l6fő ĺett.
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A továbbiakban a Képviselő-testület záľt ülés keretében folytatja munkáját.
Zńľt ülés keľetében a Képviselő-testiilet 79-8212023. (III.30.) szám alatt hozott
hatáľozatokat.

A továbbiakban a Képviselő-testület nyílt ülés keľetében folytatja munkáját.

Déľi Tiboľ
Köszönöm szépen nyílt üléssel folýatódik az ülés megadja aszőt Szabó Balâzsképviselő úmak
nap iľend utâní ho zz tlszoltĺsr a.

Szabó Balázs
Elmondja, hogy a Kossuth utca 70. felújításáért nagyon hálás, szeretné megkoszönni
mindazoknak, akik ebben részt vettek' Megköszöni, hogy ez megva|ósulhatott és szeľetné
szorga|mazni a Kossuth utca 68. felújítását is idén, illetve még szerette volna Trippon
Norbertnek a csodálatos beszédéhez gratultĺlni, a káposztásmegyeri kiállításnak a megnyitóján,
ďe ezt a helyszínen is megtette. Peľneczky LâszIő kiváló előadásához is szeretne gratultĺIni az
Istvántelek rendezvényen, mind a kettő ľendkívül színvonalas volt.

Naev István
Äz ahelyzet, hogy vannak olyan ügyek, amikben nem mert a városvezetés ellene menni Szabó
Balázsnak, mert az Önkormányzatrenđe|etében, ami a helyi értékvédelęmhez kapcsolód1k az
onkormányzat nem fizethette volna ki az egész felújítást, csak azt a részét, ami e|lhęz az
éľtékvédęlemhez ł'artozik, Ez sok millió forint, de ebbol nem csinálnak most ügyet, majd
legközelebb, amikor a szomszéd házat e|őhozza, al<kor ľésen kellene lenni, ez hűtlen kezelés
volt.

Déľi Tiboľ
Megköszoni a részvételt és tájékoztatja a testület tagtrait, hogy a következő ülés ápńlis 27-én
lesz.

Az elnök az iilést 19,10 óľakoľ bezźltja.

K.m.f.
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